
ایمان: دبیر کل حزب موتلفه با بیان اینکه این تشکل حق 
انتقاد را از خود سلب نمی کند، گفت: عده ای بی چون و چرا 

مداح دولت هستند و برخی دیگر بی جهت چوب لای 
چرخ دولت می گذارند. گروه سومی نیز هستند که 

کاری به هیچ یک از این مسائل ندارند.
با  محمد نبی حبیبی در نشست حزب موتلفه 
اصحاب رسانه به مناسبت روز خبرنگار گفت: ما از 

سال گذشته تا سال جاری نسبت ....

نخستین روزنامه استان قم
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آیت الله هاشمی رفسنجانی: 

بهترین خدمت به نظام اسلامی 
شکستن بن بست هاست 

ایمان: رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام با بیان مصادیقی از کارشکنی هایی که بعضی ها با ادعای دلسوزی و حمایت از 
مردم در امور سیاسی، اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی کشور انجام می دهند، گفت: بهترین خدمت به نظام اسلامی شکستن بن 
بست ها و همکاری با دولت است که به قانون و برنامه پایبند است تا موانع داخلی و خارجی را بردارد و مردم به همه حقوق خود 

در زندگی برسند. 
آیت الله اکبر هاشمی رفسنجانی صبح چهارشنبه در دیدار جمعی از تولیدکنندگان و صادرکنندگان سنگ آهن، در پاسخ به توضیحات حاضران 
که از سوء مدیریت ها دولت های نهم و دهم و عواقب و عوارض آن بر اقتصاد، تولید، اشتغال و صادرات و واردات گله مند بودند، افزود: وظیفه هر 

دولتی تسهیل حضور مردم و بخش خصوصی در اقتصاد و حمایت و نظارت بر کارهاست و مخدوش کردن تولید، هیچ توجیهی ندارد....

ایمان: در حالی که وزرای بهداشت و کشاورزی استفاده 
از روغن پالم در شیر را تایید و میزان آن را با وجود کاهش 
مصرف، 30 درصد اعلام کرده اند، مدیرکل استاندارد استان 
تولید  در  را  پالم(  )روغن  نباتی  از چربی  استفاده  تهران 

محصولات لبنی ممنوع اعلام کرده است! 
 از ابتدای هفته که استفاده از روغن پالم در تولید شیر پرچرب 
از سوی وزیر بهداشت تایید و اعلام شد گزارش این موضوع به 

رییس جمهور ارائه شده است....

توزیع کتب درسی از نیمه دوم شهریور

هشدار پلیس به متقاضیان خرید اقساطی خودرو

سرمقاله به قلم حسین عبداللهی:

تیغ تیز ناملایمات 
به  سمت خبرنگاران

تناقضات استفاده 
از روغن در شیر رو شد!
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2

2

2

2

وزیر اطلاعات:
دولت یازدهم

دولت همه جناح هاست

دبیر کل حزب موتلفه اسلامی:
برخی بی جهت 

چوب لای چرخ دولت می گذارند
دولت  یازدهم  دولت  گفت:  اطلاعات  وزیر  ایمان: 
جناح خاصی نیست و رییس جمهوری نیز بارها اعلام 
کرده است هر فرد یا جریانی که توان خدمت به کشور 

را دارد، باید بدون توجه به گرایش سیاسی، به او 
میدان داده شود.

سفر  در  چهارشنبه  روز  علوی  سیدمحمود 
رییس جمهوری به چهارمحال و بختیاری در 

جمع مردم لردگان، راهبرد دولت یازدهم ....

ایمان: معاون مطبوعات و تبلیغات اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان قم 
گفت: ارتباط روزنامه »ایمان« با مردم از دیگر رسانه های قم بیشتر است. 

مهدی توکلیان عصر روز گذشته در بازدید سرزده از روزنامه ایمان ضمن تبریک روز 
خبرنگار اظهار داشت: سطح »ایمان« از دیگر رسانه های قم بالاتر است و می تواند در عرصه 
اطلاع رسانی جدید پیشتاز باشد. وی در بخش دیگری از سخنان خود با تاکید بر اینکه 
مطالبه گری از سوی رسانه های در استان قم انجام نمی شود، افزود: به طور مثال تعهدات 
مدیران کل ارشاد بعد از انقلاب در استان قم را یک خبرنگار بررسی کند و لیستی تهیه 
نماید و ببیند چرا این وعده ها عملیاتی نشده، اصلا بودجه به آن اختصاص پیدا کرده یا 
خیر؟ اگر اختصاص پیدا کرده کجا هزینه شده است. اما کسی جرات چنین کاری را 

ندارد، وقتی در رسانه ای چنین کاری انجام نشود، نمی تواند تاثیرگذار 
باشد. وی در ادامه سخنان خود با تاکید بر اینکه در خصوص 
ماه   6 طی  ارشاد  کل  اداره  مطبوعات  معاونت  اقدامات 
گذشته هر شخصی به اندازه سطح اطلاعات خود قضاوت 
می کند، بیان داشت: من نمی توانم تمام کم کاری خانه 
مطبوعات استان و دیگر تشکل های رسانه ای را به عهده 
بگیرم، ارشاد یک وظیفه تعریف شده ای دارد که ما در 
این راستا حرکت کرده ایم، همین که بعد از حضور بنده 

در معاونت مطبوعاتی، این معاونت ساماندهی شده....

معاون مطبوعات و تبلیغات ارشاد قم در بازدید سرزده از روزنامه ایمان:

ارتباط »ایمان« با مردم از دیگر رسانه های قم بیشتر است

نرمش ذلیلانه ممنوع

7

رئیس جمهور در جمع مردم استان چهارمحال و بختیاری 

با توجه به ضرورت احداث مرکز کنترل قطار شهری در طرح مصوب لذا شهرداری قم در راستای 
اهداف و برنامه های عمرانی شهر، برابر قانون نحوه خرید تملک اراضی برای برنامه عمومی، عمرانی 
و نظامی دولت مصوب 58/11/17 شورای انقلاب به منظور اجرای مرکز کنترل قطارشهری طرح 
های مصوب به پیوست نقشه خط پروژه و محدوده )فروشگاه رفاه( قصد تملک املاک و اراضی 
واقع در محدوده اعلامی را دارد. لذا در اجرای مفاد لایحه قانونی موصوف به کلیه مالکین و صاحبان 
حقیقی و حقوقی اراضی و املاک مذکور اعلام می گردد. ظرف مدت یک ماه پس از انتشار این 
آگهی با همراه داشتن مدارک مالکیت جهت واگذاری و توافق با شهرداری به آدرس قم خیابان 
لواسانی نبش کوی شماره 9 جنب ثبت احوال شهرداری منطقه هفت واحد توسعه و تعریض 
مراجعه فرمایید در غیر اینصورت شهرداری برابر قانون نسبت به اخذ مجوز اعمال ماده 9 لایحه 

قانونی فوق الذکر از مراجع ذیصلاح و اقدامات بعدی مبادرت خواهد نمود. 

نوبت دوم

آگهی تملک ا ملاک و اقع در 
طرح احداث مرکز کنترل قطار شهری

خیابان هدف

خیابان امام خمینی 

روابط عمومی شرکت مخابرات استان قم

17 مرداد 

روز خبرنگار 
بر تمامی تلاش گران عرصه اطلاع رسانی 

مبارکباد.
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تشخیص  مجمع  رییس  ایمان: 
از  مصادیقی  بیان  با  نظام  مصلحت 
کارشکنی هایی که بعضی ها با ادعای 
امور  در  مردم  از  حمایت  و  دلسوزی 
سیاسی، اقتصادی، فرهنگی و اجتماعی 
کشور انجام می دهند، گفت: بهترین 
خدمت به نظام اسلامی شکستن بن 
بست ها و همکاری با دولت است که 
به قانون و برنامه پایبند است تا موانع 
داخلی و خارجی را بردارد و مردم به 

همه حقوق خود در زندگی برسند. 
آیت الله اکبر هاشمی رفسنجانی صبح 
چهارشنبه در دیدار جمعی از تولیدکنندگان 
و صادرکنندگان سنگ آهن، در پاسخ به 
توضیحات حاضران که از سوء مدیریت ها 
دولت های نهم و دهم و عواقب و عوارض آن 
بر اقتصاد، تولید، اشتغال و صادرات و واردات 
گله مند بودند، افزود: وظیفه هر دولتی تسهیل 
حضور مردم و بخش خصوصی در اقتصاد و 
حمایت و نظارت بر کارهاست و مخدوش 

کردن تولید، هیچ توجیهی ندارد.
وی با اشاره به تأثیرات منفی رکود و تورم 
در اقتصاد کشورها، اظهارکرد: تورم به رکود 
دامن می زند و رکود عامل تورم می شود و 
محصول آنها فلاکت است و خروج از رکود 

تورمی باید در اولویت کارها باشد.
رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام با 
تأکید بر اهمیت رونق تولید و افزایش اشتغال 

برای هر جامعه ای، خاطرنشان کرد: خانواده ها 
با اشتغال پایدار ، هم امنیت اقتصادی دارند 
و هم احساس شرافت و بزرگی می کنند 
و  را سربار جامعه  ، خود  و جوانان شاغل 

خانواده ها نمی دانند.
آیت الله هاشمی رفسنجانی در خصوص 
مباحثی که این روزها درباره عوارض صادرات 
مربوط به معادن بین دولت، مجلس شورای 
اسلامی و صادرکنندگان در جریان است، 
گفت: مصلحت کشور و منفعت مردم در 
تفاهم برای پیدا کردن راه حلی معقول است 
تا با حفظ آینده نگری صادرات مواد معدنی 

دوباره رونق بگیرد.
وی با بیان تفاوت های حضور بخش های 

دولتی و بخش خصوصی برای اقتصاد، به 
تدوین سیاست های اصلاح اصل 44 قانون 
اساسی در مجمع تشخیص مصلحت نظام 
اشاره کرد و افزود: قرار بود که به تدریج کارها 
به بخش خصوصی واگذار شود و رهبری به 

حق از آن انتظار انقلاب اقتصادی داشتند.
عضو مجلس خبرگان رهبری ضمن بیان 
علل عدم موفقیت سیاست های اصل 44 
قانون اساسی در اجرا، به تشریح آثار مثبت و 
منفی تحریم ها برای کشور پرداخت و گفت: 
بخش های موفق دنیا با تعامل کار می کنند و 
ایران هم جاذبه ها و ظرفیت های فراوانی برای 

همکاری های متقابل دارد.
آیت الله هاشمی رفسنجانی در بخش 

دیگری از سخنان خویش، از ظرفیت های 
بالقوه و بالفعل ایران اسلامی با تنوع مواد 
معدنی گفت و افزود: کسانی که وارد این 
بخش شدند، باید توجه داشته باشند که 
باید به تدریج به سوی تولید فرآورده ها بروند 
که هم ارزش افزوده بالایی دارد و هم باعث 

افزایش اشتغال می شود.
رییس مجمع تشخیص مصلحت نظام در 
بخش دیگری از سخنان خود شرایط منطقه 
را برای مسلمانان، به خصوص مردم عراق، 
سوریه، لبنان و فلسطین اشغالی، بحرانی 
خواند و گفت: تروریست ها و صهیونیست ها 
در هماهنگی آشکار و با سکوت معنادار و 
جهانی،  قدرت های  وقیحانه  حمایت های 

بدترین جنایات بشری را مرتکب می شوند.
وی با اشاره به استعفای تحسین برانگیز 
بارونس سعیده وارثی، وزیر امور اقلیت های 
سکوت  انگلیس،  دولت  کابینه  در  دینی 
و  اسلامی  کشورهای  از  بعضی  حاکمان 
هم زمانی اقدامات تروریست های بوکوحرامی 
و داعشی در ممالک اسلامی را خیانت به 
آرمان های دین مبین اسلام خواند و گفت: 
ملل  سازمان  مدرسه  در  صهیونیست ها 
غزه، کودکان را به خاک و خون می کشند 
و حاکمان بعضی از کشورهایی که ادعای 
سردمداری در مسایل حقوق بشری دارند، این 
جنایات را دفاع اسراییل از سرزمین نامشروع و 

غصبی خود می دانند.

آیت الله هاشمی رفسنجانی: 

بهترین خدمت به نظام اسلامی شکستن بن بست هاست 

ایمان: رئیس قوه قضاییه با انتقاد از 
اینکه عده ای در کشور »مسلمات دینی« 
را به »بحث سیاسی« تبدیل می کنند، 
گفت: دفاع از ارزشها مسئله مهمی در 
حکومت دینی است؛ بنابراین کسانی که 
تحت حاکمیت در چنین حکومتی زندگی 
می کنند و آن را قبول دارند، موظفند از 

ارزش های الهی دفاع کنند.
آیت الله صادق آملی لاریجانی در جلسه 
امروز مسئولان عالی قضایی با یادآوری رأی 
98 درصدی مردم به قانون اساسی جمهوری 
اسلامی ایران تأکید کرد: این قانون که تقریباً 
با رأی همه مردم به تصویب رسیده، بر اساس 
ارزش ها و اصول اسلامی تدوین شده است؛ 

به طوری که تأکید بر این ارزش ها از اصول ابتدایی قانون 
اساسی آغاز می شود و تا پایان به چشم می خورد.

گذاشته ایم  دین  یک  درگرو  را  دل  وقتی  افزود:  وی 
باید پای ارزش های آن بایستیم و کاری نداشته باشیم که 
دیگران چه برداشتی از کار ما می کنند و همچنین نباید 
بترسیم که گاهی کسانی به ما اتهام ارتجاع و عقب ماندگی 
بزنند. آیت الله آملی لاریجانی با این مقدمه از اقدام اخیر 
شهردار محترم تهران مبنی بر جداسازی محیط کاری 
کارکنان مرد و زن قدردانی کرد و گفت: این اقدام، فارغ 

از گرایش های سیاسی، کاری تحسین برانگیز است زیرا 
جلوگیری از اختلاط زن و مرد در محیط کار به دلیل 

پیامدهایش اهمیت دارد و یک ارزش تلقی می شود.
نمی خواهد  کسی  کرد:  تصریح  قضا  دستگاه  رئیس 
مردان و زنان شاغلی را که اکنون در محیط های مختلط 
کار می کنند متهم کند زیرا خوشبختانه زنان و مردان ما 
در محیط کار تحفظ می کنند اما نمی توان انکار کرد چنین 

محیطی مطلوب اسلام نیست.
آیت الله آملی لاریجانی با تأکید بر اینکه تشخیص 

مصادیق ارزشهای الهی بر عهده »کارشناسان 
ما  است گفت: نصوص دینی  واقعی دین« 
به صراحت اختلاط غیرضروری زن ومرد را 
نهی کرده است؛ حال باید پرسید چرا برخی 
بر  مبتنی  ارزش های  از  می کشند  خجالت 
نصوص دینی دفاع کنند؟ رئیس قوه قضاییه 
مدعی  کسی  هر  بگویم  نمی خواهم  افزود: 
آگاهی از ارزشهای دینی شد باید از وی این 
ادعا را پذیرفت، اما باید پای آنچه از سوی 
اسلام شناسان حقیقی به عنوان ارزش های 
دینی مطرح می شود، ایستاد و از آن دفاع کرد. 
آیت الله آملی لاریجانی با یادآوری اینکه در 
ایجاد  این کشور فضایی  تاریخ  از  برهه ای 
شد که برخی از کسانی که می خواستند از 
ولایت فقیه دفاع کنند، خجالت می کشیدند، تاکید کرد: 
وقتی توحید، ارزش های الهی و آیه شریفه »ان الحکم 
الا لله« را پذیرفتیم نباید در دفاع از آنها خجالت بکشیم 

یا اینکه بترسیم دیگران چه می گویند.
طرح  برخی  اینکه  به  توجه  با  قضا  دستگاه  رئیس 
جداسازی محیط کار را تفکیک جنسیتی خوانده اند گفت: 
ما بر سر عنوان و نام با کسی بحث نداریم اما معتقدیم 
پرهیز از اختلاط زن و مرد به معنی برتری دادن مردان به 

زنان نیست و نباید فریب گرایش های فمنیستی را خورد.

ضرورت  بر  قم  استاندار   : ایمان   
نظارت بر عرضه داروهای مجاز ترک 

اعتیاد در قم تاکید کرد. 
محمد  والمسلمین  الاسلام  حجت 
شورای  جلسه  در  منش  صالحی  صادق 
هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان که 
در تالار امام رضا)ع( استانداری قم برگزار 
بسیاری  ریشه  اعتیاد  اینکه  بیان  با  شد 
کلیه  گفت:  است  اجتماعی  معضلات  از 
باید  مسئله  این  با  مرتبط  دستگاه های 
توان  تمام  از  و  داده  هم  به دست  دست 
پدیده  این  کردن  کن  ریشه  برای  خود 
ببرند.  بهره  قم  مقدس  استان  در  شوم 
همه  که  مطلب  این  بیان  با  قم  استاندار 

مسئولان کشور در راستای خدمت به مردم تلاش می کنند، بر هماهنگی سازمان ها 
و دستگاه های مسئول در امر مبارزه با مواد مخدر تأکید کرد و افزود: در این زمینه 
باید ضمن خودداری از فعالیت جزیره ای، با هماهنگی و حداکثر کارایی به سوی 
استان ضمن  در  دولت  عالی  نماینده  برویم.  پیش  مخدر  مواد  از  عاری  جامعه ای 
اشاره به رشد اقتصادی کشور در سال جاری طبق آمار های جهانی، اذعان کرد: با 
توجه به وجود زمینه های اشتغال ایجاد شده، افراد رهایی یافته از این بلای خانمان 
سوز می توانند بعنوان نیروی کار مفید در تولید و افزایش بهره وری اقتصاد استان 
بکار گرفته شوند. وی همچنین وجود معضل تکدی گری را در زیبایی سیمای شهر 
بسیار نامناسب عنوان و تصریح کرد: با تشکیل اردوگاه اسکان و جمع آوری این 
افراد در محل در نظر گرفته شده، ضمن پاکسازی فضای شهر از حضور این افراد در 
انظار عمومی، از تشکیل باند های تکدی گری، سارقین و قاچاقچیان مواد مخدر نیز 
جلوگیری می نمائیم. حجت الاسلام والمسلمین در ادامه با بیان اینکه عرضه هرگونه 
داروی کنترل اعتیاد باید تحت نظارت دانشگاه علوم پزشکی قم باشد، خاطرنشان 
از  می توان  اصناف  مسؤلان  و  عطاری ها  عرضه،  مراکز  با  جلسات  تشکیل  با  کرد: 

عرضه مواد و داروهایی که مورد تأیید این 
دانشگاه نمی باشد، جلوگیری نمود. شایان 
هماهنگی  شورای  اعضای  است  ذکر 
ابتدای  در  استان  مخدر  مواد  با  مبارزه 
از اهم فعالیت ها و برنامه های  این جلسه 
صورت گرفته و در دست اجرای سازمان 

متبوع خود گزارش ارائه نمودند.
استاندار قم خواستار تسریع در 

اجرای فاز اول پروژه منوریل شد
پروژه  اهمیت  به  اشاره  با  قم  استاندار 
اول  فاز  اجرای  در  تسریع  لزوم  منوریل، 
این پروژه را خواستار شد. حجت الاسلام 
منش  صالحی  صادق  محمد  والمسلمین 
روز چهارشنبه در جلسه شورای سازمان 
قطار شهری قم که با حضور اعضا و نمایندگان مجری طرح برگزار شد طی سخنانی 
با اشاره به اهمیت پروژه مونوریل در حل مشکلات ترافیکی قم، بر لزوم تلاش در 
جهت تسریع در تکمیل فاز نخست این پروژه تاکید کرد. وی با اشاره به تحریم 
را  داخلی  های  های شرکت  توانمندی  از  استفاده  کشورمان،  علیه  غرب  خصمانه 
مهمترین راهبرد مسوولان در این راستا عنوان و اضافه کرد: تلاش می کنیم تا با 
رفع موانع و مشکلات، زمینه اجرای سریعتر طرح منوریل را فراهم کنیم. صالحی 
منش محدودیت منابع مالی را یکی از مشکلات مهم طرح های عمرانی استان از 
جمله منوریل دانست و با اشاره به راهکارهای اندیشیده شده برای حل این مساله 
تصریح کرد: استفاده از روش های جایگزین و پرداخت های معوض غیر نقدی در 
دستور کار قرار دارد. استاندار قم همچنین با اشاره به اقدامات صورت گرفته برای 
تامین و واردات تجهیزات مورد نیاز منوریل گفت: تلاش می کنیم تا مراحل گمرکی 
واردات این اقلام هر چه زودتر انجام شود. فاز نخست پروژه منوریل قم از پارک سوار 
شمالی تا مصلی تعریف شده، که این فاز خود به دو بخش پارکسوار شمالی تا میدان 

مطهری و میدان مطهری تا مصلی تقسیم می شود. 

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی  ایمان: 
در  گاز  جدید  ایستگاه  راه اندازی  از  قم  استان 
آینده  روز  چند  ظرف  شکوهیه  صنعتی  شهرک 

خبر داد.
برق  مشکلات  وجود  به  اشاره  با  ابراهیمی  روح الله 
به  توجه  با  اظهار داشت:  در شهرک صنعتی شکوهیه 
واحد جدیدی  برق هر  محدودیت موجود در خصوص 
که بیش از یک مگابایت برق نیاز داشته باشد با مشکل 
کمبود برق مواجه می شود. وی افزود: در این خصوص 
توافق نامه هایی با شرکت برق منطقه ای تهران در راستای 
اقداماتی صورت  برق در شکوهیه  احداث پست جدید 
صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل  است.  گرفته 
استان قم ادامه داد: یکی دیگر از اقدامات صورت گرفته 
در این حوزه انجام کاری مطالعاتی با هدف مشاوره با 

نظارت شرکت برق منطقه ای تهران و شرکت توزیع برق 
استان است.

این مسئول خاطرنشان کرد: برای رفع مشکل کمبود 
در  امیدواریم  و  شده  مطرح  موقتی  راهکارهای  آب 

کوتاه مدت بتوانیم مشکلات این حوزه را برطرف کنیم.
ابراهیمی به وجود تنها دو حلقه چاه آب در استان 
اشاره و اضافه کرد: با توجه به محدودیت منابع آبی در 
شهرک های استان درصدد هستیم واحدهای آب و برق را 

در این شهرک ها مستقر نکنیم.
وی خاطرنشان کرد: با وجود کم آبی به دنبال مدیریت 

درست این معضل در شهرک های صنعتی هستیم.
قم  استان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
افزود: در صورتی که مصرف آب در یک شهرک بیش 
از حد باشد در قم فرصت سرمایه گذاری نخواهد داشت 

در حقیقت واحدهایی که مصرف منابع آبی در حد نرمال 
داشته باشند می توانند در این شهرک ها سرمایه گذاری 
آب  شرکت   با  مطلوب  تعاملات  به  ابراهیمی  کنند. 
منطقه ای تهران و توزیع برق منطقه ای قم اشاره کرد 
و گفت: این مراکز با وجود مشکلات بودجه ای تعامل و 

همکاری لازم را با شهرک های صنعتی دارند.
وی با اشاره به اینکه مشکل اصلی شرکت های صنعتی 
آب است متذکر شد: مشکل گاز نیز تاحدودی برطرف 
شده است و در حال حاضر نیز در این خصوص مشکلی 

نداریم.
قم  استان  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
اذعان داشت: در این خصوص یک ایستگاه جدید گاز 
ظرف چند روز آینده راه اندازی می شود از این رو به اندازه 

نیاز هر واحد گاز اختصاص داده می شود.

رئیس قوه قضائیه: 

عده ای »مسلمات دینی« را به »بحث سیاسی« تبدیل می کنند

حــوادث سرمـقاله

نیم نگاه

فرمانده ناجا: 

 باید کارآمدی پلیس را افزایش دهیم 
ایمان: فرمانده نیروی انتظامی با تأکید بر اینکه پلیس در صف مقدم تأمین 
امنیت و آرامش جامعه است، گفت: برای تحقق این وظیفه باید کارآمدی خود 

را افزایش دهیم. 
سردار دکتر اسماعیل احمدی مقدم در صبحگاه فرماندهی انتظامی استان قزوین 
با اشاره به حجم زیاد سفرها در کشورمان، تصریح کرد: این ازدحام سفرها بیانگر بالا 
بودن ضریب امنیت و آرامش در کشور است. وی با بیان اینکه اولویت برنامه های نیروی 
انتظامی تعالی و به روز بودن پلیس است، خاطرنشان کرد: اولویت بعدی پلیس، رعایت 

حقوق شهروندی، تکریم ارباب رجوع و رضایتمندی مردم است. 
فرمانده نیروی انتظامی در ادامه سخنان خود با اشاره به کاهش 16 درصدی جرائم 
در سطح استان قزوین از ابتدای سال جاری، افزود: پلیس در صف مقدم تأمین امنیت 

و آرامش جامعه است و برای تحقق این وظیفه باید کارآمدی خود را افزایش دهیم. 

فرمانده انتظامی استان قم:

پلیس همواره به دنبال ایجاد 
امنیت و آرامش است

نیروی  رفتاری  الگوی  گفت:  قم  استان  انتظامی  نیروی  فرمانده  ایمان: 
انتظامی مبتنی بر علم، عمل، معرفت و قانون است به همین دلیل مراجعه به 

نیروی انتظامی برای مردم جامعه امیدبخش است.
سردار کاظم مجتبایی در دیدار با آیت الله علوی گرگانی، خدمت در نیروی انتظامی 
را بسیار حساس دانست و بیان کرد: نیروی انتظامی در امتداد خوف و رجا حرکت 
می کند. وی تصریح کرد: اگر نیروی انتظامی عملکرد مناسبی نداشته باشد نمی تواند 
منطبق با موازین دینی و جمهوری اسلامی و آیین اسلامی و اخلاق حرکت کند. فرمانده 
نیروی انتظامی استان قم ادامه داد: الگوی رفتاری نیروی انتظامی مبتنی بر علم، عمل و 
معرفت همراه با قانون است به همین دلیل مراجعه به نیروی انتظامی برای مردم جامعه 
امیدبخش محسوب می شود. وی بابیان اینکه نیروی انتظامی همواره به دنبال ایجاد 
امنیت و آرامش برای مردم جامعه است تصریح کرد: اگر رفتار نیروی انتظامی برخلاف 
آیین اسلامی و مبتنی بر هوای نفسانی، به دور از آیین معرفتی و قانونی باشد ناامنی در 
جامعه ایجادشده و مردم احساس ترس و ناامیدی می کنند.مجتبایی، مجموعه فرماندهی 
ناجا را مورد توجه قرارداد و گفت: نیروی انتظامی از بدو تأسیس تاکنون از ارزش های 
دینی و ولایی حمایت کرده و برای جلا دادن روح و روان از نصایح روحانیت و مراجع 
عظام بهره برده است. فرمانده نیروی انتظامی استان قم نقش روحانیت در نیروی انتظامی 
را مورد توجه قرارداد و خاطرنشان کرد: حضور یک روحانی به  عنوان مسئول عقیدتی 
سیاسی، تذکرات رفتاری و برگزاری کلاس های آموزشی عقیدتی شرایط را به گونه ای 

رقم زده است که خشونت در نیروی انتظامی کاهش   یافته است.

رییس پلیس آگاهی استان قم  خبرداد:

کشف 166 راس احشام فاقد مجوز
 ایمان :رییس پلیس آگاهی فرماندهی انتظامی استان قم گفت: با تلاش 
ماموران پاسگاه انتظامی سلفچگان فرماندهی انتظامی شهرستان قم از یک 

دستگاه کامیون 166 راس احشام قاچاق کشف شد.
سرهنگ مهدی قدمی روز چهارشنبه با اعلام این خبر افزود: ماموران پاسگاه انتظامی 
سلفچگان، حین گشت زنی و کنترل خودروهای عبوری در مقابل پاسگاه پلیس راه 

سلفچگان به یک دستگاه کامیون با بار احشام مشکوک و آن را متوقف کردند. 
وی ادامه داد: راننده در اظهاراتش بیان کرد احشام را از قم به مقصد اصفهان بارگیری 
کرده اما با توجه به عدم ارائه اسناد و مدارک مجوز حمل از اداره دامپزشکی، راننده به 
همراه خودرو مذکور به اداره مبارزه با قاچاق کالا و ارز پلیس آگاهی قم منتقل و در نهایت 

از کامیون 166 راس احشام کشف شد. 
قدمی بیان داشت: پلیس آگاهی استان با شماره تماس 3141 به صورت شبانه روزی 

آماده دریافت هرگونه اخبار مردمی است. 

معاون اورژانس قم خبر داد:

سه مجروح بد حال  حاصل واژگونی 
پراید در اتوبان قم –تهران

ایمان: معاون مرکز مدیریت حوادث و فوریت های پزشکی استان قم از 
واژگونی یک دستگاه پراید در اتوبان قم-تهران خبر داد گفت : در این حادثه 
که عصر دیروز در کیلومتر 45 اتوبان قم-تهران رخ داد سه نفر مجروح شده اند 

که حال آنها وخیم گزارش شده است.
مهدی فراهانی  افزود : بعد از گزارش این حادثه به مرکز فوریت های پژشکی 3 
دستگاه آمبولانس به محل اعزام شدند که آنها  بعد از انتقال به بیمارستان شهید بهشتی 
در بخش مراقبت های ویژه تحت درمان هستند و تا این لحظه شرایط جسمانی آن ها 

تغییری نداشته است.
غرق شدن دو نوجوان در استخری در وشنوه

معاون مرکز مدیریت حوادث و فوریت های پزشکی استان قم در ادامه بیان داشت: 
متاسفانه عصر سه شنبه  دو نوجوان 17 و 19 ساله نیز بر اثر بی احتیاطی در استخری 
روبروی امامزاده روستای وشنوه فوت کرده اند. وی علت فوت این دو نوجوان را عدم 
رعایت شرایط ایمنی دانست و تاکید کرد: قبل از آمدن اورژانس از ایستگاه کهک این 
دو نوجوان فوت کرده بودند و زمانی که مامورین اورژانس می رسند احیا دیگر پاسخگو 
نبوده است. فراهانی همچنین به واژگونی یک دستگاه سمند در  بخش خلجستان اشاره 
کرد و گفت: در این حادثه هم که عصر سه شنبه در 5 کیلومتری روستای آمره اتفاق 
افتاد یک دستگاه سمند دچار واژگونی گردید که سه نفر بر اثر آن مجروح و به مراکز 
درمانی منتقل شدند.وی با بیان اینکه نیروهای اورژانس بعد از شروع تابستان و موج دوم 
سفرهای تابستانی در آماده باش کامل هستند ابراز داشت: 36 ایستگاه اورژانس چه در 

شهر و جاده های استان در آمادگی 100 درصدی و آماده باش کامل قرار دارند.
هلی کوپتر امداد ارتباطی با بیمارستان شهید بهشتی ندارد 

معاون مرکز مدیریت حوادث و فوریت های پزشکی استان قم تصریح کرد: روز شنبه 
انشالله امداد هوایی اورژانس 115 قم به صورت رسمی افتتاح خواهد شد تا به توان به 
بهترین شکل کار امداد به مجروحین را انجام داد و زمان رسیدن به مراکز درمانی را 
کاهش دهیم.وی به سوال برخی مردم در مورد اینکه این هلی کوپتر و نقش بیمارستان 
شهید بهشتی در مورد آن چیست اشاره کرد و افزود: این هلی کوپتر فقط در بیمارستان 
شهید بهشتی مستقر می شود و هیچگونه ارتباطی با آن ندارد و هر ماموریتی با هماهنگی 
اورژانس 115 صورت می گیرد.فراهانی در خاتمه به پیشرفت های مرکز فوریت های 
پزشکی استان در این چند سال اشاره کرد و گفت: طبق گزارشات ارسالی استان قم با 
پیشرفت هایی که در شاخصه های اورژانسی کشور داشته،  توانسته جایگاه خوبی کسب 
کند و یکی از دلایلی که باعث حضور وزیر بهداشت و افتتاح همزمان 14 پایگاه هوایی 

کشور از قم شده همین موضوع بوده است.

معاون مبارزه با جعل و کلاهبرداری پلیس آگاهی ناجا خبر داد:
هشدار پلیس به متقاضیان خرید اقساطی خودرو 

 ایمان: معاون مبارزه با جعل و کلاهبرداری پلیس آگاهی ناجا، به متقاضیان 
خرید اقساطی خودرو هشدار داد و گفت: مردم ضمن اینکه نباید فریب شرایط 
سهل و آسان اینگونه شرکت ها را بخورند، لازم است قبل از انعقاد قرارداد، 
با مراجعه به یکی از شرکت های خودروسازی، قانونی بودن فعالیت شرکت 

موردنظر را استعلام کنند. 
سرهنگ رهبریان با بیان اینکه چندی پیش، شرکتی تحت عنوان لیزینگ، اقدام به 
کلاهبرداری از شهروندان تهرانی که متقاضی خرید خودرو بوده اند، کرده است، افزود: این 
شرکت با انتشار آگهی فروش خودرو در یکی از روزنامه های کثیرالانتشار، شرایط آسانی 
را برای فروش اعلام کرده و متاسفانه برخی از شهروندان فریب خورده و با مراجعه به دفتر 
شرکت، اقدام به ثبت نام کردند. معاون مبارزه با جعل و کلاهبرداری پلیس آگاهی ناجا، 
تصریح کرد: براساس اعلام این شرکت، متقاضیان در زمان انعقاد قرارداد، بخشی از قیمت 
خودرو را پرداخت کرده و شرکت متعهد می شود باقیمانده مبلغ خرید خودرو را در قالب 
وام و به صورت اقساط از متقاضیان دریافت کند. به گفته رهبریان، مسئولان این شرکت، 
پس از فرارسیدن موعد قرارداد و زمان تحویل خودرو، به تعهدات خود عمل نکرده و تحویل 
خودرو را به موعد دیگری موکول می کردند.  وی با تاکید براینکه شهروندان هنگام خرید 
خودرو به صورت اقساطی، دقت لازم و کافی را داشته باشند، خاطرنشان کرد: مردم ضمن 
اینکه نباید فریب شرایط سهل و آسان اینگونه شرکت ها را بخورند، لازم است قبل از انعقاد 
قرارداد، با مراجعه به یکی از شرکت های خودروسازی، قانونی بودن فعالیت شرکت موردنظر 
را استعلام کنند. معاون مبارزه با جعل و کلاهبرداری پلیس آگاهی ناجا، یادآور شد: ثبت 

شرکت دلیل بر قانونی بودن عملکرد آنان نیست. 

تیغ تیز ناملایمات 
به  سمت خبرنگاران

در میان تمام روزهاي خداوندي سهم ما هم یکروز 
است و آن هم فرداست. 17 مردادماه همزمان با شهادت 

یکي از همکاران ما که در حین انجام فعالیت خبري توسط کساني به شهادت رسید که 
تاب و تحمل دیدن و شنیدن حرف حساب را ندارند را روز خبرنگار نام نهاده اند. اصولا 
جنگ بین قلم از یک طرف و زور و شمشیر از طرف دیگر از ابتداي تاریخ بوده و بازهم 
خواهد بود. محمود صارمي در یک چنین روزي در مزار شریف افغانستان و در حالي 
که نگران رسیدن اخبارش به تهران بود و از طریق تلفن پیگیري تمامي اتفاقاتي بود که 
پشت گوش او داشت رخ مي داد با سرنیزه طالباني مواجه شد که سلاحي جز زور نداشته 
و ندارند. شهید محمود صارمي در چنین روزي شهید شد تا تلنگري به جامعه خبري 
بخورد و ما به خود آییم که خبرنگار هم داراي جایگاهي ارزنده و رفیع است تا جایي 
که خداوند در قرآن کریم به قلم خبرنگار سوگند یاد کرده است »ن والقلم«. سوگند به 
قلم بالاترین درجه اهمیتي است که باري تعالي براي قلم در نظر گرفته است. اکنون 
به خودمان ابتدا مي گوییم که اول از همه حرمت این قلم را خود ما باید حفظ کنیم و 
نشان دهیم که زبان قلم برنده تر و کارآمد تر از تیغ و تفنگ و شمشیر است. ما جامعه 
خبري در حالي مي نویسیم که تیغ تیز بسیاري از ناملایمات و تهمت ها هم به سمت و 
سوي ما نشانه رفته است. ایرادي ندارد، بگذار آنها خودشان را با ما و تهمت زدن به ما 
تخلیه کنند. این مهم نیست، مهم آن است که ما به قلم خود وفادار باشیم و با عشق و 
علاقه قلبي و از روي صداقت، آن را روي کاغذ به حرکت در آوریم. ما اگر خوب و درست 
بنویسیم و حلاجي کنیم هزارم که تهمت و افترا بزنند باز وجدان هاي آگاه و بیداري در 
این جامعه هستند که مي بینند و آنها هستند که خوب و بد، درست و نادرست و حق و 
باطل را تشخیص مي دهند و از همه مهم تراینکه یکي آن بالا هست که ناظر و حاضر بر 
همه اعمال ماست. با او و با خودمان اگر روراست باشیم حتي اگر تمام این آدم هایي که 
تهمت مي زنند دست به دست هم بدهند بازهم سربلندي از آن ماست. این را هم بگویم 
که خبرنگار واقعي یعني یک آدم عاشق و بهتربگویم یک آدم دیوانه و مجنون که براي 
رسیدن به خبر و درست نوشتن تمام و کسب اطلاعات همه ناملایمات را نادیده مي گیرد 
و از هر گونه مانع و سختي عبور مي کند تا عشق خود را از راه قلم به منصه ظهور برساند. 
در بین اینچنین آدم هاي عاشقي نمي توان کاسب و دروغ گو و نان به نرخ روز خور پیدا 
کرد چرا که آنها توجهي به این حرفها ندارند. یک آدم عاشق واقعي را آیا مي توان با وعده 
و وعید از عشقش بازداشت؟هیهات؛ محال است که یک عاشق واقعي عشق خود را با نان 
و آب و پول و شهرت عوض کند و اینگونه است حکایت خبرنگاران واقعي. اگر هم معدود 
افرادي در جلد خبرنگار با اندکي نام و نان این طرف و آن طرف مي شوند خبرنگار نیستند 
که آنها کاسب هایي هستند در جلد خبرنگار. دل پر دردي داریم ما و هر چه مي نویسیم 
بیشتر به درد مي آید با این حال این روز را با تمام وجود به عنوان یک خبرنگار به همه 

خبرنگاران، گزارشگران و عکاسان تبریک مي گویم.

تناقضات استفاده 
از روغن در شیر رو شد!

ایمان: در حالی که وزرای بهداشت و کشاورزی استفاده از روغن پالم در شیر 
را تایید و میزان آن را با وجود کاهش مصرف، 30 درصد اعلام کرده اند، مدیرکل 
استاندارد استان تهران استفاده از چربی نباتی )روغن پالم( را در تولید محصولات 

لبنی ممنوع اعلام کرده است! 
 از ابتدای هفته که استفاده از روغن پالم در تولید شیر پرچرب از سوی وزیر بهداشت تایید و 
اعلام شد گزارش این موضوع به رییس جمهور ارائه شده است، موج نگرانی  در بازار مصرف شیر 
و لبنیات شکل گرفت و پرده هایی از موضوع از سوی دست اندرکاران و تولیدکنندگان برداشته 

شد که هریک با دیگری تناقضاتی دارد و تامل برانگیز است. 
در شرایطی  که کارخانه های لبنی اعلام می کنند به دلیل فشار اقتصادی وارده به 
کارخانه ها، استفاده از "پالم" در محصولات لبنی موضوع تازه ای نیست و با هدف کاهش قیمت 
فرآورده های لبنی، آنها مجاز به این اقدام هستند و وزرای بهداشت و کشاورزی میزان مصرف 
آن را 30 درصد عنوان می کنند، مدیرکل استاندارد استان تهران از ممنوع بودن استفاده از 

چربی نباتی )روغن پالم( در تولید محصولات لبنی خبر می دهد! 
 به گفته مسلم بیات اداره استاندارد تهران در تاریخ 19 فروردین امسال نیز طی اطلاعیه ای 
بار دیگر بر غیرقانونی بودن استفاده از روغن پالم در تولید محصولات لبنی تاکید کرده است و بر 
این اساس طبق قانون استاندارد استفاده از روغن پالم در تولید اغلب محصولات لبنی مانند شیر 
پاستوریزه، کره پاستوریزه، خامه پاستوریزه استریل، شیر طعم دار، شیر استریل، شیرخشک، 
پنیر رسیده در آب نمک، پنیر تازه، دوغ، کشک، کشک و ماست پروبیوتیک و محصولاتی از 
این دست ممنوع است. مدیرکل استاندارد استان تهران اعلام کرد سال قبل یک مورد تخلف 
در این زمینه کشف و برخورد شد و قرار است اواخر هفته آینده نیز نتایج تازه ترین نمونه گیری 

انجام شده از محصولات لبنی اعلام شود. 
از سوی دیگر هاشمی، وزیر بهداشت و حجتی، وزیر جهاد کشاورزی می گویند " با 
برنامه های مشترک دو وزارتخانه مبنی بر کاهش مصرف روغن پالم، مصرف این روغن در 
سال گذشته بیش از 20 درصد کاهش یافته و اکنون میزان مصرف آن 30 درصد است که 

امیدواریم در آینده نیز این رقم بیش از این پایین بیاید". 
به گفته وزیر جهاد کشاورزیبه دلیل قیمت پایین روغن پالم نسبت به دیگر روغن ها در 
کشور، مصرف این روغن بالاست که با توجه به شرایط نامطمئن سلامتی آن باید میزان مصرف 
آن کاهش پیدا کند لذا اگر اثبات شود هر واحد تولیدی به شکل غیرمجاز از روغن پالم در شیر 

پرچرب استفاده کرده، طبق قانون و توسط مراجع ذیربط پیگیری و با آن برخورد می شود. 
در این میان جای سوال است اگر مصرف روغن پالم در شیر و لبنیات ممنوع است چرا 
وزرای مربوطه مصرف آن را تایید و برای کاهش مصرف آن با توجه به شرایط نامناسبی که 

برای سلامتی دارد برنامه ریزی می کنند؟! 
از سوی دیگر اگر اداره استاندارد مصرف این روغن را در شیر و فرآورده های آن ممنوع اعلام 
کرده چرا بر اجرای آن نظارت نمی کند؟ و حال که موضوع علنی شده مجبور به شکستن 

سکوتشان شده اند و تازه قرار است موضوع را بررسی کنند؟ 
و اما تناقض قابل توجه دیگر در این خصوص این است که پس از تایید استفاده از روغن 
پالم در تولید شیر پرچرب از سوی وزیر بهداشت و اعلام ورود دولت و شخص رییس جمهور 
به این مسئله، هر کدام از تولیدکنندگان، صنایع لبنی و دستگاه های ذیربط واکنش های متعدد 
و جالبی نسبت به موضوع نشان داده و توپ را به زمین دیگری انداختند و البته در نهایت 
متخلفان خود را لو دادند. چراکه کارخانه  لبنی که تخلفش در این زمینه محرز شده اعلام کرده 
است این تخلف در دامداری صورت گرفته اما دیگر صنایع لبنی به این موضوع اعتراف کردند 

که این اقدام به دلیل فشار مالی در کارخانه های لبنی صورت می گیرد! 
به گزارش ایسنا، انتظار می رود وزارت جهاد کشاورزی به عنوان متولی تولید شیر و 
لبنیات و سازمان دامپزشکی به عنوان تایید کننده سلامت این محصولات که طرح پایش 
سلامت محصولات مختلف کشاورزی از جمله شیر را انجام داده و می دهند نسبت به 
موضوع حساسیت بیشتری به خرج دهند و سازمان استاندارد هم که مردم به اعتماد آنها این 
محصولات را مصرف  می کنند، توضیح قابل قبولی برای روشن شدن افکار مصرف کنندگان و 

برطرف کردن نگرانی اشان داشته باشند. 

رییس سازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی  اعلام کرد :

توزیع کتب  درسی از نیمه دوم شهریور
ایمان: رییس سازمان پژوهش و برنامه ریزی آموزشی گفت: توزیع کتاب های 
درسی متوسطه اول و دوم همزمان از نیمه دوم شهریور در سراسر کشور با اولویت 

مناطق دورافتاده آغاز می شود.
حجت الاسلام محی الدین بهرام محمدیان با اشاره به چاپ 1210عنوان کتاب درسی و 
راهنمای معلم گفت: همچنین مقرر شد کتاب های درسی دوره ابتدایی به منظور رفاه حال 
والدین و کاهش دغدغه دانش آموزان، کتاب های پایه اول ابتدایی در جشن شکوفه ها و پایه های 
دوم تا ششم در نخستین روز سال تحصیلی توسط مدارس توزیع شود. وی تصریح کرد: به رغم 
افزایش قابل توجه قیمت کاغذ و خدمات چاپ، کتاب های درسی با استفاده از یارانه و امکانات 
چاپ وزارت آموزش و پرورش، افزایش قیمت چندانی نداشته است. رییس سازمان پژوهش و 
برنامه ریزی آموزشی با بیان این که یادگیری فقط منحصر به محیط مدرسه و کلاس نیست، 
تصریح کرد: خانواده، اجتماع و رسانه ها به ویژه صدا و سیما در این زمینه سهیم هستند و برای 
آن که تعارضی بین آموزه های مدرسه و دیگر محیط های یادگیری ایجاد نشود، باید با توجه به 

راهبردهای سند تحول بنیادین بین آنها هماهنگی و هم سویی برقرار شود.

آگهی افراز
خواندگان – کلیه مالکین مشاعی به شرح پرونده ثبتی. آدرس- مجهول المکان. نظر 
به اینکه احسان مجیدی موحد از مالکین مشاعی پلاک 10626 اصلی بخش یک قم 
تقاضای افراز سهم خود و صدور سند مالکیت افرازی را نموده اند و از آنجا که دسترسی به 
نشانی مالک مشاعی دیگر میسور نگردید بدینوسیله اعلام می گردد جهت انجام عملیات 
افراز نماینده و نقشه بردار این اداره در روز دوشنبه مورخه 93/6/3 از ساعت 9 الی 12 در 
محل وقوع ملک واقع در صدوقی 1 – 20 متری اسحاقی کوچه هفتم حاضر میشوند لذا 
از شما دعوت میگردد در موعد مذکور در محل حضور بهم رسانید تا حقی از شما تضییع 

نگردد ضمنا عدم حضور شما مانع از افراز نخواهد بود.
کاظمی – رئیس ثبت منطقه یک قم

استاندار قم تأکید کرد:

ضرورت نظارت جدی بر عرضه داروهای مجاز ترک اعتیاد

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان قم خبر داد:

راه اندازی ایستگاه جدید گاز در شهرک صنعتی شکوهیه

حسین عبداللهی

ایمان : رئیس ستاد اقامه نماز کشور گفت: به عقیده بنده دختران باید پیش 
از ورود به دانشگاه ازدواج کنند.

رئیس ستاد اقامه نماز کشور گفت: به عقیده بنده دختران باید پیش از ورود به دانشگاه 
ازدواج کنند.

حجت الاسلام محسن قرائتی در هشتمین همایش دانشجویان و اساتید ایرانی خارج 
از کشور در محل هتل جم اظهار کرد: نیاز اجتماعی از جمله نیازهای مهم بشریت بوده 
که جدا از این نیاز هر انسان نیازهای شخصی و عالی هم داشته که دین پاسخگوی نیاز 

عالی انسان است.
وی افزود: از ویژگی های دین این است که با طبیعت و فترت آدمی سازگار بوده و باید 

قابل عمل باشد. یعنی همراه با پیشرفت علم، دین شکوفاتر می شود.
رئیس ستاد اقامه نماز کشور با بیان اینکه دین به منزله روش زندگی است، گفت: در 
انتخاب این روش برخی از تمایلات فردی خود بهره گرفته و برخی با تکیه بر تمایلات 

دیگران روش زندگی خود را انتخاب کرده که در هر دو صورت پشیمانی به بار می آید و 
در دین و روش زندگی فقط باید به خالق تکیه کرد.

قرائتی علم را به سه دسته تقسیم کرده و خاطرنشان کرد: سه نوع علم مفید، مضر و 
خنثی داریم و باید همواره توجه به علمی کرد که مفید و ثمربخش باشند و سرمایه گذاری 

بر آن دستاوردها و نتایج مطلوب داشته باشد چرا که امروز هر پژوهشی ارزش ندارد.
وی افزود: علم واقعی علمی است که جذب زرق و برق دنیایی نشده و در حقیقت 
باید گفت که اهمیت علم بستگی به محتوای آن داشته نه مدرک و باید به این مسئله 

توجه ضروری شود.
رئیس ستاد اقامه نماز کشور با تاکید بر اینکه باید تمام شرایط دین را حفظ کرد، گفت:  
حتی اگر باید مجبور شویم رفاه زندگی را رها کرده باید بر حفظ دین خود اصرار بورزیم.

قرائتی گفت: بنده خیلی با ازدواج دانشجویی موافق نبوده و به نظر من دختران باید در 
دوران دبیرستان و پیش از ورود به دانشگاه ازدواج کنند.

حجت الاسلام قرائتی:

دختران پیش از ورود به دانشگاه ازدواج کنند
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اقتصادی

دبیرکل اتاق تعاون ایران:
درهای بورس را به روی تعاون باز کنید 

ایران  تعاون  اتاق  کل  دبیر  ایمان: 
گفت: باید باب استفاده از بازار سرمایه 
و  بگذاریم  باز  تعاون  بخش  برای  را 
امکان جذب سرمایه گذار خارجی در 

این بخش را فراهم کنیم . 
محمد صادق مفتح در سومین جشنواره 
جایزه ملی تعالی مدیریت تعاونی اظهار کرد: 
در حال حاضر بخش تعاون هیچ سهمی از 
بازار سرمایه و حتی ابزارهای مالی جدید 

همچون صکوک ندارد در صورتی که اگر این اهرم ها در کنار سرعت گردش مالی باشند 
می توانند منابع مالی زیادی در اختیار بخش تعاون قرار بدهند. 

وی ادامه داد: هم اکنون چیزی به نام وام ارزان قیمت در ایران وجود ندارد و هیچ تعاونی 
موفق به گرفتن چنین وامی نشده است اما نباید بخش تعاون به دلیل عدم امکان استفاده 

از وام ارزان قیمت سیر قهقرایی را طی کند. 
مفتح با اشاره به وجود آفت دلالی در میان حلقه های تعاون، اظهار کرد: این عارضه 
مختص بخش تعاون نیست و در بخش بازرگانی هم دیده می شود اما اگر ارتباط بین 
واحدهای تعاونی را تسهیل و تسریع کنیم عنصر دلال که هزینه اش را بر گرده تولید 
کننده و قیمت تمام شده تحمیل می کند و موجب کاهش رغبت بازار می شود از بین 

می رود. 
دبیر کل اتاق تعاون ایران با بیان اینکه میان نظام بورس و بافت شرکتهای تعاونی وجه 
اشتراک و اجماع وجود دارد، گفت: در تمام دنیا این ارتباط به وجود آمده و اگر در کشور 

ما هنوز اجرایی نشده برای آن است که همت این کار وجود ندارد. 
مفتح با تاکید بر اینکه باید به هر کیفیتی که می توانیم مشکل نقدینگی تعاونی ها را 
حل کنیم، خاطرنشان کرد: در حال حاضر درهای وام ارزان قیمت به روی ما بسته است 
بنابر این باید باب استفاده از بازار سرمایه و بورس را به روی بخش تعاون باز بگذاریم و امکان 

مشارکت سرمایه گذار خارجی در این بخش را فراهم کنیم. 

دبیرکل خانه تعاونگران ایران؛
چند درصد تعاونی های کشور فعالند؟ 

ایمان: دبیرکل خانه تعاونگران ایران از فعال بودن 56 درصد تعاونی های کشور 
خبر داد و گفت: تا پایان شهریور سال گذشته نزدیک به 200 شرکت تعاونی در 

کل کشور به ثبت رسیده است. 
علی حسین شهریور بیشترین مشکلات حوزه تعاون را مربوط به مدیریت تعاونی ها 
دانست و افزود: عوامل مختلفی بر عملکرد تعاونی ها موثر است که از جمله آنها می توان به 

نیروی کار، مشتریان، رقیبان و برخی عوامل درونی و بیرونی اشاره کرد. 
وی از فعال بودن 56 درصد تعاونی های کشور خبر داد و گفت: تا پایان شهریور سال 
92، 191 هزار و 77 شرکت تعاونی در سراسر کشور به ثبت رسیده که از این تعداد، 81 
هزار و 715 تعاونی معادل 43 درصد به بهره برداری رسیده، 56 درصد فعال و دارای 
عملکرد مالی بوده، 38 درصد غیر فعال و فاقد عملکرد مالی و 6 درصد منحل یا ادغام 

شده اند. 
دبیر کل خانه تعاونگران ایران به شرایط رکود تورمی کشور طی سالهای 91 تا 92 اشاره 
و اظهار کرد: در این سالها همزمان شاهد ترکیب اقتصاد تورمی بالا و نرخ رشد اقتصادی 
پایین بودیم و کشور رشد منفی اقتصاد را تجربه کرد؛ همین امر تاثیر مستقیمی بر بخش 
تعاون گذاشت اما دولت یازدهم وعده کاهش نرخ منفی رشد اقتصاد تا پایان سال را داده 

است. 
شهریور درعین حال با اشاره به گزارش مرکز پژوهشهای مجلس در خصوص افزایش 
قیمت محصولات اظهار کرد: این گزارش نشان می دهد که قیمت محصولات تا 87 درصد 
افزایش داشته و قیمت مواد اولیه تحت تاثیر عوامل اقتصادی موثر بر بخش تعاون از جمله 

تحریم های خارجی و محدودیتهای بانکی بین المللی 112 درصد افزایش داشته است. 
وی در پایان برگزاری جشنواره ملی تعالی مدیریت تعاونی را در ارزیابی عملکرد و 
وضعیت تعاونی ها نسبت به تعاونی های موفق موثر خواند و گفت: آشنایی تعاونی ها با 
مدل تعالی سازمانی، تشویق تعاونی ها به ارزیابی خود و شناخت نقاط ضعف و قوت، ایجاد 
فضای لازم برای تبادل تجربیات موفق تعاونی ها و افزایش توان رقابتی در تعاونی ها از 

مزایای اجرای مدل تعالی مدیریت تعاونی ها است. 

رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی؛
مجلس با طرح 31 ماده ای 
به کمک دولت می شتابد

ایمان: رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس شورای اسلامی با اشاره به تقدیم 
طرح 31 ماده ای خروج از رکود به هیات رئیسه مجلس گفت: این طرح کمیته ای 
برای تعیین تکلیف مطالبات معوق پیش بینی کرده است که در لایحه دولت 
وجود ندارد و در پایان طرح و لایحه خروج از رکود برای ارائه به صحن مجلس 

تلفیق می شوند.
ارسلان فتحی پور با اشاره به رایزنی های کمیسیون اقتصاد با ورزیر اقتصاد و رئیس کل 
بانک مرکزی برای اصلاح نظام بانکی کشور گفت: قوانین بانکی و پولی ما قدیمی است و 

باید بازسازی شود .
نماینده مردم کلیبر در مجلس شورای اسلامی ادامه داد: در صورتی که مجلس برای 
اصلاح نظام بانکی طرحی را تهیه کند هم امکان دارد به دلیلی بار مالی و یا مخالفت های 
دولت در پایان توسط دولت اجرایی نشود بنابراین بهتر است که دولت برای اصلاح نظام 

بانکی کشور لایحه ارائه دهد.

مدیرکل فناوری اطلاعات و ارتباطات بانک مرکزی؛
آغاز اجرای فاز اول سامانه چکاوک از آذرماه

ایمان: مدیرکل فناوری اطلاعات و ارتباطات بانک مرکزی با اعلام آخرین 
وضعیت سامانه ساکن سازی فیزیک چک )چکاوک( گفت: فاز ابتدایی سامانه 
چکاوک از اول آذرماه به طور کامل آغاز و کلیه چک ها در این سامانه پردازش 

خواهند شد.
ناصر حکیمی در مورد روند شکل گیری سامانه چکاوک گفت: پس از برگزاری 
مستندات  تشریح  و  پروژه  شناخت  منظور  به  کشور  بانکی  شبکه  برای  جلساتی 
اولیه سامانه  نیاز، نسخه  تاریخ 1392/7/9و برگزاری جلسات آموزشی مورد  از  لازم 
چکاوک در اردیبهشت ماه سال جاری آماده شد و در پی آن، آزمون سامانه از تاریخ 
1393/2/20لغایت1393/2/31در 10 شعبه منتخب از هر بانک صورت پذیرفت. مدیرکل 
فناوری اطلاعات و ارتباطات بانک مرکزی در خصوص برنامه های آینده  بانک مرکزی 
برای پیشرفت سامانه چکاوک اظهار داشت: در نظر داریم از تاریخ 1393/5/4 لغایت 
1393/6/15 چهار مرحله آزمون به این شرح صورت گیرد که یک مرحله آزمون با استفاده 
از گواهینامه های اعطایی نظام مدیریت امنیت داده ) نماد( در شعب منتخب بانکها و سه 
مرحله آزمون با افزایش تدریجی تعداد شعب مشارکت کننده و بدون استفاده از گواهینامه 

های یادشده باشد.

یک کارشناس صنعت خودرو؛
قیمت خودروهای وارداتی را تعیین کنید 

یک کارشناس صنعت خودرو خواستار تعیین قیمت خودروهای وارداتی شد. 
شهرام آزادی در گفت وگو اظهار کرد: در دو سال اخیر قیمتی برای خودروهای وارداتی 

تعیین نشده است. 
وی با بیان اینکه تا پیش از ورود شورای رقابت به عرصه قیمت گذاری خودرو، قیمت 
خودروهای وارداتی توسط سازمان حمایت تعیین می شد، خاطرنشان کرد: این سازمان 
علاوه بر تعیین قیمت خودروهای وارداتی بر عملکرد واردکنندگان نیز نظارت می کرد.  
عضو هیات علمی دانشگاه خواجه نصیرالدین طوسی ادامه داد: با این حال با ورود شورای 
رقابت به عرصه قیمت گذاری خودرو از دو سال پیش تاکنون موضوع قیمت گذاری 

خودروهای وارداتی مغفول مانده است. 
وی افزود: این در حالی است که برخی واردکنندگان در جریان افزایش نرخ ارز قیمت 
محصولات خود را در حد زیادی افزایش دادند و در این زمینه تخلفاتی نیز اتفاق افتاده و 

باعث تضییع حقوق مصرف کنندگان شد. 
آزادی با بیان اینکه امیدواریم در کنار تعیین قیمت خودروهای داخلی قیمت خودروهای 
وارداتی نیز تعیین شود، تصریح کرد: تمرکز بر تعیین قیمت خودروهای داخلی نباید مانع 

نظارت بر قیمت ها و عملکرد واردکنندگان شود. 

وزیر انرژی روسیه:
روسیه به صادرات نفت ایران کمک می کند 

ایمان: وزیر انرژی روسیه گفت: روسیه به ایران برای صادرات نفت به بازارهای 
بین المللی کمک خواهد کرد. 

الکساندر نواک پس از امضاء یادداشت تفاهم همکاری پنج ساله با بیژن زنگنه وزیر نفت 
ایران در مسکو گفت: براساس پیشنهاد ایران ما در انجام ساز و کار صادرات نفت ایران از 
جمله به بازار روسیه کمک خواهیم کرد. در سخنان نواک و همچنین در یادداشت تفاهم 
امضاء شده جزییاتی درباره زمان و یا مقادیر موجود در یادداشت تفاهم اشاره نشده است. 

وزیر انرژی روسیه گفت: توافق بین دو کشور قوانین بین المللی را نقض نخواهد کرد. 

آخرین نرخطلا در ایران 

4,205,000یک مثقال طلا

970,730یک گرم طلای 18

آخرین نرخانواع سکه

9,475,000سکه بهار آزادی

9,480,000سکه امامی

4,750,000نیم سکه

2,730,000ربع  سکه

1,750,000سکه یک گرمی

قیمت بازارنام خودرو

 20637,500,000 تیپ 5

 206SD38,000,000وی 8

GLX 405 28,400,000پژو 

SLX 405 33,000,000پژو 

ELX 45,000,000پژو پارس 

 36,000,000پژو پارس سال

E2 90 39,500,000تندر 

LX 32,300,000رانا 

TU5 33,500,000رانا 

LX 29,800,000سمند 

LX EF7 31,000,000سمند 

ELX 37,000,000سورن 

قیمت بازارنام خودرو

 102,000,000رنو مگان 2,0

 16,500,000سایپا کارا 151

 20,000,000سایپا 111

 20,000,000سایپا 131

 19,500,000سایپا 132

SX 24,500,000سایپا تیبا 

قیمت بازارنام خودرو

315 MVM36,500,000 

530 MVM40,500,000 

MVM X3363,500,000 

 MVM X3374,000,000 جدید اتومات

این بار به 30 نکته که بانک حکمت ایرانیان به 
کرده  توصیه  شما  به  و  گذاشته  دست  آنها  روی 

می پردازیم:
هریک از بانک ها در مسیر افزایش فرهنگ استفاده از 
بانکداری الکترونیک و افزایش ظریب امنیت این بانکداری 
تلاش می کنند. انتشار برشور،دستورالعمل،نکات امنیتی و... 

بعضی از این موارد است.
یکی از منابع مهم افزایش اطلاعات در خصوص بانکداری 
الکترونیک وبسایت رسمی هریک از بانک های کشور است که 

نکات ارزشمندی در آنها یافت می شود.
این بار به 30 نکته که بانک حکمت ایرانیان به روی آنها 

دست گذاشته و به شما توصیه کرده می پردازیم:
1 - در زمان دریافت فرم رمزنامه از شعبه که حاوی 
رمزهای اول یا دوم )اینترنتی( کارت بانکی یا نام کاربری و 
رمز ورود سامانه های بانکداری مدرن )اینترنت بانک، موبایل 
بانک و تلفن بانک( می باشد از بسته بودن و سالم بودن پاکت 

رمز، اطمینان حاصل نمائید.
2 - پس از بازکردن پاکت رمز ،در اولین فرصت نسبت به 
تغییر رمز کارت بانکی یا نام کاربری و رمز ورود سامانه های 
بانکداری مدرن )اینترنت بانک، موبایل بانک، تلفن بانک( 

خود اقدام نمائید.
3 - کلیه اطلاعات نام کاربری، رمز ورود و رمزهای کارت 
بانکی که مشتری جهت دریافت خدمات بانکداری الکترونیک 
از شعب بانک حکمت ایرانیان یا خودپرداز دریافت می نماید 
محرمانه تلقی شده و مسئولیت حفظ و نگهداری از آن بر 

عهده مشتری می باشد.
4 - بعد از دریافت کارت بانکی، نسبت به یادداشت نمودن 
شماره 16 رقمی آن به همراه رمز دوم کارت )رمز اینترنتی( 
اقدام نمائید تا در صورت مفقود شدن یا به سرقت رفتن 
کارت بانکی خود، بتوانید در اسرع وقت از طریق خودپرداز، 
تلفن بانک، اینترنت بانک، موبایل بانک و غیره نسبت به 

مسدود کردن آن اقدام نمائید.
5 - رمز اول و دوم )رمز اینترنتی( کارت بانکی خود را 
حداقل هر سه ماه یکبار تعویض نمائید و حدالامکان از 
قابل حدس می باشد  قراردادن رمزی که توسط دیگران 
)شماره شناسنامه، تاریخ تولد و غیره( خودداری بعمل آورید.

6 - به منظور بالا بردن امنیت و جلوگیری از کشف رمز 
،مدت اعتبار نام کاربری، کلمه عبور و رمز انتقال وجه در 
سامانه های بانکداری مدرن)اینترنت بانک، موبایل بانک، تلفن 
بانک( 60 روز تعیین شده است. لذا قبل از منقضی شده 
اعتبار کاربر پیشنهاد می گردد اقدامات لازم در خصوص تغییر 
آنها به صورت ترکیبی از حروف کوچک و بزرگ ، اعداد و 

علامت ها با طول رشته حداقل 8 کاراکتر اقدام گردد.
7 - اطلاعات محرمانه شماره و رمز کارت بانکی ،نام 
کاربری و رمز عبور سامانه های بانکداری مدرن خود را از 
طریق تلفن ، دورنگار، پیامک یا پست الکترونیک در اختیار 
دیگران قرار ندهید و در صورت افشای اطلاعات محرمانه 

خود در کوتاهترین زمان نسبت به تغییر آنها اقدام فرمائید.
8 - در سامانه های بانکی که از طریق بستر اینترنت ارائه 
می شود همواره سعی کنید برای ورود رمز خود از صفحه 
کلید مجازی )Virtual Keyboard( به جای صفحه کلید 
فیزیکی کامپیوتر استفاده کنید. این امکان علاوه بر اینکه در 
سیستم عامل ویندوز وجود دارد از طریق اینترنت بانک یا 

درگاه پرداخت اینترنتی نیز به کاربر ارائه می گردد.
9 - از طریق رایانه های کافی نت ها و اماکن عمومی که 
بررسی رعایت امنیتی آن خارج از کنترل شما می باشد، 
نسبت به بکارگیری سامانه های بانکی در بستر اینترنت 
)درگاه پرداخت اینترنتی-اینترنت بانک و غیره( اجتناب 

نمائید.
10 - هنگام ورود به سامانه اینترنت بانک کنترل شود 
آدرس com.https://ib.hibank24/ سایت در کادر نوار 
آدرس صحیح باشد . بسیاری از کلاهبرداری های اینترنتی 
با شبیه سازی و جعل تصویر سایت بانکها نسبت به دریافت 

اطلاعات حساس کاربران اقدام می نمایند .
11 - در صفحاتی که سایت مورد بازدید از شمادرخواست 
ورود نام کاربری و رمز ورود می نماید ، حتما مطمئن شوید 
که از پروتکل https استفاده شده است . بدین منظور 
 http :// به جای :https// آدرس صفحه می بایست با عبارت

آغاز گردد .
12 - در صفحاتی که از //: https استفاده شده است، نباید 
 Digital( هیچ گونه پیام خطا مرتبط با گواهینامه دیجیتالی
certificate(  وجود داشته باشد، در این خصوص از ادامه 
عملیات در صفحات https:// با پیغام هشدار مبنی بر وجود 
خطا )Certificate error  ( در گواهینامه به کار رفته جدا 

خودداری نمایید .  
13 - برای بررسی جعلی نبودن سایت می توان بر روی 
قفلی که در صفحات //: https در مرورگر ظاهر می شود، 
کلیک نموده و سپس از عدم وجود علامت هشدار و یا 
علامت ضربدر قرمز بر روی گواهینامه اطمینان حاصل نمود .  
14 -  جهت بکارگیری از سامانه های اینترنت بانک و درگاه 
پرداخت اینترنتی که از طریق بستر اینترنت ارائه خدمات 
می نمایند همواره سیستم عامل خود را بروز رسانی کرده 
و آخرین وصله های امنیتی را دریافت نمائید. همچنین از 
نرم افزار های آنتی ویروس معتبر و به روز شده استفاده گردد.

15 - در صورتی که احتمال وجود برنامه های مخرب را بر 
روی کامپیوتر خود می دهید از انجام هر گونه تراکنش مالی 

آنلاین خودداری نمایید.
16 - پس از انجام کار مورد نیاز در اینترنت بانک یا وب 
سایت هایی که نیاز به نام کاربری و رمز ورود دارند ، با انتخاب 
گزینه خروج یا log out  به طور کامل از آن خارج شوید .

17 - در صورت ورود به سامانه اینترنت بانک و عدم 
انجام هرگونه عملیات بانکی به مدت حداقل 10 دقیقه ، به 
منظورجلوگیری از هرگونه سوء استفاده احتمالی ، سیستم 

بطور خودکار عمل خروج )log out( را انجام می دهد .
18 - به مطالب نوشته شده در پنجره هایی که اتوماتیک 
نمایش داده می شوند توجه نموده و بلافاصله بر روی Ok یا 
yes کلیک نکنید . بسیاری از برنامه های مخرب به همین 
شیوه و پس از تائید کاربر بر روی کامپیوترها نصب و فعال 

می گردند.
19 - ایمیل های دریافتی از منابع ناشناس را باز نکنید . 
به لینک های ارائه شده در ایمیل ها اعتماد نکنید ، به عنوان 
نمونه بانک ها و موسسات اعتباری هیچ گاه از طریق نامه های 
الکترونیکی اطلاعات محرمانه شما را درخواست نمی کنند . 
بنابراین هرگاه در صندوق پستی خود نامه هایی از این دسته 

را مشاهده کردید به سرعت آن را حذف کنید .
20 - به منظور جلوگیری از سوء استفاده های احتمالی ، 
از در اختیار قرار دادن نرم افزار سامانه همراه بانک خود به 

دیگران خودداری فرمایید .
21 - قبل از فروش دستگاه تلفن همراه خود ،جهت 
جلوگیری از هرگونه سوءاستفاده احتمالی نسبت به حذف 

نرم افزار همراه بانک از حافظه آن اقدام نمائید.
22 - در سامانه های تلفنی غیر بانکی که جهت ارائه 
کردن  وارد  درخواست  قبوض  وجه  پرداخت  یا  خدمات 

اطلاعات کارت شما می شود از این امر اجتناب نمائید.
23 - از آنجائیکه در برخی از کلاه برداری ها جهت انجام 
عملیات مالی )انتقال وجه-تائید وجه و غیره( به مشتری 
اعلام گردیده که منوی انگلیسی خودپرداز استفاده نمائید،در 
صورت عدم تسلط به زبان انگلیسی از انتخاب منوی انگلیسی 
خودداری نموده و با انتخاب منوی فارسی عملیات بانکی 

خود را انجام دهید.
24 - به منظور جلوگیری از سوء استفاده های احتمالی از 
یادداشت نمودن رمز خود و قراردادن آن همراه کارت جداً 

خودداری فرمائید.
25 - هنگام وارد کردن رمز کارت در دستگاه خودپرداز، به 
گونه ای بایستید که امکان دیدن صفحه کلید توسط دیگران 

مقدور نباشد.
26 - در فروشگاه ها و هنگام خرید از دستگاه های پایانه 
فروش )POS(، خودتان رمز را وارد دستگاه نموده و از اعلام 
آن به فروشنده خودداری نمایید. درصورتی که مجبور به 
اعلام رمزتان شدید و دیگران متوجه آن شدند سریعاً نسبت 

به تغییر رمز خود اقدام فرمائید.
27 - از رها نمودن رسید دریافتی از دستگاه خودپرداز و 
پایانه فروش خودداری فرمایید و با مشاهده رسید از صحت 
مبلغ و سایر مشخصات تراکنش صورت پذیرفته اطمینان 

حاصل نمائید.
28 - بمنظور اطلاع رسانی از ورود غیر مجاز به سامانه های 
اینترنت بانک، تلفنبانک و غیره از طریق شعب بانک نسبت 
به فعال نمودن پیامک خود اقدام فرمائید. در صورت مشاهده 
پیامک ورود به سامانه که از طریق خودتان صورت نپذیرفته 
در اسرع وقت اقدام به تغییر نام کاربری و رمز عبور خود را 

بعمل آورید.
 )POS(29 - مامورین تعمیر دستگاه های پایانه فروش
دارای کارت شناسایی می باشند و از سپردن دستگاه خود 

به افراد ناشناس خودداری فرمائید.
30 - در صورت استفاده از پایانه فروش)POS(، رسید 
تراکنش های ناموفق خود را تا حصول اطمینان از کسر نشدن 

وجه از حسابتان نگهداری فرمائید.

در استفاده از بانکداری الکترونیک
 این نکات را جدی بگیرید

 مدیر عامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران گفت: روزانه 21 میلیون 
مترمکعب سی ان جی در کشور توزیع می شود که معادل مصرف 21 میلیون لیتر 

بنزین است.
مصطفی کشکولی با بیان اینکه، در حال حاضر 2220 جایگاه عرضه سی ان جی در کشور 

فعالیت می کنند، اظهار داشت: قرار است 100 جایگاه دیگر نیز تا پایان سال ساخته شوند.
وی خاطر نشان کرد: روزانه 21 میلیون مترمکعب سی ان جی در کشور توزیع می شود که 

معادل مصرف 21 میلیون لیتر بنزین است.
مدیر عامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران همچنین از امضای تفاهم نامه ای 
برای احداث یک هزار جایگاه جدید سی ان جی تا پنج سال آینده خبر داد و گفت: بر اساس 

این تفاهم نامه سالانه 200 جایگاه جدید با همکاری سازندگان داخلی احداث خواهد شد.
بر اساس گزارش ها، سرمایه گذاری در بخش سی ان جی باعث صرفه جویی 30 میلیارد 

دلاری در 10 سال گذشته شده است.
با راه اندازی جایگاه های جدید، میزان مصرف سی ان جی در کشور به حدود 23 میلیون 

مترمکعب در روز افزایش می یابد.
سهم کنونی سی ان جی در سبد سوخت کشور 23 درصد که باید تا پایان برنامه ششم 

توسعه باید به 35 درصد افزایش یابد.

 مدیر عامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی ایران:

صرفه جویی روزانه 21 میلیون لیتر بنزین با مصرف سی ان جی

رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم صوتی، تصویری و تلفن همراه:

50تا 60 درصد موبایل های بالای 400 هزار 
تومان قاچاق است

ایمان: رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم صوتی، تصویری و تلفن همراه گفت: 50 
تا 60درصد گوشی های تلفن همراه موجود در بازار که بالای 400هزار تومان قیمت 

دارد قاچاق است.
ابراهیم درستی، رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم صوتی، تصویری و تلفن همراه اظهار کرد: 
در حال حاضر تعرفه گمرکی واردات گوشی تلفن همراه 6 درصد است و وارد کنندگان علاوه 
بر این هشت درصد نیز مالیات بر ارزش بر افزوده پرداخت می کنند بنابراین واردات گوشی های 

بالای 400هزار تومان برای آن ها به صرفه نیست.
وی با بیان اینکه علاوه بر تعرفه و مالیات، واردکنندگان چهار درصد هزینه های دیگری نیز 
دارند افزود: وارد کنندگان گوشی تلفن همراه باید در مجموع 18درصد هزینه پرداخت کنند 
که طبیعی است ورود گوشی با این میزان هزینه برای گوشی های بالای 400هزار تومان 

سودی نخواهد داشت.
درستی تاکید کرد: بارها تقاضای حذف 6درصدی تعرفه گمرکی را ارائه داده ایم که با حذف 
این تعرفه سهم دولت نیز افزایش خواهد یافت و این موضوع به نفع دولت،وارد کنندگان و در 

نهایت مصرف کنندگان است.
رئیس اتحادیه فروشندگان لوازم صوتی، تصویری و تلفن همراه تاکید کرد: با حذف تعرفه 
گمرکی جلوی قاچاق گرفته شده و از ورود گوشی های غیر استاندارد نیز جلوگیری می شود.

وی با بیان اینکه در حال حاضر 1900 نوع گوشی تلفن همراه در دنیا وجود دارد که لحظه 
به لحظه نیازهای نرم افزاری آن به روز می شود و در این راه سهم تولید داخل تک رقمی است 
بیان کرد: در حال حاضر نواقصی در بخش خدمات و سرویس دهی حوزه موبایل در کشور 

وجود دارد که باید ساختار سنتی آن تغییر کرده و این حوزه به علم روز مجهز شود.
درستی یادآور شد: تلفن هایی که قیمتشان تا مرز 500 هزار تومان است 80 درصد نیاز بازار 
را تأمین می کند ولی 20 درصد مابقی مربوط به تلفن های بالای این رقم است که گردش 
مالی آنها با 80 درصد گوشی های دیگر برابری می کند و بیشترین قاچاق در این حوزه اتفاق 

می افتد.

در اولین جلسه مشترک بورس کالای ایران و انجمن 
کارفرمایان صنعت سیمان بر آزادسازی قیمت سیمان و 

عرضه کامل آن از طریق بورس کالای ایران تاکید شد.
اولین جلسه مشترک انجمن کارفرمایان سیمان و شرکت 
بورس کالای ایران برگزار و قرار شد برای آزادسازی قیمت 
سیمان و عرضه کامل آن در بورس کالای ایران اقدامات لازم 

صورت گیرد.
بر اساس این گزارش؛ علی پناهی، سرپرست معاونت توسعه 
بازار و مطالعات اقتصادی بورس کالای ایران در این جلسه با 
تاکید بر خروج از قیمت گذاری کالاهایی که در بورس کالا 
عرضه می شود گفت: بنا بر ماده 17 قانون توسعه ابزارهای 
مالی و ماده 99 قانون برنامه پنجم توسعه، کالاهایی که در 
بورس کالای ایران عرضه می شود نباید قیمت گذاری شده 
باشد و عرضه و تقاضا در بورس کالا منجر به کشف قیمت شود.

در ادامه دبیر انجمن تولیدکنندگان سیمان نیز با اشاره 
به پذیرش سیمان در بورس کالای ایران از چند سال پیش 
تاکنون گفت: وضعیت صنعت سیمان در حال حاضر تفاوت 
کرده است و ما به کشف قیمت سیمان در بورس کالای ایران و 

کسب منافع بیشتر برای این صنعت امیدواریم.  
عبدالرضا شیخان با توجه به صادرات 18/8 میلیون تنی 
صنعت سیمان پیشنهاد داد: شروع عرضه ها از طریق رینگ 

صادراتی بورس کالا انجام پذیرد.
برنامه ریزی شرکت سیمان فارس و  اقتصادی و  معاون 

خوزستان هم با اشاره به مزایای عرضه سیمان در بورس کالای 
ایران گفت: با عرضه سیمان در بورس کالا معاملات صنعت 

سیمان روان تر خواهد شد.
گذاری  قیمت  از  خروج  گفت:  رضایی  حسن  محمد 
دولتی، معافیت مالیاتی و از همه مهمتر شفافیت معاملات از 

ویژگی های بورس کالاست.
در  غیرشفاف  اطلاعات  حاضر  حال  در  کرد:  اشاره  وی 
خصوص معاملات سیمان موجب ضرر و زیان تولیدکننده و 

مصرف کننده است.
گذاری  سرمایه  شرکت  نماینده  روحی،  عادل  همچنین 
سیمان اسپندار در این جلسه مهمترین مسئله بر سر ورود 
و عرضه سیمان در بورس کالا را تعیین قیمت مصوب برای 
سیمان دانست که می تواند مانع رقابت آزاد در این صنعت 
باشد. عضو هیئت مدیره انجمن کارفرمایان سیمان و مدیر 
عامل سیمان زابل از دیگر حاضرین این جلسه مشترک بود که 
اظهار داشت: توقع صنعت سیمان کشف قیمت از محل عرضه 
و تقاضا در بورس کالا و حذف سقف قیمتی مصوب بر اساس 

قوانین موجود است.
محمدرضا احسان فر گفت: انتظار می رود تولیدکنندگان، 
سیمان تولیدی خود را در بورس کالا به صورت یکجا و کامل 

عرضه کنند و باید در این زمینه الزام قانونی به وجود آید.
وی افزود: عرضه های داخلی سیمان در بورس قبل از عرضه 

صادراتی آن و یا حتی توام با آن می تواند بسیار موثر باشد.

در ادامه، معاون عملیات و نظارت بورس کالای ایران نیز 
از  ایران  کالای  بورس  در  عرضه های سیمان  اگرچه  گفت: 
سال 1381 تاکنون به صورت کامل انجام نشد و با موانع و 
حاشیه های مواجه بود اما نگاه بورس کالا و انجمن صنعت 

سیمان  همواره یک چیز بوده است.
مهرزاد نامداری بیان کرد: به گمان برخی مزیت بورس کالا، 
افزایش قیمت محصولات است اما در حقیقت اینگونه نیست 
و حتی این موضوع درباره میانگین قیمت کالا ها نیز صدق 

نمی کند.
وی همچنین با اشاره به اقداماتی که در گذشته در خصوص 
تسهیل انجام معاملات سیمان انجام شده است گفت: ما با 
تشخیص این موضوع که در مورد سیمان مصرف کننده واقعی 
این کالا ممکن است شخص حقیقی باشد  تبصره ای را برای 

خرید اشخاص حقیقی در نظر گرفته ایم.
معاون عملیات و نظارت بورس کالای ایران اذعان داشت: 
معاملات  تسهیل  به  که  کالا  بورس  اخیر  اقدامات  ازجمله 
سیمان کمک می کند می توان به تاسیس تالارهای نمایندگی 
کارگزاران در شهرهای مختلف کشور و استفاده از سامانه 

الکترونیکی مشتریان خرد اشاره کرد.
وی ادامه داد: از طریق سامانه مشتریان خرد می توان حجم 

پایینی از کالا حتی در سطح یک تن را هم خریداری کرد.
محمدعلی شریفی نیا، مدیر کارگزاری مبین سرمایه نیز در 
این نشست با اشاره به اثبات فلسفه وجودی بورس های کالایی 
در تمام دنیا گفت: باعرضه سیمان در بورس کالا، عرضه و تقاضا 

در بازاری رسمی صورت می گیرد.
مدیر کارگزاری مبین سرمایه با اشاره به تجربه صنعت 
پتروشیمی و فولاد و حل موانعی که برای عرضه در بورس 
کالای ایران داشته اند ادامه داد: هم اکنون معاملات سلف امکان 

تامین مالی خوبی برای تولیدکنندگان فراهم می کند.
وی افزود: علاوه براین، شفافیت قیمت کالا در بورس کالای 
ایران می تواند بر روی قیمت سهام آن صنعت در بورس اوراق 

بهادار نیز تاثیر گذار باشد.
براساس این گزارش، این نشست با توافق بر ادامه برگزاری 
جلسه های کارشناسی تا حصول توافق های نهایی برای بازگشت 

سیمان به بورس کالا پایان یافت.

 جلسه در بورس کالا برای آزادسازی قیمت سیمان
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به عنوان تیم نخست و بالاتر از فرش آرای مشهد؛
ماهان تندیس قم به نیمه نهایی لیگ برتر 

فوتسال امید راه یافت
ایمان: تیم فوتسال امید ماهان تندیس قم به عنوان تیم نخست و بالاتر از فرش  

آرای مشهد به نیمه نهایی لیگ برتر فوتسال امید راه یافت.
مرحله گروهی رقابت های فوتسال لیگ بر تر امید باشگاه های کشور به پایان رسید و تیم 
امید ماهان تندیس قم با قرارگرفتن در صدر جدول گروه دوم راهی مرحله نیمه نهایی شد.

ماهان تندیس که در این گروه با تیم های مشهد الرضای مشهد، میلاد تنکابن، راه ساری، 
فرش آرای مشهد، زاگرس خوزستان و ماکو جوان در یک گروه قرار داشت و توانست در دو 
مرحله رفت و برگشت به میزبانی شهرهای اهواز و مشهد، با اقتدار و با کسب 34 امتیاز از 36 

امتیاز ممکن در صدر جدول قرار گرفته و به نیمه نهایی صعود کند.
تن ها تساوی تیم ماهان تندیس در دیدار برگشت برابر فرش آرای مشهد رقم خورد که 
دو تیم به تساوی 2 بر 2 رضایت دادند اما نماینده قم در هر 11 مسابقه دیگر حریفان خود 
را شکست داد و با اختلاف 5 امتیازی نسبت به فرش آرا توانست در صدر جدول گروه قرار 
گیرد. این تیم در دور برگشت مسابقات در مشهد، ابتدا 4 بر یک برابر زاگرس خوزستان 
پیروز شد و سپس با نتیجه 6 بر یک میلاد تنکابن را در هم کوبید و در بازی با تیم مشهد 
الرضای خراسان رضوی با پیروزی پرگل 11 بر 2 میدان را ترک کرد و پس از تساوی برابر 

میزبان، در آخرین بازی 3 بر 2 از سد راه ساری گذشت و مقتدرانه راهی نیمه نهایی شد.
تیم های فوتسال شهرداری رشت، ملی حفاری اهواز، هایپر کیپر قزوین، کوهدشت لرستان، 
مشکین شهر، مقاومت تبریز و نیک اندیش اصفهان تشکیل دهنده گروه نخست هستند که 

مسابقات دور برگشت این گروه نیز در رشت انجام می شود.
محتمل تری��ن گزینه ها برای دیدارهای مرحله نیمه نهایی ج��دال ماهان تندیس قم و 
شهرداری رشت از یک سو و مصاف حفاری خوزستان با فرش آرای مشهد از سوی دیگر 
و راهیابی تیم های پیروزی به فینال است. فرهاد فلامرزی، مسلم اولاد قباد، طا ها نعمتیان، 
محمد هاتفی، حمید رشیدی، امیرحسین اربابی، محسن رسولی، رضا علی مددی، علی 
فخاران، امین قنبری، میلاد حیدری، جعفر نجفی و محمد نمک شناس و مهدی زاهدی با 

مربیگری علی شریفی ترکیب تیم ماهان تندیس را در این مسابقات تشکیل دادند.

پیام تبریک مدیر کل ورزش و جوانان استان قم
 به مناسبت روز خبرنگار

ایمان: مدیر کل ورزش و جوانان اس�تان قم در پیامي روز خبرنگار را به تمامي  
اصحاب پرتلاش و دلسوز رسانه تبریک گفت.

به گزارش روابط عمومي اداره کل ورزش و جوانان استان قم، در پیام تبریک حسن عابدي 
آمده است: روز خبرنگار یادآور مردان و زناني است که براي بازگویي حقیقت و بازتاباندن 

واقعیت، پرچم رسالت بزرگ اطلاع رساني را بر دوش گرفته و چراغ راه جامعه گشتند.
گرامي باد یاد و نام خبرنگاران شهید 8 سال دفاع مقدس، شهید محمود صارمي و شهداي 
خبرنگاري که در راه انجام وظیفه و رسالت خود بقاي حقیقت را به بقاي خود ترجیح داده و 

با ایثار جان به شرافت این حرفه مقدس اعتباري بیشتر بخشیدند.
در ادامه این پیام آمده است: اینجانب هفدهم مرداد ماه به عنوان روز خبرنگار را به همه 
خبرنگاران و خانواده بزرگ اطلاع رساني تبریک مي گویم و براي شما خبرنگاران متعهد 
و کوش��اي سرزمین مان، سلامتي، توفیق و ادامه فعالیت آگاهانه را از درگاه حضرت حق 

مسئلت  مي نمایم.
 

تیم فوتسال فرید قم
 مغلوب نماینده آذربایجان شرقی شد

ایمان: تیم فوتس�ال فرید قم در مسابقات لیگ فوتسال باشگاه های کشور در  
تبریز مغلوب نماینده آذربایجان شرقی شد.

مرحله دوم مسابقات فوتسال انتخابی دسته اول باشگاه های کشور در تبریز آغاز شد و تیم 
فوتسال فرید قم در نخستین گام نتوانست امتیازی به دست آورد.

تیم فوتسال فرید قم در نخستین بازی مرحله دوم این مسابقات در تبریز به مصاف میزبان 
رقابت ها یعنی پایا سازه تبریز رفت و در   نهایت با گلی که در اواسط نیمه دوم دریافت کرد 
یک بر صفر مغلوب میزبان شد. شاگردان مهدی کاکایی در این مسابقه حملات بسیاری 
انجام دادند اما در گلزنی ناکام بودند گرچه قضاوت ضعیف داوران مسابقه نیز در شکست 
نماینده قم بی تاثیر نبود با این حال فرید قم برای صعود نا امید نیست و در 2 بازی آینده خود 
به پیروزی نیاز دارد. تماشاگران ویژه بازی فرید قم و پایاسازه تبریز حسین شمس سرمربی 
تیم دبیری تبریز و مربی سابقه تیم ملی فوتسال به همراه رضا کردی مربی قمی تیم دبیری 

تبریز و سابق تیم های ماهان تندیس قم و ارم کیش قم بودند.
نماینده قم در این مس��ابقات با ترکیب محمد جواد اس��ماعیلی، علی امینی، سیدعلی 
حسینی، عابد خسروبیگی، حسین امینی، علی قاسمی، رضا میرزایی، روح الله ایثاری، محمد 
زنگی، محمدعلی مددی، مهدی نوروزی ، مهدی کفاش، محسن سابقی و سعید قلندری با 

هدایت مهدی کاکایی و سرپرستی وحید نائینی در مسابقات حاضر شده است.
 

تکواندوکاران قم از رسیدن به مدال پومسه 
قهرمانی کشور بازماندند

ایمان: پومسه کاران قمی در مسابقات پومسه قهرمانی بانوان کشور و در پایان  
رقابت 186 ورزشکار از 20 استان کشور با وجود انتظار کسب مدال، از رسیدن به 

مدال بازماندند.
مسابقات پومسه قهرمانی بانوان کشور شامگاه سه شنبه در خانه تکواندو به پایان رسید اما 
تیم 3 نفره تکواندوی استان قم بدون قرار گرفتن در سکوی نخست تا سوم به کار خود پایان 
داد. شیدا باوفا، مریم سادات محمود زاده و کبری سخایی وطن اعضای تیم پومسه استان قم 
در مسابقات قهرمانی کشور را تشکیل دادند و لطیفه احمدی به عنوان مربی و فرشته کریمی 

مهر به عنوان سرپرست در کادر این تیم حضور داشتند.
بانوان تکواندوکار قمی در حالی در این مسابقات بدون کسب مدال به کار خود پایان دادند 
که بر اساس تقویم فدراسیون تکواندو قرار بود این مسابقات 30 مرداد برگزار شود اما برگزاری 
پیش از موعد این مسابقات، سبب اخلاق در برنامه انتخابی تیم اعزامی قم و عدم آماده سازی 

مناسب این تیم شد.
 

مربی قمی تیم ملی کاراته:
ناکامی های گذشته را در مسابقات قهرمانی آسیا 

جبران می کنیم
ایمان: مربی قمی تیم ملی کاراته کش�ورمان با بیان این که کار س�اده ای برای 
کسب مدال های پرتعداد در مالزی در پیش نداریم گفت: ناکامی های گذشته را در 

مسابقات قهرمانی آسیا جبران می کنیم.
مجید عبدالحسینی درباره حضور تیم ملی امید کشورمان در مسابقات قهرمانی آسیا در 
مالزی اظهار کرد: رقابت های قهرمانی آسیا با حضور تیم های ملی نوجوانان، جوانان و زیر 21 
سال قاره کهن به میزبانی کوالالامپور مالزی از 17 مرداد آغاز می شود و امیدواریم به عنوان 

نماینده کشورمان، نمایش قابل توجه و درخور نام ایران داشته باشیم.
وی گفت: تیم ملی در رده س��نی زیر 21 سال نتوانسته در سالهای گذشته خواسته های 
فدراسیون و توامندیهای کاراته ایران نشان دهد و با توجه به اینکه تیم ملی زیر 21 سال 
پشتوانه تیم ملی بزرگسالان است در صدد این هستیم که ناکامی های سالهای گذشته را 
در این رده جبران کنیم و به بهترین نتیجه در مالزی دست پیدا کنیم. سرمربی تیم ملی 
زیر 21 سال کاراته ایران افزود: تیم ملی کاراته در چند ماه اخیر اردوهای خوبی و موثری را 
پشت سر گذاشته و اخیرا نیز دو رویداد شرکت کرد که در رقابت های غرب آسیا در عربستان 

و رقابت های بین المللی تایلند به عنوان نایب قهرمانی این مسابقات دست پیدا کرده است.

پشت پرده مهاجرت ایرانی ها به لیگ های عربی چیست؟

توپ جدید از هفته سوم وارد لیگ می شود
ایمان: یکی از اتفاقات عجیب هفته اول رقابت های لیگ برتر ایران، استفاده  

از توپ های فصل گذشته لیگ برتر بود. این اتفاق در حالی رخ داد که از 
مدت ها قبل روی توپ جدید آل اسپورت و نماد یوزپلنگ اش مانور داده شده 
بود. سازمان لیگ فوتبال ایران چند روز قبل اعلام کرده بود که دلیل عدم 

استفاد های جدید، نرسیدن آن ها به ایران بوده است.
گفته می شود توپ های ویژه لیگ چهاردهم سرانجام وارد ایران شده اند. البته بعید 
به نظر می رسد این توپ ها به سرعت مورد استفاده قرار بگیرند و در هفته دوم لیگ 
برتر نمایان شوند. به احتمال فراوان از هفته سوم رقابت های لیگ چهاردهم، مسابقه ها 

با این توپ ها پیگیری می شوند.
 

پرسپولیس- اومانا؛ 
مذاکره ای که کش آمد

ایمان: بر خلاف آنچه در روزهای گذشته مدام از سوی افراد نزدیک به  
باشگاه پرسپولیس تکرار می شد، به نظر می رسد ماجرای جذب میشل اومانا 
توسط این تیم ابدا رنگ و بوی جدی نداشته است. این مدافع وسط 31 ساله 
کاستاریکایی که در رقابت های جام جهانی نیز به صورت ثابت برای تیمش به 
میدان رفته بود، در تیررس پرسپولیسی ها قرار داشت و حتی خبر رسیده بود 
که به زودی با این تیم امضا می کند اما علیرغم همه این حرف و حدیث ها، 

داستان او و سرخپوشان هنوز در وضعیت بسیار مبهمی قرار دارد. 
به نظر می رسد پروسه جذب جانشین کاستاریکایی سیدجلال در پرسپولیس به 
خوبی پیش نمی رود. اگر امضای قرارداد او با سرخپوشان منتفی شود، مهم ترین سوال 
در این ارتباط این خواهد بود که آیا از همان ابتدا واقعا توافقی در کار بوده و یا اینکه 
همه این اعلام تاریخ ها صرفا برای سرگرم کردن هواداری که به شدت دغدغه جانشینی 
بهترین مدافع فصل گذشته تیمش را داشته، مورد استفاده قرار گرفته است؟ نکته مهم 
ماجرا وضعیت نامطلوب مالی پرسپولیسی هاست که نمی شد و نمی شود توقع داشت 
به چنین خرید گرانقیمتی ختم شود. در واقع اگر این میزان اصرار بین مدیران باشگاه 
در راستای قطعی بودن این خرید مطرح  نمی شد، کنار آمدن با آن برای پرسپولیسی ها 

کار چندان دشواری نبود.
 
 

نکونام، 7 بازی تا شکستن
 رکورد دایی

ایمان: روزنامه نود در شماره اخیر خود خبر بسیار  
ویژه ای داشت. اینکه جواد نکونام بعد از جام ملتهای 
کند. ملی خداحافظی  فوتبال  از  خواهد  می  آسیا 
در صورتی که این خبر صحت داشته باشد، باید دید او 

برنامه ای برای شکستن رکورد علی دایی دارد یا نه.
علی دایی با 149 بازی ملی از این حیث رکورددار فوتبال ایران است و نکونام تا امروز 
143 بار پیراهن تیم ملی را بر تن کرده است. او 7 بازی دیگر برای شکستن این رکورد 
فاصله دارد که برای رسیدن به آن باید امیدوار باشد که تیم ملی حداقل تا مرحله نیمه 

نهایی جام ملتهای آسیا بالا رود که او در این تورنمنت 5 بازی انجام دهد.
از طرف دیگر تا امروز بازی تدارکاتی تیم ملی مقابل کره جنوبی قطعی شده و احتمال 
بازی دوستانه با ونزوئلا هم وجود دارد و در صورتی که نکونام در تمام این 7 بازی به 
میدان برود آن وقت او می تواند بالاتر از علی دایی، نامش را به عنوان رکورددار بازی 

ملی ثبت کند.
البته در صورتی که تیم ملی قبل از جام ملتهای آسیا بازیهای تدارکاتی بیشتری برگزار 

کند، آنوقت نکونام زودتر به رکورد دایی خواهد رسید.
 

قوچان نژاد به الکویت پیوست
اشکان   قرارداد  امضای  از  پس  روز  چند  ایمان: 

دژاگه با باشگاه قطری، رضا قوچان نژاد نیز سرانجام 
قرارداد رسمی اش را برای ادامه فوتبال خود در 
گل  تنها  زننده  کرد.  منعقد  فارس  خلیج  حوزه 
ایران در رقابت های جام جهانی 2014، بر خلاف میل 
سرمربی چارلتون در انگلیس ماندگار نشد و تیم سابق 

جواد نکونام را برای بازی انتخاب کرد.
 گوچی پس از حضور در اردوی الکویت در کشور مصر، قرارداد رسمی اش را با این 

باشگاه به امضا رساند.
در شرایطی که انتظار می رفت ستاره های فوتبال ایران بعد از حضور در برزیل شانس 
خوبی برای حضور در باشگاه های نسبتا خوب اروپایی به دست بیاورند، بهترین بازیکنان 
ایران در سه خط دفاع، هافبک و حمله راهی لیگ های حوزه خلیج فارس شدند تا 

اوضاع برای حضور تیم ملی در جام ملت های آسیا به شدت نگران کننده جلوه کند.
 

خبر ویژه در رسانه های پرو: 

دیدار دوستانه با ایران در 14 شهریور
ایمان: معلوم نیست چه اتفاقی افتاده که حریفان تدارکاتی تیم ملی از  

امریکای جنوبی می آیند.
بعد از آنکه خبر بازی دوستانه تیم ملی مقابل ونزوئلا منتشر شد بر اساس اخبار منتشر 
شده در رسانه های کشور پرو، احتمال بازی دوستانه تیم ملی این کشور با شاگردان 

کی روش وجود دارد.
به نوشته سایت elbocon پرو، تیم ملی پرو که خودش را برای مسابقات کوپا امریکا 
آماده می کند، 9 سپتامبر در دوحه به مصاف تیم ملی قطر می رود و می خواهد 5 
سپتامبر - 14 شهریور - در دوبی یا بحرین یک دیدار دوستانه دیگر با یک تیم آسیایی 

برگزار کند.
گزینه اول پرو برای این بازی، تیم ملی ایران است اما در صورتی که مذاکرات با ایران 

به جایی نرسد، پرو سراغ سایر کشورهای آسیایی خواهد رفت.

کفاشیان:

مربی شدن علی کریمی در 
تیم ملی فوتبال منتفی است

رییس فدراسیون فوتبال گفت : نشستن علی 
کریمی به عنوان دستیار کی روش روی نیمکت تیم 

ملی فوتبال ایران منتفی است .
علی کفاشیان در جلسه تجلیل از فعالان دو هیات فوتبال 
مازندران اظهار کرد : کریمی از سرمایه های فوتبال ایران است اما برای مربی شدن باید 

دوره های تخصصی مربوط به این بخش را بگذراند.
وی گفت : فوتبال ایران برای استفاده از افرادی مانند علی کریمی ، مهدی مهدوی کیا 
، فرهاد مجیدی، وحید هاشمیان و مانند اینها آماده است و در صورت داشتن شرایط 

لازم مانند داشتن کارت های مربیگری ، از آن ها درتیم ملی استفاده خواهد شد.
رییس فدراسیون فوتبال از سقف تعیین شده برای تیم های لیگ برتری اظهار رضایت 
کرد و گفت : تیم های که این سقف بودجه را رعایت نکرده باشند با جریمه های از پیش 

تعیین شده فدراسیون مواجه خواهند شد .
کفاشیان همچنین از روند فعالیت فوتبال مازندران در رده های سنی پایه تقدیر کرد 
و گفت : ادامه این روند می تواند موجب افزایش حضور بیش از پیش فوتبالیست های 

مازندرانی در تیم های لیگ برتری شود.
وی افزود : تقسیم فوتبال مازندران به سه منطقه برای رسیدگی بیشتر به فعالیت ها و 

تمرکز بهتر بر آن ، می تواند الگویی مناسب برای دیگر استان های کشور باشد .
در پایان این مراسم از فعالان بخش های گوناگون هیات فوتبال منطقه 2 مازندران 

قدردانی شد .
رییس فدراسیون فوتبال همچنین پس از این نشست ، از مرکز نگه داری کودکان کم 

توان ذهنی نوشیروانی بابل بازدید کرد .

شجاعی: از شایعات خسته شدم
ایمان: ها فبک ایرانی فصل گذشته لاس پالماس عنوان کرد از شایعات خسته 

شده است.
مسعود شجاعی فصل گذشته در تیم لاس پالماس اسپانیا بازی می کرد اما نتوانست 
با این تیم جواز حضور در رقابت های لیگا را به دست آورد. او در جام جهانی برزیل یکی 
از بازیکنان اصلی کارلوس کی روش بود و توانست بازی های خوبی را به نمایش بگذارد. 
رسانه های اسپانیایی در روزهای گذشته از تمایل باشگاه های رئال ساراگوسا و اوساسونا 

برای جذب مسعود شجاعی خبر دادند.
پایگاه اینترنتی "آماریلا" اسپانیا خبر داد، مسعود شجاعی هنوز تصمیمی برای آینده 

خود نگرفته است.
شجاعی درباره تیم فصل آینده خود عنوان کرد: هنوز هیچ چیز مشخص نیست. از 
شایعات خسته شدم و نمی دانم در چه تیمی بازی خواهم کرد. در لاس پالماس روزهای 
خوبی داشتم و درست است که نتوانستم با این تیم به لیگا صعود کنم اما خاطرات خوبی 
با این تیم دارم.شجاعی در حال حاضر بازیکن آزاد محسوب می شود. اولویت این بازیکن 
ایرانی حضور در یک تیم اسپانیایی است که تا پایان زمان نقل و انتقالات تابستانی می تواند 

نهایی شود.این بازیکن همچنین از چند تیم یونانی و عربی پیشنهاد دارد.

 رقابته�ای جام جهانی هم�واره فرصتی اس�ت تا 
بازیکنان بتوانن�د در بازار نقل و انتقالات به لیگ ها 
و تیم ه�ای معتبرتر بپیوندند کم�ا اینکه آندرانیک 

ج�ام  در  2006 تیموری�ان  جهان�ی 
درخور توجه، موفق شد با نمایشی 
بولتون  تی�م  واندررز شود راهی 
این  مص�داق  اتف�اق را در ام�ا 

جام جهانی 2014 شاهد نبودیم هیچ، بازیکنان شاغل 
در لیگ های اروپایی هم به تیم های عربی پیوستند!

در چند روز اخیر دو انتقال مهم برای 
فوتبال ایران روی داده است. اشکان 
دژآگه به تیم العربی قطر پیوست 
و رضا قوچان نژاد س��ر از الکویت 
درآورد. ای��ن انتقال ه��ا بی تردید 
توجی��ه اقتصادی دارن��د کمااینکه 
هم��واره حضور در تی��م های عربی 
س��ود سرش��اری را نصی��ب 
کرده  ایرانی  بازیکنان 

است.
اکن��ون یک  اما 
پرسش به ذهن 
می کند  خطور 
اینک��ه  آن  و 
جام  دستاورد 
جهان��ی برای 
چه  ما  فوتبال 

بوده است؟
م��س  خا "
رودریگس"، مهاجم 
تی��م مل��ی فوتبال 
کلمبی��ا ب��ه رئال 
می رود،  مادرید 
داوید اوسپینا، 
ب��ان  دروازه 
این تیم س��ر 
در  آرس��نال  از 
 ، د ر و م��ی آ

کیلور ناواس راهی رئال مادرید می شود و ده ها نمونه دیگر 
که نیاز به اش��اره نیست. ما در سال های گذشته به خاطر 
درخشش بازیکنان ایرانی در جام ملت های آسیا و جام های 
جهانی، بازیکنان خود را رهس��پار بوندس لیگا و لیگ برتر 
انگلستان کردیم. زمانی که فوتبال ما شهرت کمتری نسبت 
به امروز داشت، مهدی مهدوی کیا، کریم باقری، علی دایی، 
داریوش یزدانی، س��یروس دین محمدی، علی موس��وی، 
علیرضا منصوریان، خداداد عزیزی، رسول خطیبی، مهدی 
پاشارزاده و ... را در بوندس لیگا و تیم های اروپایی دیدیم. 
آندرانی��ک تیموریان به لیگ برتر رفت و در بدترین حالت 
بازیکنان ما در لیگ های اتریش و بلژیک توپ زدند. آن هم 
در شرایطی که از لیگ های به مراتب ضعیف تر به لیگ های 
صاحبنام پیوس��تند. اکنون جریان چیس��ت که بازیکنان 
لیگ برتری و بوندس لیگایی ما س��ر از لیگ های بس��یار 
ضعیف تر درمی آورند؟ بی شک نمی توان از توجیه اقتصادی 
این انتقال ها چشم پوشید اما این نقل و انتقالات به لحاظ 
حرفه ای توجیه پذیر نیست. دژآگه به زعم خودش و مدیر 
برنام��ه هایش از تیم های لیگ برت��ری و بوندس لیگایی 
پیشنهاد داشته اما راهی العربی شده است. قوچان نژاد که 
روند صعودی خوبی را طی می کرد و از لیگ بلژیک سر از 
لیگ انگلستان در آورده بود و انتظار می رفت این روند ادامه 
داشته باشد و این بازیکن به یک تیم لیگ برتری بپیوندد به 

ناگهان سر از الکویت درآورد.
مهرداد پولادی و احسان حاج صفی هم که عنوان می شد 
پ��س از پایان رقابتهای جام جهانی به فوتبال انگلس��تان 
منتقل می شوند تا این لحظه خبری از انتقالشان نیست و 
بعید هم به نظر می رسد به تیمی بوند که در فوتبال دنیا 

جزو تیم های برتر و صاحب نام باشند.
س��ید جلال حسینی به الاهلی می پیوندد و دنیل داوری 
با گراس هاپرز به توافق می رسد )البته داوری پیش از جام 

جهانی به تیم سوییسی پیوست.(
به راس��تی جریان چیس��ت که بهترین بازیکن ایران در 
جام جهانی و کس��ی که باید گفت یک تنه تیم ایران را به 

جام جهانی رساند سر از لیگ کویت درآورد؟
این انتقالات به تیم های منطقه خلیج فارس اتفاق خوبی 
برای فوتبال ایران نیس��ت و به نوعی پس��رفت به حساب 
می آید. حضور بازیکنان ایرانی در لیگ های معتبر به ذهنیت 
تعالی طلبی جامعه فوتبال ایران می انجامد اما اکنون باید 

دید چه آینده ای در انتظار فوتبال ایران است؟

 فوتبال زیر 14 سال آسیا 
 دیدار تیم های ملی فوتبال زیر 14سال عراق و کره جنوبی در دومین 

مسابقات تدارکاتی ووشو بین تیم های ملی ایران و چین روز مسابقات آسیایی فوتبال زیر 14 سال در همدان

 فینال رقابت های اسنوکر
هشتمین دوره رقابت های اسنوکر که از روز هشتم مردادماه با 
حضور 183 ورزشکار در محل آکادمی بیلیارد آغاز شده بود، عصر 

سه شنبه با قهرمانی احسان حیدری نژاد به کار خود پایان داد.

 تیم های فوتبال صبای قم و ملوان بندر انزلی یکی 
از بازی های هفته دوم لیگ بر تر فوتبال کشور را در 

فصل جدید در قم برگزار می کنند.
تیم فوتبال صبای قم که با تغییر و تحولاتی اساسی پا به 
کارزار چهاردهمین دوره لیگ بر تر فوتبال می گذارد میهمان 
تیمی است که نصرت ایراندوست مربی قدیمی و باسابقه 

فوتبال انزلی، روی نیمکت آن می نشیند.
به بهانه دیدار عصر جمعه دو تیم نگاهی داریم بر سوابق 
رویارویی دو تیم در ادوار لیگ بر تر در شرایطی که هر دو 
تیم امیدوارند هفته دوم لیگ بر تر را با پیروزی به پایان 

ببرند.
تیم فوتبال صبای قم تا قبل از لیگ بر تر فوتبال در فصل 
88-87 با نام صبا باتری تهران در مسابقات لیگ بر تر حاضر 
بود و به همین دلیل مسابقات صبا تا پیش از این تاریخ به 
دلیل اینکه این تیم هویت دیگری داشته است مورد بررسی 

قرار نمی گیرد.
نخستین رویارویی صبای قم و ملوان بندر انزلی در تاریخ 
لیگ بر تر به روز سه شنبه 5 آذر 1387 باز می گردد که در 
آن مسابقه صبای قم در ورزشگاه تختی انزلی مقابل ملوان 
بندر انزلی به تساوی یک بر یک رسید در حالی که سید 
جلال رافخایی در آن مسابقه ملوان را در نیمه نخست پیش 
انداخت اما پنالتی دقیقه 77 فریدون فضلی در آن مسابقه 

سبب شد دو تیم امتیازات را تقسیم کنند.
در مسابقه برگشت  در روز 9 اسفندماه   همان سال در قم، 
دیدار صبا و ملوان با برتری خیره کننده 3 بر صفر صبای 
قم به پایان رسید در حالی که در آن مسابقه، مهدی خیری، 

محمد نوری و محسن بیاتی نیا گلزنان صبا بودند.
سومین رویارویی صبای قم و ملوان بندر انزلی در تاریخ 
لیگ بر تر مربوط به روز جمعه 15 آبا سال 1388 است که 
در آن مسابقه صبای قم در خانه مقابل ملوان بندر انزلی 
یک بر صفر بازنده شد در حالیکه سید جلال رافخایی در 

آن مسابقه تن گل تیم ملوان را به ثمر رساند.
در مسابقه برگشت دو تیم در فصل 89-88 در ورزشگاه 
تختی انزلی در روز پنج شنبه 16 اردیبهشت سال 89، 
صبا شکست بازی رفت را تلافی کرد و 3 بر یک پیروز شد 

در حالی که امیرحسین فشنگچی که هم اکنون عضوی 
از تیم ملوان است به همراه دیه گو کلمنتینو و ابوالفضل 
حاجی زاده برای صبا گلزنی کردند و مهران جعفری در 
اوقات تلف شده یکی از گل های خورده ملوان را پاسخ داد.

در بازی شماره 5 صبای قم و ملوان بندر انزلی در فصل 
90-89، دو تیم روز جمعه 12 آذر 89 در ورزشگاه یادگار 
امام )ره( قم به مصاف هم رفتند که صبا در آن مسابقه هم 
ملوان را شکست داد و با گل به خودی سعید سالار زاده 
در نیمه نخست، 3 امتیاز بازی به حساب صبا که در آن 
زمان از حضور بازیکنانی چون داوود حقی و علیرضا واحدی 

نیکبخت استفاده می کرد، واریز شود.
نبرد ششم صبای قم و ملوان بندر انزلی، در هفته پایانی 
انزلی  در  اردیبهشت 90  روز جمعه 30  فصل 89-90، 
برگزار شد که صبا در آن مسابقه با گل های مهرداد اولادی 
و محمد نزهتی برابر قوی سپید انزلی شکست خورد و 

دست خالی به خانه بازگشت.
در فصل 91-90 و در هفتمین رویارویی لیگ برتری 
صبای قم و ملوان بندر انزلی، روز جمعه 18 شهریور 1390، 
تنها گل مرتضی کاشی مدافع صبا از روی نقطه پنالتی در 

قم سبب شد صبا موفق به شکست ملوان شود.
در بازی برگشت این فصل در یکشنبه 9 بهمن 1390، 
باز هم نمودار سینوسی پیروزی و شکست های متقابل دو 
تیم ادامه یافت و صبا با   همان نتیجه ای که در بازی رفت 
پیروز شده بود، این بار در انزلی شکست خورد و تک گل 

ملوانان را علیرضا دغاغله در دقیقه 36 به ثمر رساند.
بازی شماره 9 صبا و ملوان بندر انزلی در لیگ بر تر 92-

91 بود که صبا این بار در خانه ناکام شد و در روز دوشنبه 
9 مرداد سال 91 در هفته سوم مسابقات در قم، ملوان با 
هتریک سید جلال رافخایی که البته 2 گل از 3 گلش 
را از روی نقطه پنالتی به ثمر رساند، موفق شد صبا را 

شکست دهد.
صبا در آن مسابقه ابتدا با گل رامین رضاییان پیش افتاد 
اما در ادامه نبض بازی را از دست داد و اخراج مسعود حق 
جو و مجید هوتن نیز سبب شد صبا بازی را با 9 بازیکن 

به پایان ببرد.

دو تیم روز جمعه 15 دی 91 در بازی برگشت خود در 
لیگ بر تر 92-91 در انزلی با هم مسابقه دادند که صبا در 
آن مسابقه شکست بازی رفت را جبران کرد و توانست با 
گل دیرهنگام فرید کریمی در دقیقه 86 برنده آن مسابقه 
باشد گرچه در آن مسابقه عزیز معبودی از ملوان و اکبر 
صادقی از صبا با دریافت کارت زرد دوم از زمین اخراج 

شدند.
صبا و ملوان روز پنج شنبه سوم مرداد 92 در یازدهمین 
رویارویی خود در هفته نخست لیگ بر تر 92-93 در قم 
به مصاف هم رفتند که صبا در آن مسابقه هم با دست 
پر زمین را ترک کرد و با گل دقیقه 24 رضا عنایتی از 
روی نقطه پنالتی پیروز میدان شد البته ملوانی ها در آن 
مسابقه احمد آهی را با کارت قرمز مستقیم داور بازی، از 

دست دادند.
دوازدهمین و آخرین تقابل دو تیم نیز در هفته شانزدهم 
لیگ بر تر فصل گذشته، روز جمعه هشتم آذر 92 انجام شد 
که صبا در آن مسابقه با گل سهیل رحمانی از ملوان عقب 
افتاد اما رضا عنایتی در دقیقه 73 از روی نقطه پنالتی بازی 
را مساوی کرد و در   نهایت گل سیامک کوروشی در دقیقه 
چهارم وقت تلف شده شکست تلخی را به صبا تحمیل کرد.

به عبارت دیگر مسابقه عصر جمعه دو تیم صبای قم و 
ملوان بندر انزلی، مسابقه شماره 13 دو تیم در تاریخ لیگ 
بر تر از زمان انتقال صبا به قم و گرفتن نام صبای قم به جای 
صبا باتری تهران است در حالی که در تاریخ دیدارهای دو 
تیم، 6 پیروزی برای صبای قم، 5 پیروزی برای ملوان بندر 

انزلی و یک تساوی در بازی این دو تیم رقم خورده است.
سهم صبا از بازی های گذشته با ملوان بندر انزلی 13 
گل و سهم حریف گیلانی 11 گل بوده و بهترین پیروزی 
هر یک از دو تیم بر دیگری مربوط به پیروزی 3 بر صفر 
سال 88 صبا برابر ملوان در قم است ضمن اینکه از آخرین 
باری که این دو تیم با هم مساوی کرده اند حدود 6 سال 

می گذرد.
دیدار تیم های فوتبال صبای و ملوان بندر انزلی در هفته 
دوم چهاردهمین دوره لیگ بر تر فوتبال از ساعت 18 روز 

جمعه 17 مرداد در قم برگزار می شود.

نگاهی بر سوابق رویارویی صبای قم و ملوان انزلی در لیگ بر تر
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معاون وزیر کشاورزی اعلام کرد:

استفاده از روغن در شیر به دامداران
 ربطی ندارد 

ایمان: معاون وزیر جهاد کشاورزی تصریح کرد:  دامداران کشور بهترین 
شیر را از نظر شاخص های کمی و کیفی تولید می کنند و استفاده از روغن 
پالم در این محصول ارتباطی به آن ها ندارد اما باید با خاطیان برخورد شود. 
حسن رکنی اظهار کرد: دامداران از نظر شاخص های کمی و کیفی بهترین شیر و 
لبنیات را تولید می کنند و با توجه به اهمیت بالای مصرف این ماده غذایی ارزشمند به 
هیچ عنوان نباید مصرف شیر و لبنیات از سبد غذایی مردم کم شود اما اگر در فرآیند 

تولید این محصولات تخلفی صورت گرفته باید با خاطیان برخورد شود. 
وی افزود: در  هر ماده غذایی ممکن است به هر دلیلی آلودگی جنبی ایجاد شود که 
این موضوع قابل بررسی است اما شیری که در واحدهای دامپروری تولید می شود 
کاملا استاندارد، بهداشتی و سالم است و به ویژه طی سال های اخیر همواره روند 
افزایش شاخص های کیفی تولید شیر در واحدهای صنعتی دامپروری ادامه داشته 
است چراکه آن ها همواره درصدد کاهش میزان بار میکروبی و بهبود میزان چربی 

شیر بوده اند. 
معاون بهبود تولیدات دامی وزیر جهاد کشاورزی تاکید کرد: ممکن است در پروسه 
تولید شیر برخی سودجویان آلودگی هایی را به این محصول وارد کنند که باید با این 
متخلفان برخورد شود اما درباره اصل این محصول که همان شیر است و ارزش غذایی 
آن نباید به گونه ای قضاوت ناعادلانه صورت گیرد که از سبد غذایی خانوار کاهش یابد. 
چند روز پیش " مصرف روغن پالم در شیر پرچرب" از سوی وزیر بهداشت تایید 
شد که البته پس از طرح این موضوع دامداران و کارخانه های لبنی هر یک موضوع را 
به گردن دیگری انداخته  و کارخانه ای که روغن پالم در شیر تولید اش مورد تایید واقع 
شده مدعی است این تخلف از سوی دامداران صورت گرفته و دامداران هم صراحتا این 
موضوع را غیر ممکن خوانده و می گویند کارخانه های لبنی به دلیل فشار مالی مجبور 

به استفاده از مواد افزودنی در شیر و لبنیات هستند. 

بررسی لبنیات آلوده به روغن پالم در اولین 
جلسه کمیسیون کشاورزی 

ایمان: یک عضو کمیسیون کشاورزی مجلس شورای اسلامی از بررسی 
مسئله لبنیات آلوده به روغن پالم در اولین جلسه این کمیسیون در هفته 
بعد خبر داد و گفت که مسئولین باید در قبال این مسئله پاسخگو باشند 
چرا که این خبر روی مصرف شیر به خصوص شیر پرچرب اثر خواهد 

گذاشت. 
شکرخدا موسوی اظهار کرد: موضوعی که در این مسئله جای تعجب دارد این است 
که این اتفاق از کی شروع شده و چرا یک دفعه توسط وزیر بهداشت اعلام شده و 
چه اقداماتی توسط وزارت بهداشت انجام شده است. البته از شجاعت وزیر بهداشت 
که این مسئله را عنوان کرد تشکر می کنیم، ولی به هر حال این وزارتخانه و سایر 

وزارتخانه های مربوطه باید پاسخگو باشند. 
او ادامه داد: وزارت بهداشت، وزارت صنعت و معدن و وزارت جهاد کشاورزی باید 
جواب قانع کننده ای داشته باشند و ما هم در کمیسیون کشاورزی این مسئله را به 
صورت جدی بررسی می کنیم که چرا و به چه شکل و از چه زمانی اتفاق افتاده و 

چرا زودتر اعلام نشده است. 
این نماینده مجلس گفت: مردم شیر را به عنوان ماده ای صد در صد سالم استفاده 
می کردند اما الان مردم درباره این ماده استراتژیک به شک افتاده اند و معلوم نیست 
که از امروز به بعد از شیر استفاده می کنند یا نه و شیر در سبد کالای مردم چه 

وضعیتی پیدا می کند. 
نماینده مردم اهواز افزود: به اعتقاد من مصرف شیر و یا حداقل شیر پرچرب کاهش 
پیدا می کند علتش هم این است که مردم تا به حال مطمئن بودند که شیرشان سالم 

است و کسی حتی تخیل نمی کرد به شیر روغن اضافه شده باشد. 
شکرخدا موسوی وزارت بهداشت و صنعت را مسئول نظارت بر مواد غذایی دانست 
و گفت: مجموعه ای به اسم تعزیرات وجود دارد که مربوط به وزارت صنعت است و 
باید روی مواد موجود در بازار نظارت داشته باشد. وزارت بهداشت نیز مسئول کنترل 
سلامت مواد خوراکی در کشور به خصوص لبنیات است که این دو وزارتخانه باید 

نظارت کافی داشته باشند. 

این  عنوان  با  ایران  مامایی  علمی  انجمن  رئیس 
مطلب که زایمان طبیعی رایگان به تنهایی نمی تواند 
عامل افزایش نرخ باروری و رشد جمعیت باشد، تاکید 

کرد: 85 درصد زنان، توانایی زایمان طبیعی را دارند.
دکتر ناهید خداکرمی به تشریح وضعیت سزارین در کشور 
پرداخت و گفت: تولد یک پدیده فیزیولوژیک است که اگر 
بدون دلیل در آن مداخله شود، می تواند عوارضی را برای 

نوزاد و مادر ایجاد کند. 
وی با اشاره به تحقیقاتی که نشان داده است عمل سزارین 
با عوارض همراه است، افزود: تحقیقات علمی نشان می دهد 
که میل به باروری مجدد در مادرانی که سزارین انتخابی 
داشته اند، به خصوص آن دسته از سزارین های زودتر از موعد 

و بدون علائم زایمان، از بین می رود.
خداکرمی ادامه داد: زایمان سزارین علاوه بر اینکه عوارض 

جراحی به همراه دارد، نازایی ثانویه را ایجاد می کند.
به گفته رئیس انجمن علمی مامایی ایران، چسبندگی 

جفت یکی از عوارض سزارین های تکراری است.
وی با عنوان این مطلب که خطر چسبندگی در سزارین 
باعث خونریزی و از دست دادن رحم می شود، تاکید کرد: 
بروز این عارضه در زایمان های دوم و سوم با مشکلاتی برای 

مادر همراه است و حتی منجر به مرگ مادر نیز می شود.
خداکرمی با اعلام اینکه چنین مرگهایی در لوکس ترین 
بیمارستانهای خصوصی تهران نیز اتفاق می افتد، افزود: نمی 
توانیم بگوییم که سزارین عامل کاهش جمعیت است اما 
افزایش سزارین به طور غیرمستقیم منجر به تک فرزندی می 
شود. وی با تاکید بر اینکه می بایست با این پدیده غیرمعمول 
و غیرعلمی به هر شیوه ممکن مقابله شود، تصریح کرد: برای 
مقابله با افزایش آمار سزارین، می بایست یک فرهنگ سازی 

در جامعه انجام شود.
خداکرمی با اعلام اینکه سزارین تنها برای 15 درصد زنان 
مفید است، افزود: 85 درصد زنان می توانند زایمان طبیعی 
داشته باشند. اما اینکه فقط توصیه به زایمان طبیعی شود 
و انجام رایگان این زایمان را فراهم کنیم، برای افزایش نرخ 

باروری در کشور کافی نیست.
رئیس انجمن علمی مامایی ایران با تاکید بر اصلاح نظام 
اظهارداشت:  روستایی،  خانواده  پزشک  از طریق  سلامت 
متاسفانه، سلامت باروری در برنامه پزشک خانواده روستایی 
مورد توجه و اهمیت قرار نگرفته و این اشتباهی بوده است 

که انجام داده ایم.
خداکرمی پیشنهاد داد برای اصلاح نظام سلامت و توجه 

به خدمات سلامت باروری در برنامه پزشک خانواده روستایی 
و شهری، با ماماها به صورت مستقل قرارداد ببندند. زیرا، تا 
زمانی که ماماها حقوق بگیر پزشک خانواده باشند، مشکلات 

همچنان باقی خواهد ماند.
وی همچنین با انتقاد از بیمه ها برای پوشش ندادن خدمات 
مامایی، اظهارداشت: در تمام برنامه های پزشک خانواده که 
در دنیا اجرا می شود، ماماها به صورت مستقل کار می کنند. 
در حالی که در طرح تحول نظام سلامت کشورمان، ماماها 
همچنان از پزشک خانواده حقوق می گیرند که این مسئله 
باعث بی انگیزه شدن ماماها در ارائه خدمات سلامت باروری 

به مادران می شود.
خداکرمی گفت: ارتباط کارگر و کارفرمایی بین ماما و 

پزشک درست نیست و دودش به چشم مردم می رود.
رئیس انجمن علمی مامایی ایران با گلایه از سازمانهای 
بیمه گر که از خرید خدمت مامایی امتناع می کنند، افزود: 
متاسفانه هنوز کارشناسان بیمه ها، تفکر سنتی را دارند و 
در جلساتی که به منظور بررسی خدمات مامایی برگزار می 
شود، زیر بار بیمه خدمات مامایی نمی روند. در حالی که ما 
هیچ مشکلی با مدیران و وزرای بهداشت و رفاه برای پوشش 
بیمه ای خدمات مامایی نداریم و آنها، همه حرفهای ما را 

قبول دارند.
وی با اعلام این مطلب که اگر باور داریم سیاستهای ابلاغی 
در حوزه سلامت باید عملیاتی شود، چاره ای نداریم جز اینکه 
حرفه مامایی را تقویت کنیم، اظهارداشت: سال گذشته از 
یک میلیون و 400 هزار تولد زنده که در کشور ثبت شد، 
52 درصد به روش سزارین بوده که در 80 درصد زایمانهای 
سزارین، ماماها نیز حضور داشته و خدمات ارائه داده اند. 
همچنین، 76 درصد زایمان های طبیعی در سال گذشته 
را ماماها انجام داده اند.  خداکرمی ادامه داد: این آمارها نشان 
می دهد که نقش ماما در خدمات سلامت باروری، غیرقابل 
انکار است و این مسئله را همه دست اندرکاران و مسئولان 
و مدیران نظام سلامت و بیمه ها نیز باور دارند اما متاسفانه 

نمی خواهند خدمات مامایی را خریداری کنند.
رئیس انجمن علمی مامایی ایران در پایان با عنوان این 
مطلب که برخی سازمانهای بیمه گر با عدم پوشش خدمات 
بیمه ای در مسیر اجرای طرح تحول نظام سلامت و افزایش 
نرخ باروری سنگ اندازی می کنند، گفت: متاسفانه یکی 
از کارشناسان سازمانهای بیمه گر اخیرا عنوان داشته که 

سیاست ما خرید خدمت از ماما نیست.

عوارض سزارین در کاهش نرخ باروری؛

 سنگ اندازی بیمه ها در مسیر افزایش جمعیت

نی��م ت��ای فن��اوری

پس از یک روز کاری پر مشغله از فرط خستگی وارد خانه شدم. تازه می 
خواستم در قیل و قال و هیاهوی بچه ها کمی استراحت به روح خسته ام 
بدهم،هنوز خستگی از پاهایم برون نرفته بود که چشمم به سیمای مبارک خیار 
در تلویزیون همان جعبه معروف جاودویی قدیمی افتاد، گرمای تابستان مرا به 

هوای سردی مزه نمکی خیار انداخت.
فکرم به اینجا رفت که حتما خواص خیار در فصل تابستان آنقدر زیاد است که 
برنامه سازان رسانه ملی فرصت رو مغتنم شمردند تا از قد و بالای قلمی و سرسبز خیار 
مستفیضمان کند.بر حسب اتفاق تبلیغ خیار تازه شروع شده بود، چشمان از حدقه 
درآمده و کنجکاو خود را مست سیمای خیاری کردم که با ظرافتی خاص خود را به ساتور 
آشپز! نه چاقوی تبلیغات داده بود.کمی دقت که کردم یک جفت کفش مشکی براق در 
کنار سبزی خیار، ذهنم را برآشفت، نکند تبلیغاتچی کفشهایش را یادش رفته از جلوی 
دوربین بردارد!خستگی ذهنم با این پرسش های بی جواب دوچندان شد، اما صدای 
دلنشینی شروع به تفسیر مزایای خیار سبز کرد که مرا انگشت بر دهان مات گذاشت.

اگر بوی بد دهانتان اذیتتان کرد کافی است قطعه خیاری قاچ شده را لحظاتی در سقف 
دهانتان نگهدارید ، آنگاه تمام باکتریهای عامل بوی بد دهان از بین می رود و عطر خیار 
در کامتان تراوش می کند. خوشحال شدم که نکته مفیدی درباره خواص نیک خیار غیر 
از حضور سبزش در ظرف سالاد و طروات بخشی روی پوست رو هم یاد گرفتیم.اما قصه 
به اینجا ختم نشد تازه تبلیغات خیار داشت داغ می شد که گوینده عزیز خواص نیک این 
نعمت خدا را شروع به معرفی کردن نمود.کفشهای مشکی ورنی و براق در کنار چند خیار 
قلمی سبز دلربا یادتان که هست؟ آری قصه از این قرار بود که گوینده عزیز خوش لحن 
فرمودند، اگر خواستید کفش های مبارکتان براق شود و گرد های خاک جرات جسارت 
نشستن بر سیمای نعلین مبارکتان نکند بهتر است از خیار قاچ زده برای واکس زدن 

استفاده کنید و تنها کافی است که آن را روی کفشتان بمالید.
البته قصه خواص خیار سبز به این جا ختم نشد و گوینده گرام توصیه کرد اگر هنگام 
قلم فرسایی و نوشتن مشق بچه ها مدادپاکن گیرتان نیامد، اصلا نگران نباشید و کافی 
است این بار هم با خیار سبز چندمنظوره غلط هایتان را پاک کنید و اعجاز پاک کردن با 
خیار را ببینید.اگر حشرات و حیوانات باغچه شما را نابود می کنند یک بشقاب آلومینیومی 

خیار لایه لایه برش خورده را بگذارید تا همه آن ها را فراری دهد. 
مواد خیار با آلومینیوم ترکیب شده و بویی را ایجاد می کند که همه حشرات را فراری 
میدهد. اگر یک روش سبز برای تمیز کردن وسایل استیل می خواهید، با خیار آن ها را 
تمیز کنید.براستی آیا تهیه و تدوین چنین میان برنامه های تبلیغاتی که می تواند ترویج 
فرهنگی غلط برای استفاده ناروا از نعمت خدادادی باشد ضروری است.در کدام عصری 
قرار داریم که باید به جای واکس و مدادپاکن، خیار، همان دسترنج کشاورزان را پایمال 

کنیم! 

طراحی گوشی پزشکی هوشمند تشخیصی، 
آموزشی و درمانی در کشور 

یکی از دانشجویان پزشکی 
دانشگاه علوم پزشکی یاسوج 
ساخت  و  طراحی  به  موفق 
استتوسکوپ  الکترو  دستگاه 
هوشمند تشخیصی، آموزشی 

و درمانی شده است. 
این  مورد  در  قهرمانی فر  مهدی 
دستگاه گفت: این دستگاه که یک 
الکترونیکی  پزشکی  گوشی  نوع 
است، به شماره 78382 ثبت شده 
است.  قهرمانی فر خاطرنشان کرد: 
این گوشی پزشکی انواع تک منظوره 

و چند منظوره دارد که نوع تک منظوره آن دارای قابلیت افزایش کیفیت و وضوح صدا 
)صدای قلب و ریه( بعنوان تشخیصی بوده و در نوع چند منظوره، قابلیت هایی همچون 
DC-SHOCK، خروجی ضبط صدا و شنود چند نفره بعنوان درمانی و آموزشی به آن 
اضافه شده است.  وی اظهار کرد: با توجه به تحریم های موجود، طبیعتا تولید این گوشی 

پزشکی در داخل کشور مزایایی از لحاظ پزشکی و اقتصادی برای کشور دارد. 

رصد بی سابقه توفان الکتریکی در مغز یک 
گورخرماهی 

دانشمندان یک فیلم خارق العاده از عصب های مغزی در حال فعالیت یک 
نوزاد گورخرماهی را تهیه کردند. 

 )light-sheet ( »آن ها با استفاده از روشی جدید موسوم به »تصویربرداری ورقه نوری
توانستند از 80 درصد عصب های در حال فعالیت مغز گورخرماهی فیلم بگیرند و توفان 

الکتریکی را در درون مغز این موجود با جزئیات بی سابقه رصد کنند. 
این مطالعه می تواند به دانشمندان در درک بهتر قوانین فعالیت مغزی از طریق 

نقشه برداری دقیق عصب های مسئول حرکات خاص کمک کند. 
علمی اش  تیم  و  ویرجینا  در  هیوز«  هاورد  پزشکی  »موسسه  از  فریمن«  »جرمی 
توانستند از تصویربرداری ورقه نوری برای رصد حدود 80 هزار عصب در مغزهای لاروهای 

گورخرماهی استفاده کنند. دانشمندان هر 
گورخرماهی را برای برخورداری از نشانگر 
شیمیایی خاص در هر عصب، مهندسی 
از  پس  نشانگرها  این  و  کردند  ژنتیکی 
شلیک عصب ها در یک دهم ثانیه شفاف 

شدند. 
در میکروسکوپ ورقه نوری، یک ورقه 
نوری لیزر از نمونه موردی اسکن گرفته 
و بخش نازکی از آن را در هر بار روشن 

می کند. 
در این فیلم، رنگ ها مسیر حرکتی را که عصب ها به آن واکنش نشان می دهند، نمایش 
می دهند؛ رنگ قرمز با حرکت عقبگرد و رنگ آبی با حرکت به سمت جلو مرتبط است. 

درمان مشکلات چشمی با نگاه کردن به 
  apple محصولات

پزشکان مشکلات چشمی را با یک محصول نوآورانه درمان کردند.
پژوهشگران شرکت apple در حال تولید یک فناوری منحصر به فرد هستند که 
به فرد کاربری که دچار مشکلات بینایی مانند نزدیک بینی یا دوربینی است اجازه 
می دهد بدون نیاز به استفاده از عینک با تلفن همراه، کامپیوتر و یا تبلت خود کار کند.

گفتنی است، اساس این فناوری یک صفحه نمایش هوشمند است که می تواند برای 
کار به مدت طولانی خود را با شرایط بینایی فرد منطبق نماید.

بررسیها نشان می دهند، در ساخت این سیستم از الگوریتم پیشرفته استفاده شده 
است.در این فناوری که توسط پژوهشگران دانشگاه برکلی ابداع شده است،شدت نور 
در هر جهت تابش در هر پیکسل متناسب با شرایط بینایی فرد کاربر تنظیم می شود.

این فناوری می تواند توسط صدها میلیون فرد در سراسر دنیا هنگام کار با وسایل 

هوشمند it مورد استفاده 
گیرد.کارشناسان  قرار 
حتی  طرح  این  مبتکر 
در  کاربران  می کنند  ادعا 
استفاده  استمرار  صورت 
دراز  در  فناوری  این  از 
انکساری  مشکلات  مدت 
برطرف  نیز  را  خود  دید 
خواهند کرد.از جمله دیگر 
فناوری  این  قابلیتهای 
کیفیت بسیار بالای تصاویر 
روی  بر  آمده  در  نمایش 

صحنه نمایش است.

مفیدترین رژیم غذایی 
برای سالمندان از نگاه طب سنتی 

دوران سالمندی از مهمترین بخش های زندگی فرد است که استفاده از مواد 
و گروه های غذایی سالم و مغذی، در بهبود کیفیت زندگی، نقش بسزایی دارد.

دکتر غلامرضا کردافشاری، متخصص طب سنتی گفت: در دوران سالمندی، مهمترین 
مشکل، یبوست است که به عللی چون: مصرف مایعات ناکافی، کم تحرکی و رژیم های 

غذایی ناصحیح ایجاد می شود. 
بنابراین مصرف غذاهای ملین و مایعات کافی بسیار اهمیت دارد. 

بعلاوه به دلایلی چون دارو درمانی، افسردگی ، کاهش حس چشایی و بویایی، سلامت 
نامناسب دهان و دندان و برخی بیماریهای مزمن، دچار اشکال در خوردن هستند. 

دکتر کردافشاری ادامه داد: سالمندان نیاز به مصرف غذاهای غنی از پروتئین با کالری 
و انرژی بالا دارند از جمله زرده تخم مرغ، آبگوشت و شیر. 

همچنین انواع حبوبات مثل نخود، لوبیا و همچنین مغز دانه ها و سبزیجات و میوه جات 
تازه بسیار اهمیت دارد. این متخصص طب سنتی گفت: بهترین نان برای تمام گروه های 
سنی، به خصوص سالمندان، نانهای سبوسدار است که مصرف آن با عسل باعث رفع 
رطوبت از معده و پاکسازی آن می شود و محیط معده را برای هضم بهتر غذا آماده 
می کند. مصرف شیر به همراه عسل هم از نوشیدنی های مناسب این سنین به خصوص 

قبل از خواب است. 

کودکان از چه سنی مجاز
 به رفتن به استخر هستند 

کودکانی که مشکلات تنفسی دارند نباید به استخرهایی که کلر دارند، بروند 
زیرا باعث تشدید مشکل می شود، بنابراین بهتر است از استخرهای یونیزه و 

یا سرباز استفاده کنند.
دکتر محمدرضا بلورساز متخصص کودکان گفت: کودکانی که مشکلات تنفسی دارند، 
نباید به استخرهایی که کلر دارند بروند زیرا باعث تشدید مشکل می شود، بنابراین بهتر 
است از استخرهای یونیزه و یا سرباز استفاده کنند.دکتر بلورساز اذعان داشت: سن رفتن 
کودکان به استخر از 1/5 – 2 سال به بالاست زیرا کودکان از این سن می توانند راه بروند 
و از نظر مغزی رشد مناسبی دارند و باید تحت نظر والدین و یا مربی شنا باشند در مورد 

سونا و جکوزی هم زیر 5 سال توصیه نمی شود.

قابل توجه خانمهای باردار؛

در 3 ماهه اول بارداری
 موی خود را رنگ نکنید 

رنگ کردن مو و خصوصا دکلره کردن موها برای موهای حساس و شکننده 
و خشک به هیچ عنوان توصیه نمی شود.

دکتر محمد رضوانی متخصص پوست و مو  گفت: برای رنگ کردن مو بهتر است از 
دکلره کردن مو اجتناب شود وبرای رنگ مو حداقل اکسیدان استفاده شود تا عوارض 

کمتری برای پوست و مو ایجاد شود.
رضوانی اظهار کرد: اینکه برخی از افراد می گویند رنگ کردن مو باعث پرپشت 
شدن مو می شود توجیه علمی ندارد و این بیشتر بر این علت است که مو ضخیم تر 
می شود و شخص تصور می کند که رنگ مو باعث افزایش تعداد مو شده است.وی 
در ادامه افزود: معمولا رنگ مو بر پیاز مو تاثیر نمی گذارد اما باعث شکنندگی مو 
وخشکی مو شده و در نتیجه ایجاد موخوره می کند، بنابراین برای به حداقل رساندن 
عوارض آن بهتر است بعد از رنگ کردن مو از شامپوهای هیدراته )رطوبت رسان( و 
کرمهای مو استفاده شود.وی با بیان اینکه خانمهای باردار به علت ایجاد حساسیت 
در جنین در آینده بهتر است از رنگ کردن مو خصوصا در 3 ماهه اول بارداری 
اجتناب کنند، افزود در افراد عادی هم با توجه به جنس مو فواصل رنگ مو نباید از 

1-3 ماه کمتر شود.

توصیه هایی برای یک خواب راحت در گرما
به چند نکته اشاره  تابستان  برای خوابی راحت در گرمای  کارشناسان 
کرده اند که در ادامه می خوانید.معمولاً در هوای گرم خوابیدن بسیار سخت 
است و نمی توان زود و راحت به خواب رفت؛ کارشناسان نکاتی را به شما 

پیشنهاد می کنند تا در گرمای تابستان راحت تر بخوابید.
نکاتی برای خوابی راحت در گرمای تابستان:

*لباس خواب راحت و نخی بپوشید.
*قبل از خواب دوش آب نسبتاً خنک بگیرید و بعد به رختخواب بروید.

*نصب یک فن در محل خواب.
*ملحفه را در کیسه ای گذاشته و به مدت دو ساعت قبل از خواب در یخچال بگذارید.

*روی زمین بخوابید زیرا گرما به سمت بالا می رود و زمین خنک تر است.
*در موقع خواب پاها را بیرون از ملحفه قرار دهید تا خنک بمانند چون در خواب 

شما تأثیر می گذارد.
*دیر غذا نخورید و فاصله بین غذا و خواب شما باید زیاد باشد چون کالری تولید 

گرما می کند.
*چراغ های اضافی را خاموش کنید تا محیط خواب شما گرم نشود؛ حتی صفحه 

نمایش تبلت، کامپیوتر و کنسول های بازی تولید گرما می کنند.
این نکات را رعایت کنید تا گرما، شما را اذیت نکند؛ مخصوصاً افراد مسن چون گرما 

تهدید بزرگی برای آنان است.

این افراد نباید از صابون های آنتی باکتریال 
استفاده کنند 

در صورتیکه یک شخص سالم از صابون های آنتی باکتریال استفاده کند، 
فلور طبیعی پوست به هم می ریزد و باکتری هایی که به طور معمول در سطح 

پوست زندگی می کنند و هم زیست طبیعی بدن ما هستند از بین می روند.
ندا ادیبی متخصص پوست و مو  گفت: صابون های آنتی باکتریال بر ضد باکتری 
هستند، بنابراین اگر فردی به بیماری دچار است که نیاز دارد باکتری های سطح پوست او 
برطرف شود و عفونت باکتریایی دارد یا به یک عفونت فولیکولیک یا التهاب پیاز مو مبتلا 

شده باید از صابون های آنتی باکتریال استفاده کند.
وی افزود: در صورتیکه یک شخص سالم از صابون های آنتی باکتریال استفاده کند 
فلور طبیعی پوست او به هم می ریزید و باکتری هایی که به طور معمول در سطح پوست 
زندگی می کنند و هم زیست طبیعی بدن هستند از بین می روند با نابودشدن این 
باکتری ها پوست مستعد یکسری از بیماری ها می شود و هم زیست های طبیعی بدن 
تغییر می یابد به اضافه این صابون های آنتی باکتریال چربی سطح پوست را از بین برده و 

موجب خشکی پوست ما می گردند.
ادیبی تصریح کرد: علت اینکه نباید صابون های آنتی باکتریال را به صورت معمول 
استفاده کنیم این است که هیچ دارویی را نیز نباید تا بیمار نشدیم مصرف کنیم چون 
صابون های آنتی باکتریال صابون های دارویی هستند پس فقط باید وقتی که فرد مشکلی 
دارد که نیاز است یکسری از باکتری های اضافه از سطح پوست او از بین بروند به کار 
برده شوند.وی اظهار داشت: کسانی که به بیماری تیرویید مبتلا هستند پوست خشکی 
دارند و نباید از صابون های آنتی باکتریال استفاده کنند زیرا که پوست آنها را خشک 
تر می کند.ادیبی بیان کرد: در شرایط عادی استفاده از صابون یا مایع دستشویی برای 
شستن دستها کافی می باشد اما کسانی که در کارهای بیمارستانی کار می کنند و با 
خون و ترشحات بیمار در ارتباط هستند، مانند پرستار و پزشک باید علاوه بر صابون از 

محلول های ضد عفونی کننده نیز استفاده نمایند.

موها در تابستان چه مراقبتی می خواهند؟ 
در فصل تابستان بیش از زمان های دیگر موهای شما در معرض آسیب 
قرار می گیرند. آفتاب شدید، کلر موجود در آب استخرها و آلودگی های آب 

دریا موجب صدمه به موها و شکنندگی آنها می شود.
خانم ها به دلیل پوشش روسری کمتر در معرض آسیب های ناشی از نور آفتاب 
هستند. به آقایان نیز توصیه می شود برای محافظت از موها در برابر آفتاب به ویژه 
در مناطق ساحلی، از کلاه استفاده کنند. برخی محصولات ضد آفتاب برای موها نیز 
وجود دارند که موجب مقاوم شدن مو در برابر اشعه فرابنفش خورشید می شوند. اگر 
قصد دارید در دریا شنا کنید، از کلاه شنا استفاده کنید تا از نمک و آلودگی های آب 
دریا در امان بمانید. در غیر این صورت بلافاصله بعد از شنا موهای خود را با شامپوی 

مناسب شستشو دهید.
 اگر در استخر شنا می کنید، باز هم توصیه می کنیم که حتما از کلاه شنا استفاده 
نمایید، زیرا کلر موجود در آب استخرها آسیب زیادی به موهای شما وارد می کنند و 
موجب خشکی، شکنندگی و کدر شدن مو می گردند. این نکته به ویژه در استخرهای 
روباز حائز اهمیت است، چون موها هم در معرض کلر هستند و هم اشعه فرابنفش 

خورشید. 
این نکته را نیز باید بدانید که موهای رنگ شده، فر شده و یا صاف شده با محصولات 

شیمیایی ضعیف تر و آسیب پذیرتر هستند، بنابراین مراقبت از آنها ضروری است. 

تخت خوابی که به لپ تاپ تبدیل می شود 
یک قابلیت شگفت انگیز به کاربران لپ تاپ و تبلت امکان استفاده از این 

وسایل حتی در هنگام خواب را می دهد.
پژوهشگران یک تخت مخصوص کارهای اداری تولید کرده اند که کاربر حتی می تواند 
از آن بر روی تخت خواب خود نیز استفاده نماید. گفتنی است، این تخت جالب به کاربر 
اجازه می دهد به حالت درازکش بر روی تخت خود با تبلت و یا لپ تاپ خود به راحتی 
کار کند. بررسی ها نشان می دهند، این تخته منحصر به فرد که توسط طراحان ژاپنی 
ساخته شده تنها با قیمت 90 دلار به کاربر اجازه می دهد در حالت درازکش با وسایل 
فناوری کار نماید.   همچنین این تخت به کاربران اجازه می دهد با زاویه ی 360 درجه 
با لپ تاپ و یا تبلت خود کار نمایند از جمله قابلیت های منحصر بفرد این میز توانایی 
استفاده از آن به شکل میز ناهار خوری و یا میز درسی و حتی میز پذیرایی است. 
طراحان این میز ادعا می کنند در ساخت آن کلیه نکات ایمنی رعایت شده و امکان 

افتادن لپ تاپ از آن وجود ندارد. 

اولین شیر آب هوشمند دنیا 
که به تعمیرکار زنگ می زند 

خانگی  وسیله  یک 
به  می تواند  هوشمند 
بدون  و  خودکار  صورت 
آگاهی کاربر به تعمیرکار 

زنگ بزند.
انگلیسی  پژوهشگران 
را  هوشمند  آب  شیر  اولیه 
صورت  در  که  ساخته اند 
خرابی منبع اصلی آب و یا 
وجود هر نوع ترک و خوردگی یا افت دمای آب به صورت خودکار به نزدیکترین مرکز 

تعمیر لوله آب متصل شده و اطلاع رسانی انجام می دهد. 
گفتنی است، اساس این فناوری یک فرستنده ی بی سیم و وجود شبکه wi-fi است 

که می تواند هر نوع خرابی را سریعاً به مراکز خدماتی اطلاع دهد. 
در مراحل ابتدایی این سیستم هوشمند بر روی 700 خانه در انگلستان در سال 
سریعاً  می شود  خرابی  دچار  دستگاه  این  که  است.هنگامی  شده  آزمایش   2014
کارشناسان از آن اطلاع پیدا می کنند. پژوهشگران علت ایجاد این ایده را صرفه جویی 

در هزینه های انرژی و همینطور صرفه جویی در هزینه های مالی اعلام کرده اند. 

وب سایت دلخواهتان را مقابل
 در منزل تحویل بگیرید! 

برای ترکیب کردن خدمات  انگلیسی در گلاسگو در تلاش  یک شرکت 
سایت های آنلاین با کاغذهای سنتی است. 

در حالی که اینترنت مملو از خبرها و داستان های جالب است، برای بسیاری از هنوز 
هم ورق زدن روزنامه یک تفریح به شمار می آید. 

مقالات  تبدیل  امکان  خوانندگان  به   PaperLater برنامه  جدید،  خدمات  در 
دلخواهشان روی وبلاگ ها، سایت ها و نشریه های آنلاین را به روزنامه های بین هشت تا 
24 صفحه را فراهم می کند. این خدمات مقاله های آنلاین را جمع آوری کرده و روزنامه 

نهایی به آدرس خوانندگان پست می شود. 

خیار سبز- جدیدترین واکس کفش!

یک متخصص تغذیه گفت: از نظر علمی تزئین غذا به شکل دلخواه کودکان 
موجب افزایش اشتهای آنها می شود. 

دکتر یحیی پاسدار مشکلات گوارشی، آلودگی های انگلی، مشکلات سارکولوژی و روانی 
را از جمله دلایل بدغذایی کودکان عنوان کرد و افزود: بد غذایی کودکان باید با مراجعه به 
پزشک متخصص مورد بررسی قرار گیرد.  وی افزود: جلب توجه و بیان نوعی اعتراض به 
والدین نیز می تواند از جمله دیگر علل بد غذایی کودکان باشد.  این متخصص تغذیه با بیان 
اینکه تهدید کودک موجب تثبیت اعتراضات در او خواهد شد، اظهار کرد: در این موارد باید 

شیوه های تشویقی را جایگزین شیوه های تهدید و ارعاب کرد. 
وی تصریح کرد: همچنین می توان وزن مشخصی را با مراجعه به پزشک برای کودک 
مشخص کرد و در صورت غذا خوردن او و رسیدن به وزن مذکور جایزه ای متناسب با 

خواست کودک به او داد. 
پاسدار خاطرنشان کرد: غذاهای مورد علاقه کودکان با افراد بزرگسال متفاوت است و به 

موازات افزایش سن، غذاهای مطلوب آنها افزایش پیدا می کند. 
این متخصص تغذیه تصریح کرد: باید به کودکان فرصت داده شود تا به مرور زمان با 

غذاهای متنوع آشنا شده و کم کم آنها را به لیست غذاهای دلخواه خود اضافه کنند. 
وی مصرف میوه و نیز تزئین غذا را از جمله موارد موثر در افزایش اشتهای کودکان دانست 
و اظهار کرد: به لحاظ علمی تزئین غذا به شیوه ای که دلخواه کودکان است می تواند تاثیر 

مثبتی در افزایش اشتهای آنها داشته باشد. 
پاسدار همچنین افزایش مصرف آبمیوه و لبنیاتی مانند دوغ و ماست را در افزایش اشتهای 
کودکان موثر دانست و افزود: استفاده از شربت گیاهی باریج اسانس به میزان یک قاشق 
مرباخوری نیم ساعت قبل از صرف غذا نیز می تواند در افزایش اشتهای کودکان موثر باشد. 
این متخصص تغذیه همچنین محیط غذاخوری کودک را در افزایش و یا کاهش اشتهای 
او موثر دانست و اظهار کرد: باید در محیط غذاخوری کودک هرگونه عوامل بازدارنده از جمله 

تلویزیون و وسایل بازی را برداشته و محیط را از هر حیث تنها برای صرف غذا آماده کرد. 
وی مصرف تنقلاتی مانند چیپس، نوشابه و پفک را موجب افزایش بی اشتهایی کودکان 

دانست و اظهار کرد: والدین باید از دادن این نوع تنقلات به کودکان خودداری کنند. 
پاسدار در پایان اظهار کرد: والدین همواره باید رشد قدی و وزنی و نیز تناسب این دو را در 
کودکان خود مدنظر قرار داده و علائم تکاملی آنها را در هر سنی مورد توجه قرار دهند و در 

صورت غیرطبیعی بودن موردی در کودکان خود به پزشک مراجعه کنند. 

یک متخصص تغذیه:

 برای افزایش اشتهای کودکان
 غذا را تزئین کنید 
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اجتماعی

به گفته دکتر برناردو از موسسه تحقیقات کمرویی، کمرویی دارای سه مولفه 
است.

کمرویی نوعی معلولیت اجتماعی است و اگر درمان نشود ممکن است به صورت بیماری 
در آید .کمرویی یک توجه غیر عادی و مضطربانه به خویشتن در یک موقعیت اجتماعی 
است که شخص دچار نوعی تنش روانی –عضلانی میشود و رفتارهای غیر عادی از او سر 

میزند .
بعضی فکر می کنند کمرویی افراد نشانه ادب ومتانت و سنگینی آنهاست و کمرویی را 
برای دختران نشانه عفت وحیا می دانند در صورتی که کمرویی برای هر دو جنس یک 

معلولیت اجتماعی است .
سه جز اصلی کمرویی

به گفته دکتر برناردو از موسسه تحقیقات کمرویی، کمرویی دارای سه مولفه است: 
خود آگاهی بیش از حد : شما بیش از حد از خود آگاه هستند، به خصوص در موقعیت های 

اجتماعی .
ارزیابی منفی بیش از حد از خود : شما تمایل دارید خودتان را منفی ببینید.

اشتغال ذهنی منفی بیش از حد به خود : شما تمایل به توجه بیش از حد به کارهای 
اشتباهتان دارید وقتی در یک جمع قرار دارید.

چرا افراد خجالت می کشند؟
همه ما به دلایل مختلف و درجات متفاوتی این حس را تجربه می کنیم؛ اگرچه دلیل آن 

اغلب بین افراد مشترک است و به یکی از موارد زیر ختم می شود:
1 - تصویر ضعیف از خود

این مسأله می تواند از دوره نوجوانی افراد شکل گرفته باشد؛ زمانی که ویژگی های منحصر 
به فرد ما برای اطرافیان مان جالب به نظر نمی رسد و ما فکر می کنیم آنها بی ارزش هستند 
و سعی می کنیم خودمان را شبیه دیگران کنیم و در نتیجه دیگر خودمان نیستیم و حتی 
احساسات مان، احساسات واقعی ما نیست. این افراد معمولا حتی نمی دانند توانایی ها و 
استعدادهای واقعی شان در چیست؛ فقط فکر می کنند هر شخص دیگری نسبت به آنها 

جالب تر و بهتر است.
2 - فکر کردن بیش از حد به خود

هنگامی که در کنار دیگران هستیم، نسبت به کارهای مان و آنچه انجام می دهیم، 
حساس تریم؛ به خصوص وقتی که در مرکز توجه همه باشیم. این فکر، در ما اضطراب ایجاد 
می کند و باعث می شود تمامی حرکات مان برای خودمان سئوال برانگیز باشد و فکر کنیم 
آنها را اشتباه انجام داده ایم! این مسأله می تواند افکارتان را به شکل یک کهکشان مارپیچی 

به سمت پائین سوق دهد.
3 - برچسب زدن

وقتی که خود را یک فرد خجالتی می شناسیم و این برچسب را روی خودمان می زنیم، از 
لحاظ روانی به مرور با این احساس خو گرفته و زندگی می کنیم و شاید برای همیشه در ما 
باقی بماند. هنگامی که برچسب عمل یا صفتی را به خود می زنید، آن صفت به صورت ثابت 

روی شما باقی می مانند و با همان زندگی خواهید کرد.
چطور بر کمرویی خود غلبه کنیم؟

ما در هر موقعیتی می توانیم بر کمرویی خود با افزایش آگاهی و تمرین عملی غلبه کنیم. 
ما در زیر راهکار های را برای کمک به شما پیشنهاد می دهیم:

درک کمرویی خود
نوع کمرویی خود را شناسایی کنید و دریابید که چه تأثیری بر زندگی شما دارد. همان 
لحظه که احساس خجالت می کنید، فکر می کنید چه چیزی شما را نگران می کند و در چه 

موقعیت هایی این حس به شما دست می دهد.
توجه به خودآگاهی

دریابید که جهان و نگاه همه افراد به شما نیست و مردم آنقدر گرفتاری دارند که فرصتی 
برای نگاه کردن به شما نخواهند داشت. به جای اینکه دائم نگران خود باشید و خودتان را 
تماشا کنید، خودتان را یکی از افراد دیگر و جزء یکی از آنها بدانید. خود را در برابر موضوعی 
که منجر به خجالتی شدن شما می شود مسلح کنید و افکار خود را در اختیار بگیرید، اولین 
قدم مبارزه و غلبه بر کم رویی، آگاهی و رفتن به سوی هرگونه تغییر و یا بهبود زندگی است.

اشخاص را زیاد بزرگ نکنید
همانند نکته فوق، اهمیت ویژه ای را بفردی که با وی صحبت میکنید قائل نشوید. هرگاه 
اینگونه جلوه دهید که او برای شما بی اندازه ممتاز میباشد، او نیز شروع خواهد کرد به همین 
منوال فکر کردن. به وی بعنوان یک انسان با ت�م�ام م�عای�ب و خ�ص�وص�ی�ات یک ف�رد 
عادی ن�گاه کنید. گفتگو کردن در حالت برابر، بسیار دلپذیرتر از ص�حبت کردن با ت�کبر و 

یا با چشم حقارت خواهد بود.
خودتان را دوست بدارید

یاد بگیرید از خودتان قدردانی کنید و احساسات و استعدادهای خاص خود را دوست 
داشته باشید. یک نامه عاشقانه برای خودتان بنویسید و کارهایی را انجام دهید که از آن 
لذت می برید. از بدن خود بابت زحماتی که کشیده است، تشکر کنید. زمانی را به خویش 

اختصاص دهید و به خودتان رسیدگی کنید.
یافتن نقاط قوت خود

داریم. دانستن همه ما ویژگی های منحصر به فرد و شیوه های متفاوتی برای بیان خود 
این مساله بسیار اهمیت دارد که اگر هر کاری را به 

طور کامل انجام دهیم، خوب و عالی است، حتی 
اگر با شکل عام و عادی آن متفاوت باشد. اگر 

همه افراد یکسان باشند، جهان، جای 
کسل کننده ای خواهد شد. 

کاری را که در آن مهارت دارید، پیدا کرده و روی آن تمرکز کند. شناسایی توانایی های تان، 
اعتماد به نفس و رضایت خاطر را در شما افزایش خواهد داد و کمک خواهد کرد خودتان 
را بهتر بشناسید. خواهید دید که چگونه قدرت منحصر به فردتان، به شما یک امتیاز داده و 

باعث مزیت و تفاوت شما از دیگران خواهد شد.
از طرد شدن نهراسید

قهرمانان برجسته مشت زنی درحالی پا بمیدان میگذارند که احتمال شکست برایشان 
وجود دارد. به همین ترتیب شما نباید انتظار داشته باشید همیشه موفق باشی�د. هیچ چیز 
100درصد نیست. بنابراین روی�ارویی با یک فرد را بعنوان یک تجربه آموزنده درنظر بگیرید. 
ترفند کار در این است که خودآگاه )تمرکز حواس بخود( نباشید. کمرویی، ت�ردید و دودلی 
هنگامی رخ میدهد که شما به عیوب و نقایص خود فکر می کنید. در عوض اف�ک�ارت�ان را 
سراسر به شخصی که در حال گفتگو هستید متمرکز گردانید. هم شما اضطراب خود را 

از خاطر خواهیدبرد و هم اینکه طرف مقابل از توجه شما خرسند و مشعوف خواهد شد.
تنفس عمیق

اضطراب و ترس را می توان کنترل کرد اگر یاد بگیرید برای غلبه بر آنها چطور محکم 
باشید. یکی از روش های ساده برای کنترل این احساسات و رسیدن به آرامش، کشیدن 
نفس عمیق با چشم های بسته است. هنگامی که نفس عمیق می کشید، فقط بر روی تنفس 
خود تمرکز کنید. در حالی که از همه افکار بد دور هستید، نفس عمیق بکشید و عمل بازدم 
را به آرامی انجام دهید. روش دیگر، یوگا است. از هنگامی که شروع به دم و بازدم می کنید، 
آنها را بشمارید. کم کم شمارش دم را کنار گذاشته و فقط بازدم های خود را شمارش کنید؛ 
مثلاً چهار عدد تنفس دم برای چهار عدد بازدم؛ بدین معنی که زمان و سرعت بازدم خود 
را کاهش دهید و در مقایسه با دم، بازدم کمتری داشته باشید. به کار ادامه دهید تا احساس 

آرامش کنید. این کار را حتی در یک مکان کوچک هم می توان انجام داد.
رهایی از اضطراب

یکی از تعاریف اضطراب این است که »اضطراب عبارت است از انرژی مسدود شده که باید 
آزاد شود.« و این انرژی را می توان از طریق حرکات فیزیکی آزاد کرد. ورزش هایی همچون 
دویدن و پیاده روی، می توانند به آزاد کردن این انرژی کمک کنند، همین طور ذهن را به 
سمت موضوع دیگری منحرف می کنند و این به تجدیدنظر در دیدگاه ها نیز کمک خواهد 
کرد. روش دیگر، مراقبه )مدیتیشن عضلات( است. هر قسمت از بدن خود را به مدت 3 تا 5 
ثانیه سفت و منقبض و سپس رها کنید تا اینکه به بالای سرتان برسید. در این حین، نفس 

کشیدن را فراموش نکنید.
تجسم موقیعت خوب

خود را در موقعیتی تصور کنید که در آن فردی با اعتماد به نفس و شاد هستید. این فکر به 
شما کمک می کند هنگامی که در آن موقعیت قرار می گیرید، همان احساس را داشته باشید.

تمرین و تمرکز
کلمات می توانند انرژی باورنکردنی به انسان بدهند. آنچه ما بارها و بارها با خود می گوییم، 
ذهن ناخودآگاه مان می شنود. اگر با خود بگوییم که من ناتوان و بیش از حد در انجام کارها 
خجالتی هستم، همین اتفاق خواهد افتاد. ما آنچه هستیم که خود می خواهیم و خودباور 
داریم. اگر مرتب با خود تکرار کنیم که من فردی بااعتماد به نفس و توانا هستم، ذهن 
ناخودآگاه ما آن را درک خواهد کرد. اما تفکر و تجسم مثبت می تواند ما را در راه اصلاح 

الگوهای تفکر قرار دهد.
مقابله با شرایط بد و ناراحت کننده

وقتی موقعیت ها و مکان هایی را که در آن احساس خجالت می کنید، ترک می کنید، در 
اصل کمرویی خود را تقویت کرده اید. به جای این کار با آن روبه رو شوید و مقابله کنید. این 

کار باعث از بین رفتن ترس و رشد شخصیت شما می شود.
پذیرفتن شکست ها

بپذیرید که احتمال دارد از طرف دیگران پذیرفته نشوید؛ اما به خاطر داشته باشید که این 
بخشی از زندگی است و تمامی افراد آن را تجربه کرده اند. شکست بخشی از فرآیند یادگیری 

است و تو تنها نیستی.
برچسب نزنید

از اینکه به خود برچسب خجالتی بودن بزنید، بپرهیزید. شما منحصر به فردید و خودتان 
هستید. شما زیبا هستید؛ هیچگاه فراموش نکنید.

مهارت های اجتماعی
مثل تمامی مهارت های دیگر، مهارت های اجتماعی نیز از طریق تمرین و تجربه رشد 
می کنند. هر چقدر بیشتر تمرین کنید. دفعه بعد آسانتر خواهد شد. اگر قرار است در موقعیت 

سختی قرار بگیرید، می توانید حتی با خود تمرین کنید که چه حرف هایی بزنید.
تصور شرایط سخت

بعضی اوقات، به علت کمبود مهارت های اجتماعی نیست که موفق نمی شویم، بلکه به 
دلیل کمبود اعتماد به نفس و ترس از شکست است. خود را در موقعیت سخت تصور کنید 
تا ترس تان از آن شرایط و از قرار گرفتن در موقعیت های سخت از بین برود. اگر به طور 
مکرر خود را در آن شرایط تصور کنید، پس از مدتی متوجه می شوید که آن شرایط خیلی 
هم سخت نیستند. ممکن است در وهله اول تصور و پذیرش آن کمی سخت باشد؛ ولی بعد 

به آن خواهید خندید.
بهترین احساس

رفتن به باشگاه ها و رستوران ها خوب است، اما نه برای همه افراد. آنچه به شما احساس 
آرامش می دهد، در خود بیابید. فعالیت ها و مکان هایی را پیدا کنید که بهترین احساس 
را برای شما به ارمغان می آورند. شما مجبور نیستید هر کاری را که دیگران انجام 

می دهند، انجام دهید.
تمرکز در لحظه

به آنچه که انجام می دهید، آگاه باشید. وقتی در حال مکالمه با شخصی 
هستید، اینکه ظاهر شما چگونه است و چگونه به نظر می رسید را فراموش کنید 

و روی کلمات متمرکز شوید.
از شما شروع میشود

ه��نگامی که کمرویی خ�ود را ک�ه م�ستلزم پای�داری و گ�ذش�ت زم�ان 
اس�ت پ�ش�ت س�ر گذاش�تید خواهید دید به چه اندازه زندگی شما دچار 
تحول میشود. در این زمان با ترس کمتری به سراغ چیزهایی که می خواهید 
خ��واهید رفت. در اینجا رازی نهفته اس�ت: تا بحال اتفاق افتاده که داخل 
اطاقی شوید و آن احساس دستپاچگی و اضطراب به ش�م�ا دس�ت ب�دهد. 
به خاطر داش�ت�ه باش�ی�د ک�ه اغلب افرادی که ملاقات می کنید خود 
آنقدر سرگرم و دل واپس این میباشند که دیگران در موردشان چگونه 
می ان�دی�ش�ند ک�ه دیگر متوجه شما نخواهند شد تا بتوانند درمورد 

شما قضاوت کنند.
تمرکز بر موفقیت ها

وقتی نکات گفته شده را رعایت کنید، کم کم می توانید 
بر کمرویی خود غلبه کرده و به فکر موفقیت های آینده 
باشید. شما نسبت به حقایق، به بینش جدیدی رسیده اید 
و می توانید خود را متفاوت از قبل ببینید. هنگامی که به این 
موفقیت ها دست یافتید، آنها را در یک دفتر یادداشت 
کرده و فهرستی از آنها تهیه کنید. با این کار 
اعتماد به نفس تان افزایش می یابد و به 
سمت چیزی حرکت خواهید کرد 
که می تواند برای شما مفید 

باشد.

چگونه با کمرویی مبارزه کنیم؟ توضیحات تامین اجتماعی درباره 
سخت و زیان آور بودن شغل خبرنگاری 

از قدیم می گفتند خبرنگاری یکی 
از 10 شغل سخت و طاقت فرسای 
جهان است. مطالعات بسیاری بر این 
باور مهر تایید می زنند و این حرفه  
بازیگری  و  کار در معدن  از  را پس 
به عنوان سومین شغل سخت دنیا 

معرفی می کنند. 
آئین نامه  وزیران  هیات   1380 سال 
اجرایی قانون بازنشستگی پیش از موعد 

صاحبان مشاغل سخت و زیان آور را به تصویب رساند که بر اساس آن افراد دارای شغل 
سخت بعد از 20 سال متوالی یا 25 سال متناوب کار بدون شرط سنی، بازنشسته 
می شوند. حرفه خبرنگاری نیز یکی از مشاغلی بود که مشمول این قانون می شد اما از 
آن زمان تا کنون خبرنگاران رسانه های مختلف با مشکلاتی برای بازنشستگی خود روبرو 

بوده اند و اعتراضات خود را نسبت به اجرای این قانون اعلام کرده اند. 
به عنوان مثال حدود دو ماه پیش مدیرعامل سازمان تامین اجتماعی اعلام کرد که 
"فقط حرفه خبرنگاری جزو مشاغل سخت و زیان آور است و این قانون شامل حال افراد 

دیگری که در دفتر رسانه ها و بخش پشتیبانی انجام وظیفه می کنند نمی شود." 
در واکنش به این اظهارات یکی از مخاطبان این خبر گفته بود: "علاوه بر خبرنگارهای 
حاضر در میدان عده زیادی دبیر و سردبیر ومدیر خبری هستند که با استرس و 
مسئولیت وحشتناک کار می کنند و گاهی در صحنه هم حاضرند. حالا اگر در صحنه 
اصلی خبر نیستند دلیلی بر سخت نبودن کارشان نیست و این قانون باید اصلاح شود." 
در همین راستا و با توجه به فرارسیدن روز خبرنگار، معاون فنی و درآمد سازمان 
تامین اجتماعی به این ابهام پاسخ داد. محمدحسن زدا با تاکید بر اینکه مرجع تشخیص 
سخت و زیان آور بودن مشاغل، سازمان تامین اجتماعی نیست اظهار کرد: بنابراین تامین 
اجتماعی مشخص نمی کند که به عنوان مثال سردبیران، دبیران یا سایر اعضای یک 

تحریریه خبری شغل سخت دارند یا خیر. 
وی افزود: کمیته قانون مشاغل سخت و زیان آور در اداره کار مرجع قانونی رسیدگی 
به این امر است و در این باره تصمیم گیری می کند. اگر آنها تعیین کنند که به 
جز خبرنگاران سایر اعضای یک تحریریه نیز شغل سخت دارند، ما مکلف به اجرا و 

بازنشستگی پیش از موعد هستیم. 
هر خبرنگاری احساس می کند کارش جزء مشاغل سخت است درخواستش را ارائه 

کند
معاون فنی و درآمد سازمان تامین اجتماعی درباره چرایی تفاوت قائل شدن میان 
خبرنگاران با سایر اعضای یک تحریریه خبری گفت: ما خبرنگار جنگی داریم که زیر 
بمب و راکت کار می کند، خبرنگاری هم داریم که در سرویس فرهنگی کار می کند و به 
نمایشگاه های هنری می رود. بنده خودم اگر جای این کمیته بودم بین این دو تفاوت قائل 
می شدم، اما حالا اینگونه نیست و تامین اجتماعی یک عضو کمیته است که تنها یک رای 

دارد و معمولا رای اکثریت تصمیم نهایی را مشخص می کند. 
زدا با بیان اینکه سازمان تامین اجتماعی یکی از پنج عضو این کمیته است، گفت: 
ما چون مرجع نیستیم حق اظهار نظر هم نداریم. تامین اجتماعی یک حق رای دارد و 
نمی تواند اثرگذاری بالایی داشته باشیم، اما اگر هر شخصی به کمیته مراجعه کند و رای 

آن را بگیرد ما مشکلی برای بیمه اش نداریم. 
وی با تاکید بر اینکه این یک قانون دائمی است و بنا نیست هر روز تغییر کند اظهار 
کرد: هرکس فکر می کند کارش سخت و زیان آور است می تواند درخواست خود را 

ارائه کند. 

کفاش خبر داد:

ایجاد شبکه اجتماعی دانش آموزان
 در سال جدید 

ایمان: معاون پرورشی و فرهنگی وزارت آموزش و پرورش از ایجاد شبکه 
اجتماعی دانش آموزان در ابتدای سال تحصیلی جدید خبر داد.

کفاش معاون پرورشی و فرهنگی وزارت آموزش و پرورش در  همایش راهیان معرفت 
با اشاره به ایجاد شبکه  اجتماعی دانش آ موزان گفت: شبکه اجتماعی دانش آموزان در 
سال تحصیلی جدید ایجاد خواهد شد و در اولین بخش این شبکه دانش  آموزان عمره 
گزار حضور خواهند داشت تا تجربیات و خاطرات خود را در سفر معنوی عمره به اشتراک 
بگزارند. وی با اشاره به این که فضای مجازی یک واقعیت است، افزود: اگر نیروهای مؤمن 

در این فضا حضور نیابند، این فضا جولانگاه نیروهای شرور خواهد شد. 
وی همچنین از سازمان حج و زیارت به ویژه ریاست و معاونین به خاطر نگاه ویژه آنان 
نسبت به مقوله تعلیم و تربیت تشکر کرد و بیان داشت: فعالیت های زیادی  در حوزه 
پرورشی داریم اما از نظر من بهترین نوع این فعالیت ها تشکل راهیان معرفت  است، چرا 
که حضور دانش  آموزان در عمره بهترین و تأثیرگزار ترین فعالیت ماست. کفاش همچنین 
اظهار داشت: فعالیت دیگر که نیاز به راه اندازی تشکل دارد اعزام دانش آ موزان به عتبات 
عالیات است به ویژه برای  دختران که بنابر مقررات عربستان نمی توانند به عمره مشرف 

شوند. 

11 دلیل که به خاطر آنها باید خودتان را ببخشید

زمانی که اذیت ها و ناراحتی ها اسیرتان کرد، به محیط اجازه می دهید کنترل 
بیشتری نسبت به خودتان به شما پیدا کند. به همین دلیل همیشه باید بخشش 
را انتخاب کنید. در زیر به 11 مورد از چیزهایی که باید خودتان را بخاطر آنها 

ببخشید اشاره می کنیم.
»آدم های ضعیف هیچوقت نمی توانند ببخشند. بخشش خصوصیت افراد قوی است.«  
گا ندی

کینه و تلخی مثل سم می مانند: اگر به آنها اجازه دهید، اسیرتان کرده و شما را به عقب 
میکشد تا جایی که دیگر حتی خودتان را هم نمی شناسید.

انسان ها موجودات پرغروری هستند، که این یکی از دلایلی است که نمی توانند اشتباهات، 
ناراحتی ها و طردشدگی هایشان را فراموش کنند. اما زمانی که اذیت ها و ناراحتی ها اسیرتان 

کرد، به محیط اجازه می دهید کنترل بیشتری نسبت به خودتان پیدا کند. 
به همین دلیل همیشه باید بخشش را انتخاب کنید. در زیر به 11 مورد از چیزهایی که 

باید خودتان را بخاطر آنها ببخشید اشاره می کنیم:
1 - بخاطر گذشته تان، خودتان را ببخشید

خیلی ساده است که اجازه دهید اشتباهات گذشته لحظه حالتان را نابود کند اما این 
سریع ترین راه به سمت افسردگی و ناراحتی است. خیلی مهم است که به خاطر داشته 
باشید که همه انسان ها اشتباه می کنند. مهم این است که از اشتباهاتتان درس بگیرید و 

خودتان را برای تجربیات آینده آماده کنید.
2 - بخاطر روابط شکست خورده تان، خودتان را ببخشید

مسائل احساسی مسائل ساده ای نیستند. اگر بخواهید به احساساتتان اجازه دهید، شما 
را عقب کشیده و فرصت های عشقی آینده را از شما می گیرند. باید سعی کنید روی زمان 
حال تمرکز کنید -- نه اشتباهات گذشته تان -- تا بتوانید آینده ای بهتر برای خودتان 

بسازید.
3 - بخاطر ضعف هایتان، خودتان را ببخشید

روز بدون شب نمی تواند وجود داشته باشد؛ همینطور روشنایی بدون تاریکی. 
درمورد ما هم همینطور است، بدون دانستن ضعف هایمان، نمی توانیم به نقاط قوتمان                
پی ببریم. باید نقص هایتان را در آغوش بکشید و یاد بگیرید خودتان را همانطور که 

هستید  بپذیرید.
 4 - بخاطر اشتباهات جزئی تان، خودتان را ببخشید

در خیابان با کسی برخورد کردید؟ بند کفشتان زیر پایتان گیر کرد؟ هیچ اشکالی ندارد! 
اتفاق هایی بدتر از این هم ممکن است بیفتد پس سعی کنید به این اتفاق ها از دید طنز 

نگاه کنید.
5 - بخاطر آدم هایی که قضاوتشان کردید، خودتان را ببخشید

آدمها خیلی متفاوتند، از آدمهای درون گرا تا برون گرا، آدمهای هنری تا آدمهای بیزنسی. 
این تفاوت ها ایجاد سوءتفاهم و قضاوت کردن درمورد رفتارهایی از دیگران که مطابق با 

هنجارهای ما نیست را راحت تر می کند. همه این کار را می کنند، پس نگران نباشید.
6 - بخاطر امیدها و آرزوهای نابود شده تان، خودتان را ببخشید

اگر تابحال اینکار را نکردید، همیشه زمان هایی برای سرمایه گذاری کردن در آرزوهایتان 
را دارید.  پشیمانی ها و افسوس هایتان درمورد چیزهایی که دوست داشتید داشته باشید 
را فراموش کنید و اولین قدم ها برای رسیدن به هدفتان را بردارید. این قدم ها هرچقدر هم 
که کوچک باشند مهم نیست، همین که کمی تلاش کنید، امیدها و آرزوهایتان هیچوقت 

نخواهند مرد.
7 - بخاطر انتقاداتی که از خودتان کردید، خودتان را ببخشید

گاهی اوقات ما بدترین منتقد خودمان می شویم اما نترسید، همه ما اینطور هستیم. به 
جای اینکه فکرتان را صرف این مسئله کنید، سعی کنید زمزمه های منفی با خودتان را 

بشناسید و به محض اینکه به ذهنتان آمدند آن را متوقف کنید.
8 - بخاطر پل هایی که پشت سر خراب کرده اید، خودتان را ببخشید

وقتی آدم ها تغییر می کنند، روابط هم تغییر می کنند. گاهی اوقات خراب کردن پل ها 
پشت سر برای سلامت فکری تان مفید است. اما اگر اینطور هم نباشند، همیشه راهی برای 

درست کردن روابط برهم خورده وجود دارد.
9 - بخاطر کاستی هایتان در محل کار، خودتان را ببخشید

همه نمی توانند در همه کار عالی باشند. این چیزی است که نه تنها در زندگی 
خصوصی تان بلکه در کارتان هم به خاطر داشته باشید. به جای اینکه روی چیزهایی که 

در آن خوب نیستید تمرکز کنید، توجهتان را به نقاط قوت خود در کار معطوف کنید.
10 - بخاطر زمان هایی که خودخواهی کردید، خودتان را ببخشید

همه آدمها نیاز دارند که زمان هایی خودخواه باشند، چه در دنبال کردن آرزوهایتان 
باشد، چه در پیشرفت شخصی و چه در تغییرات کاری. این چیزی نیست که بخواهید 

بخاطر آن خجالت بکشید.
11 - بخاطر وقت هایی که تنبلی کردید، خودتان را ببخشید

همه نمی توانند همیشه فعال باشند. اگر زمان هایی بوده که دوست داشته اید فقط 
استراحت کنید و دست به هیچ کاری نزنید، نیازی نیست بخاطر آن احساس گناه کنید.

 اختتامیه ششمین دوره مجلس دانش آموزی
مراسم اختتامیه ششمین دوره مجلس دانش آموزی روز چهارشنبه با حضور 

علی لاریجانی رییس مجلس شورای اسلامی و علی اصغر فانی
 وزیر آموزش و پرورش برگزار شد.

بازدید وزیر کار از مجتمع معلولان بهزیستی فردوس شهرکردسفر رییس جمهور به استان چهار محال و بختیاری 

آگهی تحدید حدود اختصاص
چون تحدید حدود ششدانگ یکباب ساختمان  پلاک 10875/174 اصلی واقع در 
بخش 1 قم اراضی خ . عطاران ک 15 پ 35 که بنام غلام علی خانی رزوه فرزند حیدر 
میباشد. در جریان ثبت است که بعلت تبصره واحده ماده 13 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی بعمل نیامده از طرفی مطابق 
ماده 15 قانون ثبت نیز نمیتوان عمل نموده لذا بنا به تقاضای کتبی طی وارده 19307� 
93/5/46 تحدید حدود پلاک مذکور در روز چهارشنبه  مورخ93/6/12 ساعت 8/30 
الی 12 صبح در محل وقوع ملک انجام میگیرد . بدینوسیله به اطلاع اهالی و خصوصا 
به مالکین مجاور و نماینده قانونی آنها اعلام می دارد که در روز و ساعت مقرر در محل 
مذکور حضور بهم رسانند. مهلت قانونی از تاریخ تنظیم صورت مجلس به مدت یک 
ماه خواهد و اعتراضات مجاورین طبق ماده 20 قانون ثبت پذیرفته و رسیدگی خواهد 
شد .ضمنا تبصره ماده مصوب 73/2/25 معترض ظرف مدت یک ماه پس از تسلیم 
اعتراض به اداره ثبت می بایست گواهی تقدیم دادخواست به مرجع ذیصلاح قضائی را 

نیز به این  اداره ارائه  نماید./
 جعفر کاظمی � رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم 

آگهی تحدید حدود اختصاص
چون تحدید حدود ششدانگ یکباب ساختمان  پلاک 10473/435 اصلی واقع در 
بخش 1 قم نوبهار ک 13 فرعی سمت راست پ 27 که بنام حسن سجادی نژراد فرزند 
حسین میباشد. در جریان ثبت ا ست که بعلت تبصره واحده ماده 13 قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی بعمل نیامده از طرفی 
مطابق ماده 15 قانون ثبت نیز نمیتوان عمل نموده لذا بنا به تقاضای کتبی طی وارده 
19251� 93/5/13 تحدید حدود پلاک مذکور در روز چهارشنبه مورخ 93/6/12 
ساعت 8/30 الی 12 صبح در محل وقوع ملک انجام میگیرد . بدینوسیله به اطلاع اهالی 
و خصوصا به مالکین مجاور و نماینده قانونی آنها اعلام می دارد که در روز و ساعت مقرر 
در محل مذکور حضور بهم رسانند. مهلت قانونی از تاریخ تنظیم صورت مجلس به مدت 
یک ماه خواهد و اعتراضات مجاورین طبق ماده 20 قانون ثبت پذیرفته و رسیدگی 
خواهد شد .ضمنا تبصره ماده مصوب 73/2/25 معترض ظرف مدت یک ماه پس از 
تسلیم اعتراض به اداره ثبت می بایست گواهی تقدیم دادخواست به مرجع ذیصلاح 

قضائی را نیز به این  اداره ارائه  نماید./
 جعفر کاظمی � رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم 

آگهی تحدید حدود اختصاص
چون تحدید حدود ششدانگ یکباب ساختمان  پلاک 10437/118 اصلی واقع در 
بخش 1 قم 15 خرداد ک 54 ک 10 پ 20 که بنام مهدی شیخ غلامی فرزند عسکر 
میباشد. در جریان ثبت ا ست که بعلت تبصره واحده ماده 13 قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی بعمل نیامده از طرفی مطابق 
ماده 15 قانون ثبت نیز نمیتوان عمل نموده لذا بنا به تقاضای کتبی طی وارده 19262� 
93/5/13 تحدید حدود پلاک مذکور در روز چهارشنبه مورخ 93/6/12 ساعت 8/30 
الی 12 صبح در محل وقوع ملک انجام میگیرد . بدینوسیله به اطلاع اهالی و خصوصا 
به مالکین مجاور و نماینده قانونی آنها اعلام می دارد که در روز و ساعت مقرر در محل 
مذکور حضور بهم رسانند. مهلت قانونی از تاریخ تنظیم صورت مجلس به مدت یک 
ماه خواهد و اعتراضات مجاورین طبق ماده 20 قانون ثبت پذیرفته و رسیدگی خواهد 
شد .ضمنا تبصره ماده مصوب 73/2/25 معترض ظرف مدت یک ماه پس از تسلیم 
اعتراض به اداره ثبت می بایست گواهی تقدیم دادخواست به مرجع ذیصلاح قضائی را 

نیز به این  اداره ارائه  نماید./
 جعفر کاظمی � رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم 

آگهی تحدید حدود اختصاص
چون تحدید حدود ششدانگ یکباب ساختمان  پلاک 10631/165 اصلی واقع در 
بخش 1 قم خ . عطاران سعدی 8 پ 22 که بنام رضا رمضانی فرزند کریم میباشد. در 
جریان ثبت ا ست که بعلت تبصره واحده ماده 13 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی بعمل نیامده از طرفی مطابق ماده 15 قانون ثبت 
نیز نمیتوان عمل نموده لذا بنا به تقاضای کتبی طی وارده 19375� 93/5/14 تحدید 
حدود پلاک مذکور در روز چهارشنبه مورخ 93/6/12 ساعت 8/30 الی 12 صبح در 
محل وقوع ملک انجام میگیرد . بدینوسیله به اطلاع اهالی و خصوصا به مالکین مجاور و 
نماینده قانونی آنها اعلام می دارد که در روز و ساعت مقرر در محل مذکور حضور بهم 
رسانند. مهلت قانونی از تاریخ تنظیم صورت مجلس به مدت یک ماه خواهد و اعتراضات 
مجاورین طبق ماده 20 قانون ثبت پذیرفته و رسیدگی خواهد شد .ضمنا تبصره ماده 
مصوب 73/2/25 معترض ظرف مدت یک ماه پس از تسلیم اعتراض به اداره ثبت می 
بایست گواهی تقدیم دادخواست به مرجع ذیصلاح قضائی را نیز به این  اداره ارائه  نماید./
 جعفر کاظمی � رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم 

آگهی تحدید حدود اختصاص
چون تحدید حدود ششدانگ یکباب ساختمان پلاک 10873/6 اصلی واقع در 
بخش 1 قم اراضی خ .جمهوری ک 31 پ 30 که بنام سید رضا حسینی فرزند 
سید حسین میباشد. در جریان ثبت است که بعلت تبصره واحده ماده 13 قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای  فاقد سند رسمی بعمل نیامده از 
طرفی مطابق ماده 15 قانون ثبت نیز نمیتوان عمل نموده لذا بنا به تقاضای کتبی طی 

وارده 19384� 93/5/14 تحدید حدود پلاک مذکور در روز چهارشنبه مورخ 93/6/12 
ساعت 8/30 الی 12 صبح در محل وقوع ملک انجام میگیرد . بدینوسیله به اطلاع اهالی 
و خصوصا به مالکین مجاور و نماینده قانونی آنها اعلام می دارد که در روز و ساعت مقرر 
در محل مذکور حضور بهم رسانند. مهلت قانونی از تاریخ تنظیم صورت مجلس به مدت 
یک ماه خواهد و اعتراضات مجاورین طبق ماده 20 قانون ثبت پذیرفته و رسیدگی 
خواهد شد .ضمنا تبصره ماده مصوب 73/2/25 معترض ظرف مدت یک ماه پس از 
تسلیم اعتراض به اداره ثبت می بایست گواهی تقدیم دادخواست به مرجع ذیصلاح 

قضائی را نیز به این  اداره ارائه  نماید./
 جعفر کاظمی � رئیس ثبت اسناد منطقه یک قم 
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اخبــار
 وزیر اطلاعات: 

دولت یازدهم 
دولت همه جناح هاست

ایمان: وزیر اطلاعات گفت: دولت یازدهم دولت جناح خاصی نیست و 
رییس جمهوری نیز بارها اعلام کرده است هر فرد یا جریانی که توان خدمت 

به کشور را دارد، باید بدون توجه به گرایش سیاسی، به او میدان داده شود.
سیدمحمود علوی روز چهارشنبه در سفر رییس جمهوری به چهارمحال و بختیاری 
در جمع مردم لردگان، راهبرد دولت یازدهم را میدان دادن به همه جریان های سیاسی 
معتقد به نظام جمهوری اسلامی بیان کرد. وی با بیان اینکه دولت، اهل پیش افتادن 
از خط ولایت نیست، افزود: برای دولت تدبیر و امید همه جریان های سیاسی چه 
اصولگرا، چه اصلاح طلب و چه مستقل، عزیز هستند. علوی اظهارکرد: همه باید در 
اردوگاه نظام و زیر چتر ولایت و رهبری قرار گرفته و به مردم خدمت کنند. وزیر 
اطلاعات تصریح کرد: دولت دست یاری به سوی مردم، گروه ها و جناح های سیاسی 
دراز می کند و ترکیب این دولت نیز فراجناحی بودن آن را نشان می دهد. علوی ادامه 
داد: کشور همیشه از اختلاف های سیاسی آسیب دیده است، اگرچه منکر خدمات 
دولت های پیشین نیستیم اما این خدمات می توانست با وحدت و رفاقت های سیاسی 
در چارچوب های معقول دوچندان شود. وی در پایان سخنان خود، اعضای دولت را 
سرباز ولایت خواند و افزود:اگر ولایت تضعیف شود ستون خیمه انقلاب تضعیف شده 
است و ما این اجازه را نخواهیم داد. وزیر اطلاعات در بدو ورود به شهرستان لردگان 
با حضور در گلزار شهیدان این شهر، به مقام شهیدان انقلاب ادای احترام کرد. رییس 
جمهوری و هیات وزیران در قالب ششمین سفر استانی، روزهای چهارشنبه و پنجشنبه 

هفته جاری مهمان مردم چهارمحال و بختیاری هستند.

بادامچیان:

نگاه اسلام به تحزب با نگاه غربی ها 
متفاوت است

ایمان: عضو شورای مرکزی حزب موتلفه اسلامی ضمن تاکید بر این که 
دیدگاه اسلام نسبت به تحزب مثبت است، گفت: وجود تحزب در کشور یک 

امر ضروری، عقلانی، علمی و تجربی است.
»اسدالله بادامچیان« روز چهارشنبه در نشستی با خبرنگاران، وجود حزب و تشکل 
را امری ضروری برای بشر دانست. وی با بیان این که حزب در اسلام مورد توجه بوده 
است، اظهار داشت: نمی دانیم چرا برخی مسلمانان می گویند ما اهل هیچ حزبی 
نیستیم؛ در صورتی که حزب اسلامی با همه احزاب متفاوت است. عضو شورای مرکزی 
حزب موتلفه اسلامی خاطرنشان کرد: ضرورت ما تحزب اسلامی است، تحزب در جامعه 
اسلامی باید برای توده های مردم باشد. وی ادامه داد: در کشورهای غربی و آمریکا 
شاهد دیکتاتوری دو حزبی هستیم، اما نگاه اسلام به تحزب متفاوت است.  عضو شورای 
مرکزی حزب موتلفه اسلامی در تبیین تحزب در جهان گفت: علت ناپایداری احزاب 
غربی در ایران مشکل مغایرت آنها با اسلام، توده های مردمی و جامعه اسلامی است. 
بادامچیان اظهارامیدواری کرد: با توجه به این که قانون احزاب در حال بازنگری است، 
دولت و مجلس بتوانند مساله تحزب و احزاب برخاسته از فرهنگ اسلامی - ایرانی را 

در آن لحاظ کنند.

دبیرکل حزب موتلفه اسلامی:

برخی بی جهت چوب لای چرخ 
دولت می گذارند 

ایمان: دبیر کل حزب موتلفه با بیان اینکه این تشکل حق انتقاد را از خود 
سلب نمی کند، گفت: عده ای بی چون و چرا مداح دولت هستند و برخی دیگر 
بی جهت چوب لای چرخ دولت می گذارند. گروه سومی نیز هستند که کاری 

به هیچ یک از این مسائل ندارند.
روز  مناسبت  به  رسانه  اصحاب  با  موتلفه  در نشست حزب  نبی حبیبی  محمد 
خبرنگار گفت: ما از سال گذشته تا سال جاری نسبت به امانتداری کسانی که با 
ما مصاحبه انجام داده اند اعتقاد بیشتری پیدا کرده ایم. وی با اشاره به اینکه مواضع 
حزب موتلفه در امور فرهنگی بسیار برجسته است گفت: در همین راستا ما توجه 
همه مسولان فرهنگی به ویژه دولت را به نکاتی که رهبری 20 سال پیش فرمودند 
بیشتر جلب می کنیم. واژه های شبیخون فرهنگی، تهاجم فرهنگی و قتل عام فرهنگی 
از مواردی است که رهبری دراین چند سال مطرح کرده اند ومن احساس می کنم 
که برخی مسولان فرهنگی دولت توجه کافی به این مسئله ندارند. دبیر کل حزب 
موتلفه با اشاره به اینکه به نظر می رسد فضای پر از گل و بلبلی در ذهن برخی مسولان 
فرهنگی دولت تصویر شده است گفت: توهم نبودن دشمن درعرصه فرهنگی توهم 
بسیار خطرناکی است چرا که خود دشمن عنوان می کند که ما در جنگ ایده ائولوژی 
با اسلام هستیم اینکه چرا برخی این مسئله را انکار می کنند جای سوال است. وی 
ادامه داد: اخیر وزیر خارجه سابق آمریکا در خصوص چگونگی ایجاد داعش توضیحات 
بسیاری داد که در این خصوص کار گسترده فرهنگی صورت گرفته است. این عده 
اعتقادات مردم مسلمان را مورد هجوم قرار داده اند. حبیبی با اشاره به اینکه ما در 
موضوعات فرهنگی از نظر اسناد بالادستی کمبودی نداریم گفت: ما معتقدیم نقشه 
مهندسی فرهنگی که دراختیار داریم در دولت قبلی و فعلی آنچنان که باید مورد 
توجه قرار نگرفته است و دستگاه های فرهنگی باید در این مورد پاسخگو باشند. 
دبیرکل حزب موتلفه خاطر نشان کرد: ما در خصوص مقوله عفاف و حجاب بیش از 
سیصد قانون و 26 سازمان داریم اما برخی از دستگاه ها در این رابطه مردود شده اند. 
حبیبی یادآور شد: ما معتقدیم وقتی نخبگان سیاسی وارد فضای کار سیاسی می شوند 
اگر ارزش های اخلاقی را رعایت نکنند ما در موضوع امنیت ملی دچار مشکل خواهیم 
شد. رعایت اخلاق سیاسی یکی از ضروریات است. البته این بداخلاقی ها در بدترین 
شکل خود در فتنه 88 بروز کرد. وی با اشاره به اینکه ما در آموزش و پرورش دارای 
سند تحول بنیادین هستیم گفت: آنچه رهبری و مردم توقع دارند این است که 
تاکنون چقدر از این سند در آموزش و پرورش اجرا شده است. به نظرما هم در 
آموزش و پرورش و هم دانشگاه ها در رابطه با این سند کوتاهی شده است. علاوه بر 
این برخی مسئولین ما از مسئله جنگ نرمی که دشمن در حال مهندسی آن است 
غافل هستند. ایجاد فتنه های رنگی در دستور کار کسانی است که در جنگ نرم علیه 
ما مشغول هستند. آنها تلاش می کنندکه حق و باطل را به گونه ای به شکل جدی با 
یکدیگر مخلوط کنندکه تشخیص آن نه تنها برای مردم ما بلکه برای خبرگان کشور 
نیز مشکل باشد. حبیبی با تاکید براینکه بنای ما در دولت فعلی، پشتیبانی از او است 
گفت: ما معتقدیم باید دولتی را که دارای تنفیذ رهبری است پشتیبانی کرد اما از 
سوی دیگر معتقد به نقد دلسوزانه، حمایت حکیمانه و رصد هوشمندانه نیز هستیم. 
و در همین چارچوب با دولت همکاری می کنیم. وی ادامه داد: عده ای بی چون و چرا 
مداح دولت هستند و برخی دیگر بی جهت چوب لای چرخ دولت می گذارند. گروه 
سومی نیز هستند که کاری به هیچ یک از این مسائل ندارند. ما از هیچ یک از این 
گروه ها نیستیم و با دلسوزی به اصل انقلاب اسلامی معتقدیم اما حق انتقاد را از خود 
سلب نمی کنیم. دبیر کل حزب موتلفه با اشاره به اتفاقات سال 88 گفت: برخی تلاش 
می کنند که صورت مسئله فتنه 88 را پاک کنند در حالی که این فتنه درست 10 
سال بعد از فتنه 78 درکشور شکل گرفت و اگر فکر کنیم که فتنه 88 درمحدوده 
رقابت نامزدهای انتخاباتی خلاصه می شد، اشتباه کرده ایم. ما معتقدیم این فتنه در 
راستای براندازی جمهوری اسلامی شکل گرفت و تمام لوازم انقلاب های نارنجی را 
داشت اما رنگ آن به جای نارنجی سبز بود. حبیبی ادامه داد: نباید فکر کنیم که با 
جمع شدن حضور خیابانی فتنه گران فتنه هم جمع شده است تا زمانی که ما بر اصول 
جمهوری اسلامی پایبند هستیم باید منتظر فتنه های دیگری باشیم. بنابراین توصیه 
ما به دولت این است که اگر بر انتخابات خود کفه اصلاح طلبان از اصولگراها سنگین تر 
است که اینگونه نیز است، حداقل از ورود فتنه گران در دولت جلوگیری شود. متاسفانه 
این مسئله در مواردی رعایت نشده است. وی با اشاره به بحث کسری بودجه گفت: 
دولت با ید با کمک مردم و با نگاه تامین بازار داخلی سرمایه گذاری را بیشتر کند 
اگر نسبت به ریشه کن کردن فساد اقتصادی اقدامی صورت نگیرد، اقتصاد مقاومتی 
نیز به جایی نخواهد رسید حبیبی خاطر نشان کرد: کارها باید به مردم واگذار شود و 
سرمایه گذار باید کنترل کننده دولت باشد. این شعار بسیار داده شده اما متاسفانه تا 

کنون به آن عمل نشده است.

ربیعی خبر داد:
پرداخت آخرین مرحله از مطالبات 

330 هزار بازنشسته کشوری در هفته دولت
ایمان: وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی در مراسم افتتاحیه ساختمان صندوق 
بازنشستگی کشوری در چهارمحال و بختیاری اعلام کرد: آخرین مرحله از 

مطالبات 330 هزار بازنشسته کشوری در هفته دولت پرداخت می شود.
علی ربیعی عصر چهارشنبه در گفت و گو با خبرنگار اقتصادی ایرنا، افزود: معوقات 
یادشده ناشی از اجرای قانون مدیریت خدمات کشوری است و این مطالبات آخرین 
مرحله آن محسوب می شود. وی گفت: تاکنون 830 هزار نفر از بازنشستگان کشوری 

در مراحل قبلی معوقات خود را دریافت کرده اند. 
ربیعی تصریح کرد: مطالبات ناشی از اجرای قانون مدیریت خدمات کشوری یکی 
از مشکلات پیش روی صندوق بازنشستگی بود و با مدیریتی که در پیش گرفته شده 
و با تدابیر متخذه این تعهدات پرداخت شد و امیدوارم که بتوانیم گامهای موثرتری را 

برای بهبود رفاه بازنشستگان برداریم.
وی افزود: توسعه رفاه در جامعه اولویت دولت تدبیر و امید است و اطمینان می 
دهم که دولت هیچ لحظه ای را برای بهبود زندگی بازنشستگان از دست نخواهد داد.

ایمان:  رئیس جمهور با تقدیر از حمایت مردم ایران از 
مردم مظلوم غزه، با اشاره به سیاست خارجی دولت یازدهم 
گفت: ما نرمش قهرمانانه خواهیم داشت و نرمش ذلیلانه و 

تسلیم در برابر قدرت های بزرگ، ممنوع است.

دنیای اسلام با معضلات فراوانی مواجه است
حجت الاسلام والمسلمین روحانی که در ادامه سفرهای استانی 
خود به استان چهارمحال و بختیاری سفر کرده است در ابتدای 
سخنان خود با اشاره به ویژگی ها و دلاوری های مردم این منطقه در 
طول تاریخ، گفت: در سالروز جنبش مشروطیت که سرآغاز آزادی 
از استبداد و قانون گرایی در ایران و سرآغاز تمدن نوین در ایران 
عزیز بود، در جمع شما حضور پیدا کرده ام. مردم این دیار و عشایر 
این منطقه نقش تأثیرگذاری در پیروزی جنبش بزرگ مشروطیت 

در ایران داشتند.
وی ادامه داد: دیروز سالروز امضای فرمان مشروطیت بود و 
کیست که نداند علما، بزرگان، مجتهدین، مراجع، عشایر، ایلات 
و مردمان فداکار این سرزمین چه نقش بزرگی برای آن تحول 
و انقلاب بزرگ ایفا کردند. اکنون بیش از 100 سال از آن زمان 
می گذرد اما عشایر، ایلات، بزرگان و نخبگان این سرزمین همچنان 
دارای همان ویژگی ها هستند و این ویژگی ها را ادامه خواهند داد. 
ایستادگی در برابر انواع استبداد و مداخلات خارجی و حرکت در 

مسیر قانون گرایی و اخلاق.
رئیس جمهور با اشاره به نقش مردم چهارمحال و بختیاری در 
پیروزی انقلاب اسلامی و دفاع مقدس، ادامه داد: بسیار خرسند 
هستم که یادآوری کنم اولین استانی که سال گذشته برای تبلیغات 
انتخاباتی انتخاب کردم، این استان بود. پارسال در آغاز تبلیغات 
خود در جمع مردم شهرکرد اعلام کردم که می خواهم از بام ایران 
با مردم ایران صحبت کنم. امروز نیز به همان شهر عزیز و دیار 
پرافتخار بازگشته ام تا به شما مردم بگویم به عهد پارسال خود 
وفادارم و هر آنچه را که پارسال در سخنرانی شهرکرد گفته ام پای 
آن ایستاده ام و ان  شاألله با هم مسیر پیشرفت، تعالی و ترقی ایران 
عزیز به ویژه بام ایران، شهرکرد و چهارمحال و بختیاری را به پیش 
خواهیم برد تا فقر و مشکلات از ایران مان و از این دیار و منطقه 

رخت بربندد.
وحدت،  است؛  مشخص  ما  تاریخی  راه  داد:  ادامه  روحانی 
یکپارچگی و برادری که ما این موضوع را در این دیار و بین اقوام و 

طوایف مختلف این منطقه مشاهده می کنیم.
رئیس جمهور افزود: من می دانم که این استان دارای مشکلات 
امروز  بلکه  ایران،  تنها  نه  که  ما می دانیم  و همه  است  فراوانی 
منطقه ما و دنیای اسلام با معضلات فراوانی مواجه است. مردم 
ایران در این روزهای اخیر و در یک ماه گذشته مقاومت دلیرانه 
مردم بزرگ و صبور غزه و فلسطین را مشاهده کردند و از مردم 
این منطقه حمایت کردند. وی با تشکر از حمایت مردم ایران از 
مردم مظلوم غزه، و ایستادگی مردم این منطقه در برابر جنایت های 
رژیم صهیونیستی، گفت: مردمی که در برابر بمب ها و موشک های 
اهدایی استکبار که به دست ظالمانه ترین گروه خونخوار یعنی 
صهیونیست ها استفاده می شود، ایستادگی و مقابله کردند و پیروز 

شدند و پیروز خواهند شد.

امروز سیاست خارجی ایران با دیروز متفاوت است
استان  مردم  جمع  در  خود  سخنان  ادامه  در  رئیس جمهور 
چهارمحال و بختیاری، با بیان اینکه "مردم ایران از روز اول در 
کنار مظلومان عالم و مردم کشورهای مسلمان بوده اند"، اظهار کرد: 
این مردم نه تنها برای منافع ایران که برای منافع جهان اسلام و 

مظلومان تلاش کرده اند.
"دولت در یک سال گذشته گام های  اینکه  بیان  با  روحانی 
اولیه را در مسائل مهم کشور برداشته است"، خاطرنشان کرد: در 
زمینه مسائل اقتصادی، سیاست خارجی، سیاست داخلی، فرهنگی 
و اجتماعی گام های روشن و آشکاری را به کمک مردم، هدایت 
رهبری، لطف خداوند و توجهات حضرت ولی عصر )عج( برداشته 
است. وی با اشاره به حوزه سیاست خارجی ادامه داد: امروز سیاست 
خارجی ایران با دیروز متفاوت است و دولت توانسته هفت میلیارد 
دلار از اموال مردم ایران را از چنگ ظالمان خارج کند و قدم های 
بعدی را مردم با قدرت برمی دارند. دنیا می داند دیگر تحریم و تهدید 

تأثیرگذار نیست.
رئیس جمهور همچنین افزود: همانطور که رهبری فرموده اند، 
ما نرمش قهرمانانه خواهیم داشت. نرمش ذلیلانه و تسلیم در برابر 
قدرت های بزرگ، ممنوع است. ما با دنیا سخن می گوییم و با منطق 
و استقلال از طریق معیارهای اسلامی و سیره پیامبر )ص( و ائمه 

به دنبال بازپس گیری حقوق مردم هستیم.
روحانی به مسائل اقتصادی کشور نیز اشاره کرد و گفت: امروز 
نسبت به پارسال ثبات و آرامش بیشتری در زمینه اقتصادی وجود 
دارد و مردم دیگر امروز برای خریدن ارز خارجی و سکه حرص 
نمی ورزند و آنها را به عنوان ذخیره زیر تشک هدایت نمی کنند. 
مردم امروز احساس ثبات می کنند و این ثبات و آرامش که با 
کمک مردم به دست آمده مهمترین پایه برای سرمایه گذاری در 

کشور است.
وی با بیان اینکه "امروز سرمایه گذاران داخلی و خارجی به 

سمت ایران حرکت کرده اند"، خاطرنشان کرد: هم اکنون ده ها طرح 
در استان چهارمحال و بختیاری برای سرمایه گذاری در حال بررسی 
است و شما شاهد چهارمحال و بختیاری و شهرکردی جدید و 

توسعه یافته خواهید بود.

باید در مساله آب هم صرفه جویی کنیم
رییس جمهور در ادامه سخنرانی خود در جمع مردم شهرکرد 
به وجود مشکلات آبی در کشور اشاره کرد و گفت: مردم ما مردمی 
عدالت جو، بزرگوار و همزیست با دیگران هستند که به حقوق 
یکدیگر توجه دارند. قطعا اگر طرحی در حوزه تامین منابع آب 
استان وجود داشته باشد که به مردم و همچنین به چشمه سارهای 
استان لطمه وارد کند دولت خود مانع آن خواهد شد. وی اضافه 
کرد: همان طور که در اهواز اعلام کردم تمام سرشاخه های کارون و 

زاینده رود برای همه استان های مسیر راه است.
روحانی با بیان این که ملت ایران طرفدار حق و عدالت است، 
خاطرنشان کرد: همه مردم باید از آب آشامیدنی استفاده کنند، اما 
آنجایی که استفاده های دیگر از آب مطرح باشد، حساب و کتابی 
وجود دارد و حقوق همه مردم باید لحاظ شود و در این باره عادلانه 
عمل شود. این دولت بر مبنای قانون، عدالت و مساوات و بر مبنای 
حقابه همه کشاورزان و همه کسانی که از آب بهره می برند به شکل 
عادلانه رفتار خواهد کرد لذا نسبت به مساله آب نگرانی نداشته 
باشید. رییس جمهور با بیان این که شورای عالی آب، دولت تدبیر 
و امید، مقام معظم رهبری و نظام جمهوری اسلامی کارها را بر 
مبنای عدل و حق پیش خواهند برد، ادامه داد: همه مردم ایران باید 
بدانند که ما باید در مساله آب هم صرفه جویی کنیم و هم از آب به 
طریق علمی استفاده کنیم، زیرا کشور ما بر روی کمربند خشکی 
قرار گرفته است و اگرچه چند منطقه ایران از لحاظ وضعیت آب 

نبستا متعادل و خوب هستند اما کشور ما کشور خشکی است.
مشکل  دچار  اخیر  سال های  در  کشور  این که  بیان  با  وی 
بختیاری  و  استان چهارمحال  افزود: در  بوده است،  خشکسالی 
ریزش رحمت آسمانی در زمان ترسالی نسبت به خشکسالی دو 
برابر می شود، بنابراین باید حواسمان جمع باشد و به بهترین نحو 

از آب استفاده کنیم.
روحانی مساله آب به ویژه آب آشامیدنی را از مشکلات استان 
چهارمحال و بختیاری دانست و تاکید کرد: یکی از طرح هایی که 
من می خواهم در این سفر اعلام کنم طرح بن بروجن است که آب 
آشامیدنی را از منطقه بن به شهرکرد و در نهایت به بروجن و همه 
شهرها و روستاهای مسیر راه می رساند، البته این طرح یک روزه 
اجرا نمی شود و چند ساله خواهد بود اما این کار انجام خواهد شد.

رییس جمهور اضافه کرد: دولت همراه با بخش خصوصی این 
طرح را اجرایی و عملیاتی خواهیم کرد و تلاش می کنیم در همین 
دولت یازدهم طرح آبرسانی را به مرحله اجرا در آوریم، البته قول 
وزارت نیرو تا پایان سال 95 است، اما من کمی احتیاط می کنم و 

می گویم تا پایان دولت این کار انجام خواهد شد.

سلامت وبیمه مردم برای دولت دارای اهمیت ویژه ای است
رئیس جمهور در ادامه سخنانش در جمع مردم شهرکرد گفت: 
علاوه بر پروژه ی انتقال آب بن بروجن طرح هایی چون ونک، و 

احداث سد در شهرستان لردگان را نیز اجرا می کنیم.

وی افزود: مساله ی مهم بعدی استان و کشور احداث راه آهن 
شهرکرد و اهواز است. ان  شاءالله اصفهان را از طریق شهرکرد و از 

طریق چهارمحال و بختیاری به خوزستان واهواز متصل می کنیم.
وی ادامه داد : این خط موجب آبادانی استان می شود و تحول 
بزرگی را رقم می زند. این طرح بیش از یک میلیارد دلار بودجه نیاز 
دارد. بنده در محضر شما انجام این طرح را اعلام می کنم ،اجرای 
این پروژه به وزارت راه و شهرسازی ابلاغ شده . این طرح به عنوان 

طرح مصوب دولت باید آغاز شود.
رییس جمهور همچنین با اشاره به زمان بندی این پروژه گفت: 
طراحی و برنامه ریزی این است که طی 7 سال پروژه راه آهن به 
استان انجام شود. پل ها و تونل های طولانی باید ساخته شود، البته 
این تونل با آن تونلی که شما گفتید فرق دارد و باید احداث شود 
تونل های مختلف باید ایجاد شود تا ان شاءالله این خط برای توسعه 

استان عملیاتی شود.
رئیس جمهور از عملیاتی شدن پروژه ی خط آهن استان چهار 
محال بختیاری در دولت یازدهم سخن گفت و افزود: این طرح 
انجام  خارجی  و  داخلی  بخش خصوصی  سرمایه گذاران  توسط 
خواهد شد. بنده اعلام می کنم همه مسئولان بایدتلاش کنند تا 

این طرح 5 ساله انجام شود.
آهن  تولید  راه اندازی  و  سازی  فولاد  پروژه  تکمیل  روحانی 
اسفنجی و تولید ورق گالوانیزه را از دیگر پروژه های دولت در استان 
چهار محال و بختیاری اعلام کردند و افزود: بر اساس قول مسئولان 
اجرای این طرح ها با بخش خصوصی و دولتی است. صندوق توسعه 
ملی نیز به این پروژه کمک می کند. این پروژه ها طی سال های 94 
و 95 عملیاتی می شود. این پروژه ها برای اشتغال و توسعه استان 

بسیار اهمیت دارد.
وی از تبدیل استان چهار محال بختیاری به قطب گردشگری 
کشور خبر داد و افزود: طرح چهارم دولت برای استان شما تبدیل 
چهار محال بختیاری به قطب گردشگری کشور است . بنده این 
قول را سال گذشته در سفر تبلیغاتی ام به شهرکرد اعلام کردم. 
همین جا به معاونت میراث فرهنگی و صنایع دستی و گردشگری 
اعلام می کنم که باید طرح جامع گردشگری را تا پایان سال تهیه 

و تصویب کند.
وی خاطرنشان کرد که طرح های گردشگری، صنایع دستی 
و میراث فرهنگی که باید 6 هزارشغل جدید ایجاد کند با کمک 

بخش خصوصی و صندوق توسعه ملی انجام می شود.
رئیس جمهور با اشاره به استقبال مردم در سفر به استان چهار 
محال بختیاری گفت: بر اساس اظهارات استاندار در تعطیلات عید 
فطر بالغ بر یک میلیون گردشگر وارد استان شد. استان ظرفیت 

خوبی برای پذیرش گردشگران دارد.
روحانی از به بهره برداری رسیدن 79پروژه اقتصادی در طی 
سالهای 93 و94 در استان چهار محال بختیاری سخن گفت و 
افزود: غیر از 4 طرح مهم اعلام شده ان شاءالله به حول و قوه الهی 
79 پروژه طی سال های 93 و 94 به اتمام می رسد. این پروژه ها 
بالغ بر 206 میلیارد تومان بودجه نیاز دارد . 76 پروژه در سال 

جاری و 3پروژه در سال 94 به بهره برداری می رسد.
رئیس جمهور در بخش دیگری از سخنانش سلامت وبیمه 
مردم را دارای اهمیت ویژه ای در دولت یازدهم دانست و افزود: طرح 
سلامت در 2 ماه گذشته همه مردم را زیر پوشش خودقرار داد. 

اینجا اعلام می کنم هر کس بیمه نیست برود و دراین طرح ثبت نام 
کند. همه مردم از طرح جدید تحول سلامت برخوردار می شوند.

وی ادامه داد: مردم عزیزی که تا 2 ماه قبل وقتی به بیمارستان ها 
مراجعه می کردند، ناچار بودند بیش از 37 درصد مخارج بیمارستان 
را پرداخت کنند. بر اساس گزارش وزیر بهداشت و درمان در شهرها 
این میزان به 7 درصد و در روستاها به 5 درصد تقلیل یافته است. 
بنابراین این طرح ادامه می یابد تا مردم از نظر سلامت وبیمه در 
خطر نباشند.روحانی از خریداری شدن بیش از 7 میلیون تن 
محصولات کشاورزی توسط دولت خبر داد وافزود: از شهریور ماه 
سال گذشته که قیمت تضمینی محصولات کشاورزی توسط دولت 
اصلاح شد، بیش از 7 میلیون تن محصولات کشاورزی توسط 
دولت خریداری شده است. این اقدام نشان از برنامه ریزی دقیق در 
حوزه ی کشاورزی دارد که ان شاء الله قدم های موثر دیگری نیز در 

این حوزه برخواهیم داشت.

باید بین سنت دیروز و مدرنیته آشتی برقرار کنیم
رییس جمهوری با بیان این که شرایط دنیای امروز تغییر یافته 
است و ما باید بین سنت و مدرنیته یک تلفیق و آشتی برقرار 
کنیم، گفت: باید هم از دانش و علم روز استفاده و هم از سنت های 
بسیار خوب گذشته به درستی پاسداری کنیم که این کار امکان 

پذیر است.
حجت الاسلام روحانی در ادامه ششمین سفر کاروان تدبیر و 
امید در دیدار روستاییان و عشایر استان چهارمحال و بختیاری 
افزود: در گذشته دست های شهرها به سمت روستاها و عشایر 
دراز بود، اگر لبنیات می خواستند دستشان به سمت روستاها دراز 

می کردند.
وی ادامه داد: اگر گندم برای نان خود می خواستند، دست به 
سمت روستاها دراز بود و اگر انواع میوه های مورد نیاز می خواستند 
دستشان به سمت روستاها دراز بود حتی اگر جایی می خواستند 

بروند برای مَرکب خوب هم دستشان به سوی روستا دراز بود.
رییس جمهوری تصریح کرد: امروز کم کم صحنه تغییر یافته 
و در حال دگرگونی است و این برای همه ما جای تاسف دارد البته 
روستاییان و عشایر ما افتخاراتی از دیرباز داشته اند که امروز نیز دارا 

هستند و فردا هم خواهند داشت.
روحانی اظهار داشت: دل پاک، روح باصفا، ایثار و فداکاری، وطن 
دوستی، استحکام خانواده، احترام به بزرگ تر، اخلاق، ایمان و همه 
این ویژگی های خوب گذشته امروز در روستا و عشایر وجود دارد 
و فردا هم خواهد بود و ما از این بابت خوشحال هستیم. وی ادامه 
داد: اما باید اشکال مساله را حل کنیم، به هر حال روستاییان ما نیاز 
به دانش و فرهنگ جدید دارند و در دنیای امروز دانش و اطلاعات 
و آثار دانش و فناوری تمام زندگی بشر را تحت تاثیر قرار داده و ما 
نمی توانیم در دنیای امروز کشاورزی کشور همانند 100 سال پیش 
باشد، همانطور که سالنی که هم اکنون ما در آن قرار گرفته ایم نیز 

با محل اجتماع 100 سال پیش متفاوت است.
رییس جمهوری خطاب به روستاییان و عشایر گفت: مطالبات 
شما نیز متفاوت است، شما نه تنها 100 سال پیش دنبال تونل 
نبودید بلکه تسخیر همه ارتفاعات و کوه ها با عضلات قوی و با 
امکاناتی که دیروز در اختیار انسان بود، به اسبی افتخار می کرد که 

با سرعت قادر است ارتفاعات را در هم نوردد.

بسیاری از دولتمردان و روسای احزاب در غرب، ضمن محکوم کردن 
جنایت های ددمنشانه رژیم صهیونیستی در یورش به باریکه غزه، خواستار 

برخورد با این جنایت ها شدند.
تداوم جنایت های رژیم صهیونیستی در نوار غزه و کشتار کودکان و 
زنان بی دفاع فلسطین، سبب شد تا بسیاری از دولتمردان و روسای احزاب 
در اروپا و آمریکا نیز همسو با مردم جهان با محکومیت اقدام های ددمنشانه 

این رژیم، خواستار واکنش جدی محافل بین المللی برای جلوگیری از کشتارهای بی رحمانه 
مردم مظلوم غزه شوند. از همان نخستین روزهای یورش رژیم اشغالگر قدس به باریکه غزه و 
به خاک و خون کشیدن مردم فلسطین، بسیاری از شهرهای کشورهای غربی صحنه تظاهرات 
علیه رژیم صهیونیستی بود. با اوج گرفتن یورش رژیم صهیونیستی و راهپیمایی های گسترده 
در کشورهای اروپایی و آمریکایی، بسیاری از دولتمردان و روسای احزاب این کشورها جنایت 

های رژیم اشغالگر قدس را محکوم کردند.
محکومیت جنایات رژیم صهیونیستی در غرب

عمق یورش های وحشیانه رژیم اشغالگر قدس و کشتار کودکان، زنان و مردم بی دفاع 
فلسطین به اندازه ای فجیع و دردناک است که بیشتر دولتمردان و روسای احزاب در غرب، 

کشتار بی رحمانه مردم مظلوم فلسطین را محکوم کردند.
به گزارش چهاردهم مرداد خبرگزاری فرانسه، »مانوئل گونزالس« وزیر امور خارجه 
کاستاریکا، از شورای امنیت سازمان ملل خواست به مسوولیت خود برای پایان دادن به 

خشونت ها در غزه عمل کند.
وی ادامه داد: ما بر این موضوع تاکید داریم که همه تدابیر لازم اتخاذ شود تا شورای 
امنیت پیرامون مساله غزه اقدام های ضروری را انجام و بررسی خشونت ها در این منطقه 
را در راس دستور کار خود قرار دهد. وزیر امور خارجه کاستاریکا افزود: کاستاریکا نمی تواند 
در برابر آنچه در غزه رخ می دهد، سکوت کند. به گزارش سیزدهم مرداد ایرنا، دولت اسپانیا 
بمباران مدرسه سازمان ملل برای پناهندگان فلسطینی در غزه را که به شهادت دستکم 
10 نفر فلسطینی منجر شد، محکوم کرد. دولت اسپانیا در بیانیه خود از رژیم صهیونیستی 
خواست که بر لزوم دوری گزیدن از آسیب رسانی به مردم غیر نظامی احترام بگذارد. دولت 
اسپانیا همچنین تاکید کرد که حقوق بشر بین المللی باید به طور جدی محترم شمرده شود، 
به ویژه که باید بر لزوم جلوگیری از ایجاد آسیب و لطمه به غیر نظامیان و مصونیت اماکن 

سازمان ملل احترام گذاشت.
دولت اسپانیا در بیانیه خود خواستار برقراری فوری آتش بس و از سرگیری مذاکراتی که 

موجب دستیابی به یک آتش بس پایدار شود، شد.
به گزارش سیزدهم مرداد ایرنا، »فدریکا موگرینی« وزیر امور خارجه ایتالیا، یورش رژیم 
صهیونیستی ضد کودکان و ساختمان های سازمان ملل در غزه را غیر قابل قبول خواند و 

خواستار پایان بخشیدن به این یورش ها شد.
فدریکا موگرینی، نهم مرداد نیز در برابر کمیسیون خارجی مجلس سنای این کشور با اشاره 
به بحران غزه و کشته و زخمی شدن غیر نظامیان فلسطینی گفت: کشتار غیر نظامیان به ویژه 

کودکان و حمله به ساختمان های سازمان ملل غیرقابل قبول است.
وی با تاکید بر لزوم تشکیل یک دولت فلسطینی افزود: مهم این است یک دولت وحدت 
ملی در فلسطین شکل گیرد که مورد قبول همه فلسطینی ها باشد و توان تامین شرایط بهتر 
زندگی را در درون مرزها داشته باشد. وزیر خارجه ایتالیا بر لزوم متوقف شدن درگیری ها 
تاکید کرد و گفت: باید عملیات نظامی اسراییل علیه غزه و همچنین پرتاب موشک از سوی 
حماس به اسراییل متوقف شود و اولویت اصلی، آتش بس دراز مدت است. موگرینی افزود: 
شمار زیاد قربانیان، هم از نظرانسانی و هم از نظر سیاسی جنگ را غیر قابل قبول تر می کند. 
همچنین، »ژان اسلبورن« وزیر امور خارجه لوکزامبورگ، سیزدهم مرداد در گفت و گو با رادیو 

»دویچلند فونک« آلمان ضمن انتقاد شدید از عملکرد نظامیان صهیونیست در نوار غزه، گفت: 
بمباران پی درپی مدارس و منازل مسکونی در غزه یک جنایت انسانی است و نمی توان آن را 
با عنوان دفاع از خود توجیه کرد. وی اقدام های رژیم صهیونیستی علیه مردم غزه را جنایت 
ضد بشری دانست. ژان اسلبورن افزود: منطقه غزه امروز تبدیل به یک قبرستان شده و رژیم 
اسراییل با تحمیل جنگ به مردم این منطقه، مدعی است حقی را برای خود محفوظ نگه 
داشته که در واقع نقض توافقات بین المللی است. وزیر امور خارجه لوکزامبورگ در ادامه با 
درخواست از دولت های اروپایی برای محکوم کردن هرگونه جنگ و خشونت، گفت: حل و 
فصل کامل درگیری های نظامی در خاورمیانه و برقراری صلح دایمی در دست رژیم اسراییل 
است و باید در رفتار خود با فلسطینی ها تغییر روش دهد. اسلبورن با تاکید بر ضرورت 
تشکیل دولت مستقل فلسطینی، گفت: فلسطینیان نیازمند یک دولت مستقل برای خود 
هستند وگرنه صلحی به وجود نمی آید. »خوسه ایگناسیو توره بلانکا« استاد علوم سیاسی 
دانشگاه مادرید، در گزارشی پیرامون یورش رژیم صهیونیستی به غزه نوشت: هدف واقعی رژیم 
اسراییل از جنگ در غزه، تقویت سیاست داخلی این رژیم است. این استاد دانشگاه در مقاله 
ای که دوازدهم مرداد در روزنامه »ال پاییس« اسپانیا منتشر کرد، نوشت: اگر چنین چیزی 
ثابت شود، امری به واقع نگران کننده است، زیرا در آن صورت دیگر نمی توانیم رخدادهای 
تازه را یک جنگ و درگیری بنامیم بلکه به نظر می رسد شدت خشونت ها به خاطر تحریک 
افکار عمومی اسراییل برای حمایت از دولت »نتانیاهو« است. توره بلانکا افزود: در این صورت، 
تنها راهبردی که برای رژیم اسراییل باقی مانده، فقط سیاست داخلی این کشور است تا از این 
راه با تاثیر بر افکار عمومی به منافع شخصی خود برسد و متاسفانه این چیزی است که ما این 

روزها به آن فکر می کنیم.
وی خاطرنشان کرد: یکی از متحیر کننده ترین ابعاد این مناقشه، ناتوانی جامعه بین المللی 
در زمینه میانجیگری است و به نظر می رسد اتحادیه اروپا و آمریکا به دلایل مختلفی تصمیم 

گرفته اند بگویند که این تنش بدون راه حل است و نمی شود به آن رسیدگی کرد.
به گزارش یازدهم مرداد خبرگزاری رسمی اسپانیا »افه«، »مصطفی آبرچان« رهبر مخالفان 
دولت، در پایان تظاهرات یازدهم مرداد مردم شهر ملیا، بیانیه ای را خواند که در آن، لزوم قطع 
فوری حملات رژیم صهیونیستی و پایان دادن به کشتار مردم بی دفاع فلسطین مورد تاکید 

قرار گرفته بود.
وی گفت: استفاده از سلاح های ممنوعه علیه مردم غیر نظامی غزه بس است، پرتاب 
موشک ها علیه کودکان بس است و بمباران مدارس، پارک ها، بیمارستان ها و خانه های 
فلسطینیان باید به سرعت متوقف شود. »لرد اشدوان« رهبر پیشین حزب لیبرال دمکرات 
انگلیس و از سیاستمداران ارشد این کشور، یازدهم مرداد در گفت و گو با رادیو »بی بی سی« 

یورش رژیم صهیونیستی به باریکه غزه را احمقانه و نامتناسب توصیف کرد.
»نیک کلگ« رهبر کنونی حزب لیبرال دمکرات و معاون نخست وزیر بریتانیا، هم یازدهم 
مرداد با انتشار مقاله ای در روزنامه »گاردین« انگلیس، حمله های رژیم اسراییل به باریکه 
غزه را نامتناسب توصیف کرد.وی در این مقاله نوشت: اگر رژیم اسرایل خواهان امنیت است، 
این را بایستی از راه سیاسی و نه نظامی که به یک دایره بسته خشونت منجر خواهد شد، به 

دست آورد.
به گزارش یازدهم مرداد شبکه خبری روسی »راشاتودی«، »دانیل اورتگا« رییس جمهوری 
نیکاراگوئه، با تقبیح بی تحرکی جامعه بین المللی در برابر جنایت های رژیم صهیونیستی 

علیه فلسطینیان ساکن غزه، خواستار تحریم این رژیم از سوی جامعه 
جهانی شد.

رییس جمهوری نیکاراگوئه با بیان این که به نظر می رسد شیاطین 
در کالبد بنیامین نتانیاهو نخست وزیر رژیم صهیونیستی، حلول کرده اند، 
گفت که فلسطین قربانی جنون نتانیاهو شده و وی به واقع در پی نابودی 
ملت فلسطین است. اورتگا ادامه داد که اسراییل در نوار غزه دست به 
کشتار می زند و این جنایتی دهشتناک است که تنها با جرایم نازی ها قابل همسنجی 
است. به گزارش سیزدهم مرداد ایرنا، »دیلما روسف« رییس جمهوری برزیل نیز عملیات 
نظامی رژیم اسراییل را قتل عام دانست. به گزارش سیزدهم مرداد ایرنا، »نیکولاس مادورو« 
رییس جمهوری ونزوئلا، نیز جنگ برای نابودی مردم فلسطین را محکوم کرد. به گزارش 
همان روز ایرنا، »مانلیو دی استفانو« نماینده پارلمانی کمیسیون خارجی حزب »پنج ستاره« 
ایتالیا، نیز ضمن درخواست از وزیر خارجه این کشور برای فراخوان سفیر ایتالیا از تل آویو و 
تحریم تسلیحاتی رژیم اسراییل اظهار داشت: با توجه به حمله های ارتش رژیم صهیونیستی 
به مدارس، بیمارستان ها و مراکز نگهداری از کودکان در غزه، دادگاه لاهه باید نتانیاهو را به 
جرم جنایات جنگی و جنایت علیه بشریت محاکمه کند. بر پایه گزارش سیزدهم مرداد 
روزنامه »الاهرام« مصر، »سارا لی وینستون« مدیر دفتر دیده بان حقوق بشر سازمان ملل در 
خاورمیانه و شمال آفریقا، جنایت های رژیم صهیونیستی علیه ساکنان بی دفاع باریکه غزه و 
کرانه باختری را محکوم کرد. وی نظامیان صهیونیست را مسوول و مسبب کشتار بی رحمانه 

و عامدانه در غزه و معترضان ساکن کرانه باختری دانست.
به گزارش دوازدهم مرداد ایرنا، حرکت مردم نهاد موسوم به »یک کشتی برای غزه« یونان، 
در بیانیه ای که دوازدهم مرداد منتشر کرد، ضمن اعلام پشتیبانی همه جانبه از مبارزات 
مردم فلسطین، افزود: برای جامعه بشری ننگ است که یک ملت چندین سال در یک زندان 
به سر ببرد. غزه در زمان حاضر به علت محاصره کامل زمینی، دریایی و هوایی توسط رژیم 
اشغالگر قدس و بسته شدن گذرگاه رفح به دست دولت مصر وابسته به استکبار، به بزرگترین 
زندان تاریخ بشریت مبدل شده و این اقدام غیرقانونی و ضدبشری نیروهای رژیم صهیونیستی 
متاسفانه با حمایت آمریکا، اروپا و شماری از کشورهای عربی وابسته به غرب و پشتیبان رژیم 

اسراییل بوده که برای بشریت یک شرم بی پایان است و در تاریخ ثبت خواهد شد.
در این بیانیه آمده است: کشورهای به اصطلاح متمدن جهان و آنهایی که دم از حقوق بشر 
می زنند، چرا در برابر این همه جنایت و نقض قوانین بین المللی و نقض آشکار حق حیات 

شهروندان غزه، سکوت مرگباری را اختیار کرده اند.
این حرکت مردم نهاد، با حضور گسترده در برپایی تظاهرات مردمی علیه جنایات 
رژیم اشغالگر قدس، بارها با انتشار بیانیه هایی ضمن محکومیت اقدامات جنایتکارانه رژیم 
صهیونیستی در نوار غزه، از شهروندان یونانی خواسته که به هر شیوه ممکن کمک های 
دارویی و بهداشتی خود را به سازمان های مردم نهاد برای رساندن به مردم نوار غزه ارایه دهند.

بر پایه گزارش دوازدهم مرداد ایرنا، حزب چپ ائتلافی ) سی ریزا( دومین حزب بزرگ 
سیاسی یونان نیز با انتشار بیانیه ای ضمن حمایت از مبارزات مردم فلسطین، از دولت یونان 

خواسته است تا تمام توافقات به عمل آمده با رژیم صهیونیستی را لغو کند.
همانگونه که از گزارش های رسیده برمی آید یورش رژیم صهیونیستی به نوار غزه سبب 
شد تا افکار عمومی علیه این رژیم تحریک شود و رژیم صهیونیستی را بیش از پیش منزوی 
کند. جنایت های وحشیانه این رژیم باعث شد تا در سراسر جهان اقدام صهیونیست ها 

محکوم شود.
در حالی که برخی از دولتمردان و رهبران احزاب در غرب خواستار رویارویی با جنایات 
رژیم صهیونیستی در غزه هستند اما برخی از کشورهای عربی اراده لازم را برای کمک به مردم 

فلسطین ندارند و در برابر جنایات رژیم اشغالگر قدس سکوت اختیار کرده اند.

سفر رئیس جمهور به چهارمحال و بختیاری:

روحانی: نرمش ذلیلانه ممنوع

غزه در نگاه غربی ها
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نامحرمانه
همه تخم مرغ ها رادر سبد 1+5نگذاشته ایم

گفته می شود: حجت الاسلام و المسلمین روحانی رییس جمهورگفته است: همه تخم 
مرغ های ما در سیاست خارجی و رونق اقتصادی در یک سبد نیست، یکی از آنها 1+5 است. دو سه 
سبد داریم که 1+5 یکی از آنهاست. وی بعد از ظهر روز گذشته  در جلسه توسعه و سرمایه گذاران 
استان چهارمحال و بختیاری با تأکید بر این که اقتصاد نمی تواند از سیاست خارجی جدا باشد، 
اظهار کرده است : در سال های پیش گاهی دو وزارتخانه ماه ها می جنگیدند و آثار کارها را خنثی 
می کردند، اما این دولت هم تجربه لازم را دارد و هم اینکه اجازه نمی دهد که دستگاهی با دستگاه 

دیگر در حال جنگ و مرافع باشد و من هم خودم مراقبت می کنم که این تعامل انجام شود. 

هشت سال گذشته چوب قهرکردن ها را خورده ایم 
گفته می شود: محمدصادق خرازی سفیر اسبق ایران در فرانسه، قهر اصلاح طلبان با جامعه، 
انتخابات و صندوق آرا را تفکری غلط و نابجا دانسته و یادآور شده است: ما هشت سال گذشته چوب 
این قهرکردن ها را خورده ایم در حالی که بسیاری از فرصت ها برای نسل جوان ما بوجود آمده بود 
تا بتوانند یک رویش واقعی داشته باشند اما به دلایل مختلف در هشت سال گذشته این رویش ها 
به یأس و ناامیدی تبدیل شد. وی با تاکید بر اینکه "باید تفکرِ به زور واردن کردن مردم در بهشت 
و آزادی به قید وثیقه یا برخی تعابیر نابجای گذشته از صحنه زندگی مردم کنار برود"، خاطرنشان 
کرده است: ملت ایران امروز به یک آزادی همراه با حرمت، شوکت و عظمت نیاز دارد تا با باور 

حقیقی و عمق وجود خود بتواند در فضای سالم تنفس کند. 

هیلاری کلینتون: داعش را خودمان ساختیم 
گفته می شود: هیلاری کلینتون وزیرخارجه سابق آمریکا در کتاب خود با عنوان "گزینه های 
دشوار" سخنان غافلگیر کننده ای را مطرح ساخته و اذعان کرده است که داعش در واقع ساخته 
دست آمریکا با هدف تقسیم خاورمیانه است. وی در کتاب خاطرات خود که اخیرا در آمریکا چاپ 
شد، نوشته است: ما وارد جنگ عراق،  لیبی و سوریه شدیم و همه چیز بر وفق مراد و بسیار خوب 
بود اما ناگهان انقلاب مصر در 30 ژوئن رخ داد و همه چیز ظرف 72 ساعت تغییر کرد. وی در ادامه 
آورده است: من به 112 کشور جهان سفر کرده بودم و با برخی از دوستان این توافق حاصل شد تا 
به محض اعلام تاسیس داعش این گروه به رسمیت شناخته شود اما ناگهان همه چیز فروپاشید. 
توافق شده بود تا دولت اسلامی)داعش( در روز 5 / 7 / 2013 اعلام شود و ما منتظر اعلام تاسیس 

آن بودیم تا ما و اروپا هرچه سریعتر آن را به رسمیت بشناسیم. 

لغو استیضاح وزیر علوم صحت ندارد 
گفته می شود :کمال علیپور نماینده مردم قائمشهر درباره لغو استیضاح وزیر علوم اظهار داشته 
است: برنامه استیضاح وزیر علوم لغو نشده است.وی ادامه داده است: نمایندگان استیضاح کننده 
مهلت کوتاهی برای انتقاداتی که از وزیر علوم داشتند، دادند و در طی این مدت اقدام خاصی از 
جانب وزیر برای رفع مشکلات انجام نشد.وی خاطرنشان کرده است: استیضاح کنندگان یک ماه به 

وزیر مهلت دادند که دغدغه های موجود رفع شود.

جعل کارت پایان خدمت ممکن نیست 
گفته می شود: سردار اسماعیل احمدی مقدم فرمانده ناجا  در پاسخ به سئوال خبرنگاري 
مبني بر رواج کارت هاي پایان خدمت جعلي  گفته است: وجود اینگونه کارت ها صحت ندارد و 
ممکن است در زمینه کارهاي پایه اقدامات متقلبانه براي امتناع از گذراندن دوره خدمت سربازي 
صورت گیرد؛ اما با توجه به صدور کارت هوشمند و سامانه هاي یکپارچه، در حال حاضر جعل 

کارت ممکن نیست.

کنش  سیاسی خاتمی و ناطق نوری ادامه می یابد 
گفته می شود: عبدالله ناصری  عضو بنیاد باران با بیان اینکه "تمام سیاست ورزان حق دارند تا 
آخر حیات خود کنش سیاسی داشته باشند"، تصریح کرده است: با این وجود باید در عرصه مدیریت 
اجرایی کشور از ظرفیت نسل های جدید استفاده کرد. به نظر من ناطق نوری و خاتمی تنها از عرصه 

قدرت سیاسی و اجرایی کشور کناره گیری کرده اند اما کنش گری سیاسی آنها ادامه می یابد.

نامه سرگشاده مطهری به قالیباف 
گفته می شود: علی مطهری نماینده مجلس ضمن دفاع از اجرای آنچه »طرح جلوگیری از 
اختلاط کارمندان مرد و زن در ادارات مختلف شهرداری تهران« خوانده است،  واز قالیباف خواسته 

است تحت تأثیر هجمه سنگینی که به این طرح شده است قرار نگیرد.

صدور حکم پرونده »محمدرضا رحیمی« تا آخر مرداد 
گفته می شود: محسن افتخاری سرپرست دادگاه های کیفری استان تهران گفته است: تا پایان 
ماه جاری حکم پرونده محمدرضا رحیمی صادر می شود. وی، با بیان این مطلب، اظهار کرده است: 
حکم پرونده محمدرضا رحیمی احتمالا تا قبل از پایان ماه جاری از سوی شعبه 76 دادگاه کیفری 
استان تهران صادر می شود. افتخاری درباره دادگاه محمود احمدی نژاد نیز گفته است: اتفاق خاصی 

در رابطه با این پرونده رخ نداده است.

 پیشنهاد امیرآبادی برای مشخص کردن ثروتمندان
گفته می شود: احمد امیرآبادی فراهانی عضو کمیسیون برنامه و بودجه پیشنهاد داده است: 
کمیته ای متشکل از دستگاه های اجرایی و نظارتی در قوای مجریه و قضاییه مبنای ثروتمند بودن 
افراد برای حذف از شمول افراد یارانه بگیر تشکیل شود. امیرآبادی فراهانی افزوده است: کمیته ای 
متشکل از دستگاه های متولی قانون هدفمندسازی یارانه ها و دستگاه های نظارتی درآمد و دارایی 
افراد پردرآمد جامعه از مسئولان گرفته تا افراد تازه به دوران رسیده که سرمایه های چند هزار 
میلیارد تومانی جمع کرده اند را شناسایی و ضمن اخذ حقوق دولتی از آنان از شمول افراد یارانه بگیر 
حذف شوند. نماینده مردم قم در مجلس انجام این کار را منوط به اراده مسئولان و حذف نقایص 
قانون و شفاف سازی قوانین دانسته و افزوده است: برداشت های چندگانه از قانون، عدم شفافیت 
قوانین و خلاءهای قانونی در کنار عدم تمایل برخی مسئولان و شناسایی افراد ثروتمند مانع از 

اجرای تبصره 21 قانون بودجه سال 1393 شده است. 

رئیس سازمان استاندارد: لبنیات پرچرب نمی خورم 
گفته می شود: نیره پیروزبخت رئیس سازمان ملی استاندارد در پاسخ به سوالی درباره اینکه 
آیا شما لبنیات پرچرب مصرف می کنید؟ گفته است: من به شخصه لبنیات پرچرب نمی خورم و 
لبنیات کم چرب مصرف می کنم.وی ، که سازمان متبوعش به دلیل مطرح شدن موضوع استفاده 
از روغن پالم در تولید محصولات لبنی مورد سوالات زیادی قرار گرفته است، در حاشیه نشست 
خبری خود در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا شما به مردم تضمین می دهید که نگران مصرف 
لبنیات پرچرب نباشند؟ گفته است: مردم تا زمان اعلام شدن نتایج بررسی های سازمان استاندارد 
نگران نباشندرئیس سازمان ملی استاندارد در واکنش به این اظهارنظر که در حال حاضر لبنیات 
کم چرب چندان در بازار قابل یافت نیست و لبنیات پرچرب نیز به دلیل طعم خوشمزه تر خریدار 
بیشتری دارند، اظهار کرده است: به نظر من که کمیاب نیست چون خود من از این لبنیات استفاده 

می کنم.

کنیم  می  تلاش   : گفت  قم  استاندار  ایمان: 
بیمارستان 110 تختخوابی دانشگاه  هر چه سریعتر 

به بهره برداری برسد .
 حجت الاسلام والمسلمین محمد صادق صالحی   صبح 
اعضای  با حضور  استانداری  در  که  ای  جلسه  در  دیروز 
هیات رییسه دانشگاه آزاد اسلامی واحد قم برگزار شد طی 
سخنانی با حمایت کامل در ساخت پروژه بیمارستان و 
هماهنگی و بهره گیری از توانایی های استان  گفت : تلاش 

می کنیم بیمارستان هر چه سریعتر به بهره برداری برسد .
به ویژه در  توانایی های خوب دانشگاه  از  استاندار قم 
دانشکده پزشکی و برنامه ریزی ها برای ساخت بیمارستان 
110 تختخوابی یاد نمود و افزود : با توجه به پیشرفت 30 
درصدی ساخت بیمارستان و موقعیت مکانی این پروژه 
اظهار امیدواری کرد با راه اندازی کامل آن بتواند مشکلات 

درمانی اهالی شهر پردیسان مرتفع گردد.
محمد صادق صالحی ادامه داد : وجود هیات علمی  
مجرب و دانشجویان  پر شور در رشته های علوم پزشکی 
می تواند در خدمات دهی به مردم استان قم بسیار موثرباشد

استان  در  قم  اسلامی   آزاد  دانشگاه   : افزود  وی   
توانسته است پیشرفت های خوبی بدست آورد و انجام 
فعالیت ها در محیط آرام و به دور از حواشی از نقاط 

مثبت دانشگاه است .

گفتنی است در ابتدای این دیدار دکتر قاسمی ضمن 
بیان گزارشی از مدیریت خوب استان و توجه ایشان به 
آموزش عالی استان و پیگیری مشکلات دانشگاهها تشکر 

نمود و افزود : امیدواریم اساتید و قشر فرهیخته استان در 
کنار استاندار در جهت رفع نیاز های استان و خدمت رسانی 

به مردم شریف قم تلاش بیش از پیش نمایند.

استاندار در جلسه با هیات رییسه  دانشگاه آزاد اسلامی واحد قم:

راه اندازی بیمارستان دانشگاه آزاد مشکلات درمانی پردیسان را مرتفع  می کند

نخستین روزنامه استان قم

ایمان: معاون مطبوعات و تبلیغات اداره 
استان قم  ارشاد اسلامی  و  کل فرهنگ 
گفت: ارتباط روزنامه »ایمان« با مردم از 

دیگر رسانه های قم بیشتر است. 
مهدی توکلیان عصر روز گذشته در بازدید 
سرزده از روزنامه ایمان ضمن تبریک روز خبرنگار 
اظهار داشت: سطح »ایمان« از دیگر رسانه های 
قم بالاتر است و می تواند در عرصه اطلاع رسانی 
جدید پیشتاز باشد. وی در بخش دیگری از 
سخنان خود با تاکید بر اینکه مطالبه گری از سوی 
رسانه های در استان قم انجام نمی شود، افزود: به 
طور مثال تعهدات مدیران کل ارشاد بعد از انقلاب 
در استان قم را یک خبرنگار بررسی کند و لیستی 
تهیه نماید و ببیند چرا این وعده ها عملیاتی نشده، 

اصلا بودجه به آن اختصاص پیدا کرده یا خیر؟ اگر اختصاص پیدا کرده کجا هزینه شده است. اما 
کسی جرات چنین کاری را ندارد، وقتی در رسانه ای چنین کاری انجام نشود، نمی تواند تاثیرگذار 
باشد. وی در ادامه سخنان خود با تاکید بر اینکه در خصوص اقدامات معاونت مطبوعات اداره 
کل ارشاد طی 6 ماه گذشته هر شخصی به اندازه سطح اطلاعات خود قضاوت می کند، بیان 
داشت: من نمی توانم تمام کم کاری خانه مطبوعات استان و دیگر تشکل های رسانه ای را به عهده 

بگیرم، ارشاد یک وظیفه تعریف شده ای دارد 
که ما در این راستا حرکت کرده ایم، همین که 
بعد از حضور بنده در معاونت مطبوعاتی، این 
معاونت ساماندهی شده، کار بزرگی است چرا 
که حداقلی ها در ارشاد قم نبوده است. توکلیان 
اضافه کرد: بررسی وضعیت کانون های تبلیغاتی 
غیر فعال و باطل کردن مجوز برخی آنها، بررسی 
صدور بیش از 100 مجوز به کانون های تبلیغاتی، 
پیگیری برگزاری جشنواره رسانه دینی و ... از 
جمله فعالیت های صورت گرفته طی این مدت 
بوده است. وی با تاکید بر اینکه من از این میز 
شرافت نگرفته ام بلکه معتقدم که به این میز 
شرافت هم داده ام، افزود: سعی کردیم کارهایی 
انجام دهیم که برای یک نسل ماندگار باشد. وی 
با اشاره به اینکه ارشاد به تنهایی نمی تواند تاثیرچندانی در فرهنگ داشته باشد، بیان دا شت: قم 
باید کنسرسیوم فرهنگی داشته باشد، به جای دلواپس شدن باید بنشینیم دور یک میز و توافق نامه 
فرهنگی امضا کنیم، شهرداری، ارشاد، شورای شهر، حوزه هنری، دفتر تبلیغات، حوزه علمیه باید 
یک مجموعه مشترک فرهنگی تشکیل دهند و در خصوص مسائل فرهنگی تصمیم گیری نموده 

و اقدام عملی انجام دهند. 

 ایمان :رئیس صنف معاملات اتومبیل قم گفت: 
به  انتقال فروشندگان کامیون و ماشین های بزرگ 
خارج از شهر به سبب اینکه مکان مناسبی در اختیار 

ندارند، مورد استقبال این گروه قرار گرفته است.
انتقال  شدن  مطرح  به  اشاره  با  صیادی  علی اصغر 
فروشندگان اتومبیل به خارج از شهر، گفت: در ماه های 
اخیر جلسه ای در همین زمینه با رئیس سازمان میادین 
شهرداری قم برگزار و این موضوع به صورت جدی مطرح 
شد. وی با اشاره به اینکه عملیاتی شدن این موضوع زمان 

زیادی را می طلبد، اضافه کرد: متمایل ساختن فروشندگان 
خودروهای سواری برای انتقال محل معاملات خود به خارج 
از شهر کار سختی بوده البته هنوز رای گیری از اعضای 
رئیس صنف  است.  نگرفته  صورت  این  کار  برای  صنف 
معاملات اتومبیل قم خاطرنشان کرد: انتقال فروشندگان 
کامیون و ماشین های بزرگ به خارج از شهر به سبب اینکه 
مکان مناسبی در اختیار ندارند مورد استقبال این گروه قرار 
گرفته است؛ به همین دلیل انتقال این فروشندگان به خارج 
از شهر با آغاز این کار با سهولت و سرعت خوبی پیش 

خواهد رفت. وی با اشاره به بار ترافیکی ایجاد شده توسط 
فروشندگان خودرو در خیابان امام خمینی و اراک تصریح 
کرد: حتی اگر این طرح عملیاتی نشود برای رفع بار ترافیکی 
ایجاد شده توسط فروشندگان اتومبیل باید فکری اندیشید. 
صیادی گفت: با توجه به ناموفق بودن طرح خارج کردن 
معاملات اتومبیل در شهرهای بزرگی مانند مشهد، اصفهان 
و تهران در صورتی می توان این صنف را در نقطه ای گرد 
آورد که مکان مورد نظر دارای موقعیت مناسبی بوده و زیاد 

دور از دسترس خریداران نباشد.

معاون مطبوعات و تبلیغات ارشاد قم در بازدید سرزده از روزنامه ایمان:

ارتباط »ایمان«  با مردم از دیگر رسانه های قم بیشتر است

رئیس صنف معاملات اتومبیل قم خبر داد:

انتقال معاملات فروشندگان خودروهای سنگین به خارج از شهر

اخبــار
امیرآبادی نماینده قم در دیدار مدیر کل اوقاف استان:

حریم وقف باید رعایت شود
ایمان: نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی ضمن تشکر 
از فعالیت های خوبی اداره کل اوقاف و امور خیریه استان قم گفت: 

رویکرد در تمام فعالیت ها رو به جلو بوده است.
احمد امیرآبادی با اشاره به اینکه حریم وقف کاملا مشخص است اظهار 
کرد: وقتی چنین حریمی وجود داشته باشد الزام آوری آن هم امری واضح 
است. وی افزود: بر اساس قوانین دینی و احکام شرعی اسلام، حریم وقف 
باید رعایت شود و اظهار نظر شخصی در این میان جایگاهی ندارد و در 
حقیقت کسی حق ندارد عواید موقوفات را در غیر نیت واقف به مصرف 
برساند. نماینده مردم قم در مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه رویکرد 
اوقاف در چند سال اخیر خوب بوده است گفت: عملکرد اوقاف و امور 
خیریه استان قم در راستای حل مشکلات بین مردم و دستگاه های دولتی 
را مثبت ارزیابی می کنم. وی با تاکید بر پرداخت حقوق موقوفات از سوی 
همه اشخاص حقیقی و حقوقی خاطرنشان کرد: باید به گونه ای عمل کرد 

که همواره نیت واقفان به درستی عمل شود.
امیرآبادی ادامه داد: امروزه اوقاف کارهای دیگری در کنار حفظ و صیانت 
از موقوفات دارد که از آن جمله می توان به اقدامات اجتماعی و فرهنگی 
در چند سال اخیر اشاره کرد؛ اقدامات فرهنگی در بقاع متبرکه نمونه بارز 
چنین فعالیت هایی هستند و به همین دلیل از سازمان اوقاف و نیز اداره 
کل اوقاف و امور خیریه قم تشکر و قدردانی می کنیم. نماینده مردم قم در 
مجلس شورای اسلامی افزود: فعالیت های قرآنی اوقاف و امور خیریه قم هم 
بسیار قابل توجه بوده و علاوه بر این با فعالیت خوبی که این اداره کل داشته، 

اختلافات ملکی وقف در شهر قم بسیار کم است.
وی با بیان اینکه باید در خصوص مشکلات با شهرداری کمیته ای ویژه 
با حضور شورای شهر، شهرداری و اوقاف برگزار شود گفت: در مورد بودجه 
مساجد استان در سال 1391 از سوی دولت یک میلیارد تومان کمک به 
124 مسجد کمک صورت گرفت که توزیع آن بر عهده نماینده مجلس بود.

امیرآبادی اضافه کرد: درخصوص آب و برق، گاز و انشعابات آن ها هم 
شاهد رایگان شدن هزینه ها برای مساجد بوده ایم که این امر با مصوبه 

مجلس امکان پذیر شد البته مساجد هم باید مصرف بهینه داشته باشند.
ضرورت  به  اشاره  با  اسلامی  شورای  مجلس  در  قم  مردم  نماینده 
اطلاع رسانی صحیح به هیئت امنیا مساجد در راستای استفاده بهینه از آب، 

برق و گاز گفت: مساجد باید این مسئله را جدی بگیرند.
وی افزود: بنا به سخنان امام خمینی)ره( مسجد سنگر است و در زمان 

پیامبر اکرم)ص( هم حکومت اسلامی در مسجد اداره می شد.

توضیح یک خبر
ایمان: روابط عمومی شرکت توزیع نیروی برق استان قم در 
در  شماره 3500  مورخ 1393/5/13  در  مندرج  مطلب  خصوص 
صفحه دو با عنوان »جزئیات سقوط یک شهروند در چاه پردیسان« 

توضیحاتی را به دفتر روزنامه ارسال کرده است.
در این توضیحات آمده است: در خصوص سقوط یک شهروند در چاه 
فاضلاب شهری واقع در شهر پردیسان که در قسمت انتهایی گزارش عنوان 
شده است، بحث روشنایی معابر بلوار شهروند بوده مواردی به شرح ذیل 
جهت تنویر افکار عمومی اعلام می گردد. 1 – بحث تامین روشنایی بلوار 
شهروند در آخرین جلسه کارگروه عمرانی و خدماتی ویژه پردیسان که در 
استانداری تشکیل گردیده مطرح و موانع آن اعلام شده است.2 – محل 
مذکور به دلیل واقع شدن در حریم دکل فشار قوی برق، از این رو رعایت 
حریم قانون نصب و ایجاد تاسیسات به علت جلوگیری از وقع حوادث 
الزامی می باشد، این در حالیست که در نقشه شهرداری عرض خیابان 10 
متر پیش بینی گردیده که به دلیل عدم رعایت حریم قانونی دکل فشار 
قوی )15 متر( امکان نصب پایه روشنایی معابر نیست. لذا با توجه به موارد 
فوق روشنایی معابر بلوار شهروند پس از رفع حریم و اصلاح نقشه توسط 

شهرداری امکانپذیر می باشد. 

حجت الاسلام صالحی منش:

جامعه سالم و پویا مرهون همت و 
تلاش خبرنگاران متعهد است

استاندار قم به مناسبت روز خبرنگار با صدور پیامی ایجاد جامعه 
سالم و پویا را مرهون همت و تلاش روزنامه نگاران و خبرنگاران 

متعهدی عنوان کرد.

متن پیام حجت الاسلام والمسلمین محمد صادق صالحی منش 
بدین شرح است:

بسمه تعالی
اهمیت و نقش خبر و خبرنگاری در دنیای امروزی، بر هیچکس 
پوشیده نیست و خبرنگاران به عنوان پیشگامان عرصه دانایی و اطلاع 
رسانی، نقش کلیدی را در پیشرفت و بالندگی جامعه و تنویر افکار 

عمومی بر عهده دارند.
خبرنگاران این طلایه داران راستین خدمت در رسانه، انسان های 
پر تلاش و فداکاری هستند که در کسوت شرافتمندانه خبرنگاری و 
به عنوان وجدان بیدار، چشم بینا و زبان حقیقت جوی جامعه، گام در 
وادی مقدس، قلم و عرصه روشنگری نهاده و همواره برانند تا با تولید 
بهترین شکل ممکن، رسالت حرفه ای  به  به موقع اخبار،  انعکاس  و 

خود را انجام دهند.
روزنامه  تلاش  و  همت  مرهون  پویا،  و  سالم  جامعه  شک  بدون 
و  صادقانه  رسانی  پیام  با  که  است  متعهدی  خبرنگاران  و  نگاران 
و  و شکوفایی  رشد  و  فکری  تغذیه  زمینه  منصفانه،  نقد  و  مشفقانه 
از این رو یک خبرنگار  اعتلای فرهنگی جوامع را فراهم می نمایند. 
و  تخصصی  مهارت های  و  ویژگی ها  از  برخورداری  کنار  در  متعهد 
عدالت،  نظیر صداقت،  اخلاقی  بارز  به صفات  آراسته  باید  حرفه ای، 

انصاف و امانت نیز باشد.
»روز خبرنگار« روز پاسداشت اصحاب قلم و اندیشه و تجلیل از 
مشعلداران آگاهی است. فرصت مغتنمی است تا آحاد جامعه ضمن 
توجه به جایگاه و رسالت خطیر این قشر شریف، تکریم و قدردانی 
نگاران،  روزنامه  و  نویسندگان  خبرنگاران،  همه  از  را  شایسته ای 

صاحبان اندیشه و قلم و ایثارگران عرصه اطلاع رسانی انجام دهد.
اطلاع  عرصه  گرانقدر  شهدای  خاطره  و  یاد  گرامیداشت  ضمن 
فرارسیدن  صارمی،  محمود  شهید  خبرنگار  ویژه  به  خبر  و  رسانی 
هفدهم مرداد روز شکوه مند خبرنگار را به عموم فعالان این عرصه در 
کشور، خصوصاً خبرنگاران و اصحاب خبری متعهد، کوشا و پرتلاش 
روز  توفیقات  گفته،  تهنیت  و  تبریک  صمیمانه  قم،  مقدس  استان 
افزون تمامی این عزیزان را در راه ایفای رسالت مهم آگاهی بخشی و 

اطلاع رسانی از درگاه حضرت احدیت مسألت دارم.
محمد صادق صالحی منش / استاندار قم

به اطلاع  عموم میرساند مساحت 12هکتار )دوازده هکتار( از 
اراضي ملي پلاک 96-اصلي بخش 3قم موسوم به  گنجنه)واقع 
(جهت  قم-تهران  مرکزي-کیلومتر10مجاوراتوبان  بخش  در 
اجراي طرح دامداري به شرکت دام مرابلوبصورت اجاره  واگذار ولي 
شرکت یادشده نسبت به اجراي طرح اقدام نکرده است که منجر به 
صدوررأي استرداد زمین توسط هیأت نظارت مورخ92/12/14شده 
است وباتوجه به تمکین مدیرتصفیه شرکت مزبورنسبت به رأي صادره 
هیأت موصوف وجهت تعیین تکلیف اعیاني احداثي درآن)باکاربري 
محصورومساحت  مساحت3610مترمربع  گذارکه  تخم  مرغداري 
درکمیسیون  باشد(موضوع  مي  مسقف  آن  تقریبي1250مترمربع 
موصوف  وکمیسیون  مورخ93/4/4مطرح  کشاورزي  طرحهاي 
مقررنمودبه اطلاع کلیه متقاضیان جایگزیني واجد شرایط وداراي توان 
پرداخت هزینه ها و اعیاني احداثي  بر اساس اولویت هاي موجود 
درواگذاري زمین )موضوع  ماده 14  دستورالعمل اصلاحي ضوابط 
واگذاري اراضي ملي ودولتي ( رسانده شود  لذا کلیه متقاضیان  ظرف 
مهلت 15 روز از تاریخ انتشاراین آگهي به مدیریت امور اراضي سازمان 
جهاد کشاورزي استان  قم واقع در بلوار الغدیر)جاده اصفهان( – جنب 
بوستان علوي - سازمان جهاد کشاورزي استان  – طبقه 6 اتاق 603  
جهت کسب اطلاعات بیشتر  مراجعه و درخواست خود را ارایه  نمایند. 

اولویت ها:
1-متخصصان و کارآفرینان بخش کشاورزي با اولویت ساکنین در 

محل 
2-افراد با تجربه یا فارغ التحصیلان در رشته هاي مرتبط با طرح

3-کارمندان دولت مشروط به ترک اشتغال ، بازخرید از خدمت و 
یا بازنشستگي

4- سایر اشخاص واجد شرایط  

آگــهي

پیام استاندار قم 
به مناسبت روز خبرنگار


